
 رئیسجمهور:
 اجازه نمی دهیم در حریم جنگل ها 

کارخانه سازی شود
ایسنا- مسعود پزشــکیان، رئیس جمهور کشورمان در 
جلســه هیئت دولت، با تأکید بــر ضرورت حفظ محیط 
زیست و با بیان اینکه منابع طبیعی به هیچ عنوان نباید 
آســیب ببیند، اظهار کرد: حفظ منابع طبیعی جزو خط 
قرمزهای ماســت و مقامات دولت و اســتانداران در هر 

حالتی باید از حریم منابع طبیعی دفاع کنند.
رئیس جمهــور افــزود: جنــگل و فضــای ســبز جای 
کارخانه ســازی نیســت و اجــازه نمی دهیــم در حریم 

جنگل ها و فضاهای سبز کارخانه سازی شود.
رئیــس جمهور همچنین با اشــاره به ضرورت توســعه 
اقتصادی کشــور در کنار حفظ منابع طبیعی تاکید کرد: 
حفظ محیط زیســت و توجه به آن جزو شــاخص های 
اساسی توسعه در هر کشوری است و اگر با محیط زیست 
برخورد خشــنی صــورت گیرد حتماً طبیعــت هم با ما 

برخورد خشن خواهد کرد.
پزشــکیان با اشاره به انتخاب استانداران جدید اردبیل و 
گلستان در جلســه هیئت دولت، بر ضرورت مردم داری 
استانداران و مقامات حکومت تاکید و تصریح کرد:  ضمن 
آرزوی موفقیت برای اســتانداران جدیــد به آنها توصیه 
می کنم کــه در همه تصمیمــات و اقدامات خود صلاح 
و منافــع مــردم را لحاظ کنند. هدف مــا از تصدی این 
مســئولیت ها، خدمت به مردم و کسب رضایت آنهاست، 
لذا باید به گونه ای رفتار کنیم که مردم از اقدامات، اخلاق 

و گفتار ما رضایت داشته باشند.

رئیسسازمانغذاودارو:
پایش کمبود داروها در بازار را آغاز 

کرده ایم
تســنیم- مهدی پیرصالحــی، رئیس ســازمان غذا و 
دارو اظهــار کــرد: برنامه پایش بازار را آغــاز کرده ایم تا 
کمبودهای دارویی کشــور شناســایی و راه حل های آن 
بررســی شــود. وی ابراز امیدواری کرد کــه با همکاری 
نهادها و سازمان های ذی ربط بتوان این مشکل حیاتی را 
حل کرد. وی افزود: موضوع دارو برای مردم حیاتی است 
اما تمام مسائل آن در حوزه ســازمان غذا و دارو نیست 
و مراجعی چون بانک مرکزی، بانک های عامل، ســازمان 
مدیریت و برنامه ریزی کشور و دیگر نهادها در این زمینه 
نقش دارند. امیدواریم بتوانیم با تغییر دیدگاه و فرآیندها، 
روند تأمین دارو را تسهیل کنیم و مشکل کمبود دارو را 

از میان برداریم.
پیرصالحی گفت: تمــام نهادهایی که در حوزه اقتصادی 
فعالیــت دارنــد، می توانند در تأمیــن دارو کمک کننده 
باشــند. اما اگر در امور هر کــدام از آن ها که حتی نقش 
کوچکــی دارند اخلالی ایجاد شــود، تأمین به موقع دارو 
به خطــر می افتد. امروز یکی از اولویت های ما هماهنگی 
با مجلس اســت، چراکه موضوع بودجه ســال آینده در 
مجلس در حال بررسی است. امیدواریم بتوانیم با مجلس 
به تفاهم برســیم و بودجه مناســبی برای سازمان غذا و 

دارو جذب کنیم تا کمبود بودجه نداشته باشیم.
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فرماندهسپاهپاسداران:
ترکیبی از اقتدار، مقاومت و 
ایستادگی را در غزه شاهدیم

حسین سلامی، فرمانده سپاه پاسداران، میدان 
ســخت کنونی در غزه و لبنان را از آثار وجودی 
حرکت سپاه برشمرد و تأکید کرد که ترکیبی از 

اقتدار، مقاومت و ایستادگی را درغزه شاهدیم.
 حسین سلامی در آئین تکریم و معارفه ....

رئیسجمهور:
توزیع پروژه های عمرانی در 
سراسر کشور در اولویت باشد

رئیس جمهور با اشاره به اولویت دهی دولت به 
اقتصاد دریامحور و اهمیــت رونق این بخش 
بر رشد، توســعه و آبادانی کشور گفت: دولت 
مصمم به اجرای طرح های توسعه ای دریامحور 

است. سومین جلسه بررسی و تحلیل... 22

طفلان گریز پای 
دربــاره افــت تحصیلی دانش آمــوزان در 
مقاطع مختلف تحصیلی بســیار گفته اند و 
شنیده ایم. به طور مثال استفاده از  فضای مجازی را هدف 
قرار داده اند و علاقه بســیار دانش آموزان به فضای مجازی 
و بازی هــای رایانه ای و علاقه آنها بــه آن، از فعالیت های 
آموزشی کاسته و رغبت آنها را به مدرسه کم تر از گذشته 
کرده اســت. یا برخی کارشناســان معتقدنــد که عوامل 
فردی، خانوادگی، آموزشــی و اجتماعی در افت تحصیلی 
دانش آمــوزان دخیل اســت، عوامل فــردی مانند ابعاد 
شخصیتی، توانایی های شناختی، مشکلات جسمی و روانی 
و انگیزه های تحصیلی، عوامل خانوادگی از جمله وضعیت 
اقتصادی، ســطح تحصیلات والدین، حمایت خانوادگی و 
تعاملات درون خانواده در عملکرد تحصیلی دانش آموزان 
است. همچنین، محیط مدرسه و کیفیت آموزش، دشواری 
سؤالات نسبت به تدریس معلمان، محتوای کتاب درسی 
و تراکم بــالای کلاس، روابط دانش آمــوزان با معلمان و 
همکلاسی ها و امکانات آموزشی از جمله عوامل مدرسه ای 
مؤثر بر تحصیل هســتند. از سوی دیگر عوامل اجتماعی 
شامل شــرایط اقتصادی و فرهنگی جامعه، سیاست های 
آموزشــی در افت تحصیلــی دانش آمــوزان مؤثر عنوان 
کرده اند. اما وقتی همه این دلایل دهان پرکن و علمی را با 
یک تازه معلم مطرح می کنم با تأمل می گوید آنچه در این 
عوامل اشاره نشده است، کیفیت تدریس معلمان است که 
آن نیز هرساله در حال کاهش است. او از تجربه حضور در 
کلاس و کارآموزی با معلمی که سال هاست به این حرفه 
مشغول اســت می گوید و اینکه تدریس آنها به خصوص 
در برخی دروس پایه ای مشــابه کســانی نیست که برای 
جماعتی نوپا در حال تدریس هستند. او می گوید تدریس 
برخــی دروس مانند ریاضی که عــلاوه بر توضیح اعداد و 
رابطــه آنها، باید در ابتدا معنــی کلمات برای آنها توضیح 
داده شــود، کیفیت آموزشی و خلاقیت نیز وجود ندارد. او 
دلیل استقبال والدین دانش آموزان از کلاس های آموزش 
خصوصی و هزینه مضاعف برای آموزش آن هم در ابتدای 
مهر که هنوز دروس در صفحات ابتدایی خود هســتند را 
همین عامل می داند. به هر حال آنچه در این سیســتم در 
حال رخ دادن است بهای استخدام افرادی است که صرف 
دریافت دستمزد به موقع وارد این حرفه انسان ساز شده اند 
چرا که در حضور معلم به معنای دقیق کلمه همه عوامل 

افت تحصیلی می   توانند به حاشیه برود.

وزیردفاعوپشتیبانینیروهایمسلح:
از هر لحاظ آماده پشتیبانی از 

سوریه هستیم
 عزیــز نصیــرزاده، وزیر دفاع و پشــتیبانی 
نیروهای مســلح گفت: بنا به توصیه رهبری 
از همه لحاظ آمادگی پشــتیبانی از سوریه را 
داریم و راه های مختلف توســعه و گســترش 

روابط را با آنان بررسی خواهیم کرد... 2

تی
حیا

ره 
اه

 ط
س:

عک

استانداردردیدارباعلمایاهلسنتاستانفارستصریحکرد:

وفاق ملی ضرورت 
اجتناب ناپذیر

 حسین علی امیری، استاندار فارس در دیدار با علمای 
اهل سنت اســتان فارس انتصابات دولت چهاردهم و 
اســتفاده از ظرفیت های اهل تسنن را مورد توجه قرار 
داد و نگاه مسئولان عالی رتبه نظام را وحدت بیش از 
پیش امت اســلامی معرفی کرد و گفت: بنده در استان 
فارس به ســبب وکالتی که از رئیس جمهور دارم باید 

همین مسیری که رهبری ترسیم کرده و سیاست های 
رئیس جمهور نیز می باشــد را ادامه دهــم. امیری در 
دیدار با علمای اهل ســنت اســتان فارس ضمن خیر 
مقدم به بزرگان اهل تســنن استان به تاریخ مناسبات 
میان اهل ســنت و اهل تشیع اشــاره کرد و گفت: در 

صفحه7دوران انقلاب اسلامی و با حضور ...

شهرداردرارائهگزارشحضورخوددر
مجمعکلانشهرهاعنوانکرد:

 پیشروی شیراز در 

آوردگاه  بین المللی 
صفحه 3

ایسنا-سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
از حضور رئیس سازمان انرژی اتمی در جلسه این کمیسیون خبر داد 
و گفت: وی با اشاره  به ســفر آقای گروسی به تهران بیان داشت که 
بازدید ایشان از برخی تأسیسات و مراکز هسته ای طبق پروتکل های 

داخلی ایران بوده است.
ابراهیم رضایی در توضیح جلســه کمیســیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس گفت: جلســه کمیســیون امنیت ملی و سیاســت 
خارجی مجلس با حضور آقای اســلامی رئیس ســازمان انرژی اتمی 

تشکیل شد. 
وی افــزود: اســلامی ضمــن ارائــه گزارشــی از آخریــن وضعیت 
پیشــرفت های هســته ای و ســفر مدیر کل آژانس بین المللی انرژی 
اتمــی، ایــن نکته را بیان داشــت کــه برنامه هســته ای صلح آمیز 
هســته ای مطابــق قانون اقــدام راهبردی بــرای لغــو تحریم ها در 
جریان اســت. همچنین تأکید داشــت مســیر جمهوری اســلامی 
ایران تعامل اســت لذا اگــر تعامل کنند ما هــم در چارچوب های 
 خــود تعامل می کنیــم و اگر تقابل کننــد ما نیز تقابــل می کنیم،
 اگر هم قطعنامه جدیدی علیه ایران صادر شود حتما اقدامات فوری 

صورت می گیرد.
رضایی ادامه داد: اسلامی با اشاره  به سفر آقای گروسی به تهران بیان 
داشت که بازدید ایشــان از برخی تأسیسات و برخی مراکز هسته ای 

طبق پروتکل های داخلی ایران بوده است و اینکه ما در اجرای قانون 
اقدام راهبردی برای لغــو تحریم ها قدرتمندانه حرکت کرده و تعللی 
نداریم. این موضوع را هم آقای اسلامی مطرح کرد که امروز سازمان 

انرژی اتمی تبدیل به یک سازمان صنعتی شده است. 
وی با اشــاره به نظرات اعضای کمیسیون درباره سفر گروسی گفت: 
اکثریت اعضا از اینکه اجازه بازدید از مراکز هســته ای کشور به آقای 
گروسی داده شده، انتقاد کردند لذا با تأکید بر لزوم ایجاد بازدارندگی 
مطــرح کردند که باید همه امتیازهای فراتر از پادمان متوقف شــود. 

برخی هم معتقد بودند که دکترین هسته ای کشور باید تغییر کند.

سخنگوی کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس با بیان 
اینکه در ادامه این جلسه لایحه حمایت از ایرانیان خارج از کشور بحث 
و بررســی شد، گفت: بررسی این لایحه طبق گزارشی نمایندگانی از 
وزارت امور خارجه و دادگستری سپاه، بسیج و بخش های دیگر انجام 
شد. وی توضیح داد:  گزارشی در ارتباط با ایرانیان خارج از کشور در 
جلسه امروز کمیسیون ارائه شد که براساس آن بالغ بر ۴ میلیون نفر 
مهاجر ایرانی داریم که از این تعداد قریب به یک میلیون و ۹۰5 هزار 
نفر یعنی ۴7 درصد در ۱۲ کشــور آمریکایی، یک میلیون ۱۸۴ هزار 
نفر یعنی معادل ۲۹ درصد در 3۰ کشــور اروپایی، 557 هزار نفر در 
33 کشــور عربی و آفریقایی معادل ۱۴ درصد و 3۸۹ هزار نفر یعنی 
حدود ۱۰ درصد در 3۰ کشور آسیایی و اقیانوسی حضور دارند. از این 
تعداد حدود ۹۶ درصد جمعیت مهاجران ایرانی را شــاغلان با مهارت 

متوسط و بالا تشکیل می دهند.
رضایی افزود: براســاس این گزارش ۲5 هزار نفر پزشک، 5۶ هزار نفر 

مهندس، ۸۰۰۰ نفر محقق ایرانی در خارج از کشور حضور دارند.
وی در پایــان گفــت کــه  لایحــه حمایــت از ایرانیــان خــارج 
از کشــور جهــت بررســی بیشــتر بــه کمیتــه روابــط خارجی 
 کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی ارجاع شــد تــا بعد از 
بررسی های تخصصی در این کمیته مجدد در کمیسیون مورد بررسی 

و تصویب قرار گیرد.

رئیسسازمانانرژیاتمی:

بازدید »گروسی« از برخی مراکز هسته ای طبق پروتکل های داخلی ایران بود
نایبرئیسکمیسیونتلفیقبودجه1404:
خبری از خرید سربازی در بودجه 

۱۴۰۴ نیست
ایسنا- نایــب رئیس کمیسیون تلفیق بودجه سال ۱۴۰۴ 
مجلس شــورای اســلامی گفت که در لایحه بودجه سال 
آینــده نه حکمی دربــاره خرید خدمت ســربازی آمده و 
نه چنین موضوعی از ســوی نماینــدگان مجلس تاکنون 
پیشــنهاد شده است. محســن زنگنه در پاسخ به پرسشی 
مبنی بر اینکه آیا موضوع خرید ســربازی در لایحه بودجه 
سال آینده مطرح شــده است؟ با تأکید بر اینکه در لایحه 
درباره سربازی چیزی مطرح نشده است، گفت: دو پیشنهاد 
درباره سربازی به کمیســیون تلفیق ارائه شده که مربوط 
به حقوق سربازان اســت و پیشنهادی درباره خرید مطرح 
نشــده اســت. وی هم چنین تأکید کــرد: موضوع خرید 
ســربازی دســت مجلس نیســت و از اختیارات ستاد کل 

نیروهای مسلح است.

وزیرآموزشوپرورش:
 دریافت کمک مالی اجباری 

در مدارس ممنوع
تســنیم- علیرضا کاظمی، وزیر آموزش وپرورش درباره 
دریافت کمک های مالی اجباری از والدین در مدارس گفت: 
براساس مقررات مالی دســتورالعمل ثبت نام و ماده ۱33 
آیین نامــه اجرایی مدارس، اخذ هرگونــه وجه در مدارس 
دولتــی به اســتثنای مبالغ مربوط به بیمــه دانش آموزی، 
هزینه کتب درســی و لباس کار در هنرســتان ها، خارج از 

ضوابط این آیین نامه ممنوع است.
وی افزود: بر اســاس همیــن مقررات، دریافــت هرگونه 
وجه غیر از مبالغ مجاز مطابق دســتورالعمل های مربوطه 
و همچنیــن اخــذ هرگونه تعهد مالی، به جــز مبالغ مجاز 
شامل بیمه، کتاب، شهریه مصوب مدارس غیردولتی، حق 
ثبت تیزهوشان، کمک ســرانه مدارس شاهد و لباس فرم 

هنرستان ها ممنوع است.

ایرنا-عضو هیئت رئیسه مجلس گفت: جلسات علنی مجلس شورای 
اســلامی برای بررسی لایحه بودجه سال ۱۴۰۴ در سه شیفت کاری 

برگزار خواهد شد.
حجت الاســلام علیرضا ســلیمی با اشاره به نشســت هیئت رئیسه 
مجلــس گفت: در جلســه تقویم کاری مجلس درباره نحوه بررســی 

بخش اول لایحه بودجه سال ۱۴۰۴ مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
وی اظهار کرد: با توجه به اینکه پیش بینی می شود کمیسیون تلفیق 
بررســی لایحه بودجه در کمیسیون تلفیق ظرف مدت زمان ۱۰ روز 
به پایان نرســد، تصمیم هیات رئیسه بر این شد تا جلسات کمیسیون 
تلفیق برای بررســی لایحه بودجه تا سه شنبه هفته آینده ادامه پیدا 

کند. نماینده مــردم تهران در مجلس افزود: بر اســاس این تصمیم 
بنا شد تا بررســی لایحه بودجه سال ۱۴۰۴ در صحن مجلس از روز 
شنبه دهم آذرماه آغاز شود. سلیمی اعلام کرد: براساس تصمیم اتخاذ 
شده جلسات علنی مجلس برای بررسی بخش اول لایحه بودجه سال 

۱۴۰۴ به صورت سه شیفته خواهد بود.

ایرنا- وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با اشــاره 
به مصوبه جدید بودجه در خصوص دولتی شــدن 
صندوق های بازنشســتگی کشوری و فولاد، گفت: 
این مصوبه کاملا با منافع بازنشســتگان سازگاری 
دارد. احمــد میدری در نشســتی بــا تعدادی از 
نمایندگان بازنشســتگان کشــوری که در محل 
این وزارتخانه انجام شــد، با اشــاره بــه مصوبه 
جدید بودجــه درباره اصلاح نظام شــرکت داری 
در صندوق هــای بازنشســتگی کشــوری افزود: 
یکــی از اقدامات اساســی برای بهبــود وضعیت 
عمومی ایران، اصــلاح بنگاه داری در صندوق های 
بازنشســتگی است. وی گفت: برخی گروه ها اقدام 
مهمی که دولت در حال انجام آن اســت را وارونه 
جلوه می دهند. میدری با بیان اینکه صندوق های 

بازنشســتگی پیشــران های اقتصاد کشــور را در 
اختیار دارند، توضیــح داد: در دهه های ۶۰ و 7۰ 
ایــن صندوق ها در اختیار دولــت )وزارت صمت، 
وزارت اقتصــاد، وزارت نیــرو( بود، امــا وقتی به 
صندوق های بازنشستگی منتقل شدند، بنگاه داری 
ایــن صندوق ها بدتر از بنگاه داری دولت بود. وزیر 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی خاطرنشــان کرد: اگر 
زمانی این شــرکت ها وابسته به دولت بود، نظمی 
حداقلی در انتخاب مدیــران حاکم بود. اما امروز 
فقط به اراده یک نفر شــما می توانید هر کسی را 
به عنوان مدیرعامل مهم ترین شــرکت های ایران 
انتخاب کنید و این مدیریت ناکارآمد علت زیان ده 
شدن آنهاست. میدری با بیان اینکه در این مصوبه 
دولــت متعهد به پرداخت حقوق بازنشســتگان و 

رفاهیات آنان اســت، تصریح کــرد: دولت متعهد 
می شــود تا نفر آخــری که در ایــن صندوق ها 
هســت، حقوقش را دریافت کند. وی افزود: قدم 
نخســت این مصوبه، اصلاح شرکت ها است و در 
گام بعدی پس از ســپردن شرکت ها به سازمان 
تأمین اجتماعی، شرکت ها وارد بورس می شوند و 

این عدم شفافیت ها پایان می یابد.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با تأکید بر اینکه 
سازمان تأمین اجتماعی هم قرار نیست بنگاه  داری 
کند، تأکیــد کرد: دولت طبق برنامه هفتم باید از 
بنگاه داری خارج شود. تا زمانی که بنگاه ها دولتی 
هســتند و یا زیر نظر صندوق ها هستند، مطمئن 
باشید نه سودی برای صندوق ها دارد و نه می توان 

با آن اشتغال ایجاد کرد و تورم را پایین آورد.

جلسات بررسی لایحه بودجه در مجلس سه شیفته خواهد بود

وزیرتعاون،کارورفاهاجتماعی:

دولت متعهد به پرداخت حقوق بازنشستگان و رفاهیات آنان است
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ایسنا-حســین ســامی، فرمانده سپاه پاســداران، میدان 
ســخت کنونی در غــزه و لبنان را از آثــار وجودی حرکت 
سپاه برشــمرد و تأکید کرد که ترکیبی از اقتدار، مقاومت و 

ایستادگی را درغزه شاهدیم.
 حســین ســامی در آئین تکریم و معارفــه فرمانده جدید 
دانشــگاه افسری و تربیت پاســداری امام حسین) ع( گفت: 

سپاه رسالت عظیمی را بر عهده دارد.
وی افــزود: بخش اعظمی از تاریخ اســام در عصر کنونی با 
همت بلند و اراده های مستحکم و قلب های مطمئن سپاه در 

حال تکوین و شکل گرفتن است. 
بخش مهمی از راه طی شــده اســت. اسام از دل شب های 

تیره و تار شب های طاغوت طلوع کرده است.
ســامی با بیان اینکه چشم در چشم دشمن در صحنه های 
ســهمگینی ماقات کرده ایــم، افزود: به فضــل الهی از آن 
توطئه هــای مرموز تجزیــه طلبی تا آن جنــگ بزرگ که 
امپراتوری ها دســت به دست هم داده بودند برای جدا کردن 
ملت ایران و حاکمیت یافتن مجدد بر سرنوشــت آنان، آنجا 

هم دست در دست هم در برابر آنها قدرتمند ایستادیم.
فرمانده سپاه پاسداران خاطرنشان کرد: نخستین فرماندهان 
ســپاه با قدم های ثابت و گام های مطمئــن در کنار برادران 
عزیز و غیرتمند ارتش و بســیج زیباترین شکوه مقاومت را 

به نمایش گذاشــتند و ثابت کردند که اســام در برابر کفار 
تسلیم نمی شود.

وی افزود: با فداکاری پاســداران و بسیجیان و ارتش نظریه 
اجبار غرب متاشی شــد هرچند که جنگ پایان نیافت، اما 
موضوعات و میدان های آن تغییر کرده اســت. شکوه انسان 
در وجود پاسداران و بسیجیان و ارتشیان در میدان های نبرد 

تجلی و ارتقاء یافت.
سامی اظهار کرد: میدان ســخت کنونی در غزه و لبنان از 
آثار وجودی حرکت سپاه اســت. مردان غیور عاشورایی بی 

اعتنا به پهپادها و توپ ها به دشمن یورش می برند. 
زنان غزه شــب ها با حجاب کامل مــی خوابند. کودکان غزه 
بیش از دیگران شــهادتین را می خوانند. ترکیبی از اقتدار، 
مقاومت و ایســتادگی را در آنجا شــاهدیم. سپاه به چنین 

انسان هایی محتاج است.
فرمانده ســپاه گفت: دانشگاه امام حســین)ع( مهد پرورش 
چنین انسان هایی است. دانشگاه امام حسین)ع( مهد پرورش 
انســانهای مقتدر، مقاوم و با مسوولیت است. دلیل منصوب 
شدن بهترین فرماندهان ســپاه در دانشگاه امام حسین)ع( 

نیز همین است.
وی ادامه داد: تغییرات اساســی زیرساختی در دانشگاه امام 
حســین)ع( در دوره مدیریتی سردار نعمان غامی که جزو 
اقدامات کم نظیر در این دانشگاه بود، انجام گرفت. ایشان در 
طول جنگ در میدان حاضر و فعال بود و در محرومیت زدایی 

از سیستان و بلوچستان در وسط میدان بود.
 ایشان از ذخایر سپاه است که در مناصب دیگر به کار گرفته 

خواهد شد. 
سامی ادامه داد: محمد کرمی هم همان ویژگی ها را دارند.  
ایشان در سیستان و بلوچســتان بسیار درخشان عمل کرد 

به نحوی که همه مقامات استان از ایشان رضایت داشتند.
 با اینکه درخواســت بود تا استاندار استان های محروم شود، 

اما ایشان ترجیح داد در سپاه به خدماتش ادامه دهد.
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ایرنا- مجید انصاری، معــاون حقوقی رئیس جمهور با بیان 
اینکــه امکان اســتفاده از دانشــمندان دو تابعیتی یا تابعیت 
خانواده از مدیریت سلب شده است، گفت: هدف لایحه اصاح 
قانون نحوه انتصاب اشخاص در مشاغل حساس، بهره بردن از 
ظرفیت ایرانیان نخبه در مراکز علمی، پژوهشی و شرکت های 

دانش بنیان است.
انصاری در صحن علنی مجلس شــورای اسامی و در جریان 
دفاع از یک فوریت »لایحه اصاح قانون نحوه انتصاب اشخاص 
در مشاغل حساس« گفت: یکی از شروط انتصاب اشخاص در 
مشاغل حســاس عدم تابعیت مضاعف برای خود فرد، همسر 
و فرزندان او اســت. از آنجایی که ایــن قید به صورت مطلق 
آمده، مشکاتی را برای دستگاه های مختلف ایجاد کرده است.
معاون حقوقی رئیس جمهور از جمله اشکال تابعیت را تابعیت 
قهری عنوان کرد و یادآور شد: ۳۳ کشور در حال حاضر تابعیت 
 ناشــی از تولد فرزند را به رسمیت شــناخته اند و ۳۲ کشور

نیز به صورت مشروط این مسئله را قبول کردند.
وی با اشــاره به مــراودات زیادی که جمهوری اســامی با 
همسایگان و کشــورهای مختلف دارد، تصریح کرد: تعدادی 
از مدیــران متعهد و انقابی ما در کشــورهای مختلف برای 
تحصیل یا به واســطه ماموریت زندگــی کرده اند و بعضی از 
فرزندان آنها در این کشورها به دنیا آمده اند اما در حال حاضر 

به کشور بازگشته اند و مشغول خدمت هستند.
انصاری تأکید کرد: کشورهایی که تابعیت قهری را پذیرفته اند 
اگر فرزند مسئولان در این کشورها به دنیا آمده باشند، امکان 
اســتفاده از خدمات این عزیزان طبق مــاده ۲ قانون مذکور 
وجود ندارد. وی ادامه داد: با توجه به مراودات گسترده ای که 
با کشورهای جنوبی، مجاور و همسایگان داریم، بعضاً به دلیل 
طولانی بودن دوران خدمت افراد در این کشورها، ممکن است 
کارکنان در این کشــورها ازدواج و همسری اهل این کشورها 

داشته باشند. اما برای ادامه خدمت دچار مشکل شده اند و این 
مشــکل در مراکز علمی، مراکز پژوهشی، شرکت های دانش 
بنیان وجود دارد و ضروری اســت از دانشمندان ایرانی مقیم 

خارج از کشور استفاده کنیم.
انصاری با بیان اینکه منع مطلق، امکانی را از مدیریت کشــور 
سلب کرده است، تصریح کرد: موضوع یک نفر یا ۲ نفر نیست 
بلکه فهرســتی از افراد نخبه و دانشمند ایرانی وجود دارد که 
فرزند آنها ۴۰ ســال قبل به خارج از کشور رفته است اما این 

فرد متخصص در داخل کشور حضور داشته است.
معاون حقوقی رئیس جمهور تأکید کرد: پیشــنهاد دولت این 
بوده که تابعیت فرد، شــرط قطعی باشد و دارا بودن تابعیت 
همســر و فرزند به صورت مطلق ممنوع نباشد. اما دولت سه 
گزینه و پیشــنهاد دیگر نیز دارد کــه اگر نمایندگان به اصل 

موضوع رأی بدهند امکان طرح آن ها وجود دارد.
وی خاطرنشــان کرد: از جمله این پیشــنهادات این است که 
اگر ضرورتی ایجاد شــد و فرزند یا همســر فرد دارای تابعیت 
بود این موارد در کمیته خاص مورد بررسی قرار بگیرد. گزینه 
دیگر این اســت که اگر مورد اضطراری پیش آمد با پیشنهاد 
دستگاه مربوطه و تائید رئیس قوه استفاده از فرد انجام شود.

فرماندهسپاهپاسداران:

ترکیبی از اقتدار، مقاومت و ایستادگی را در غزه شاهدیم
معاونحقوقیرئیسجمهور:

هدف اصلاح قانون انتصاب در مشاغل حساس
 بهره بردن از ظرفیت ایرانیان نخبه است
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رئیسجمهور:

توزیع پروژه های عمرانی در سراسر کشور در اولویت باشد
ایسنا- رئیس جمهور با اشــاره به اولویت دهی 
دولت به اقتصــاد دریامحور و اهمیت رونق این 
بخش بر رشــد، توســعه و آبادانی کشور گفت: 
دولت مصمم بــه اجرای طرح های توســعه ای 

دریامحور است.
 ســومین جلســه بررســی و تحلیل طرح های 
توســعه دریامحور با تأکید بر منطقه ســاحلی 
مکران به ریاســت مسعود پزشــکیان برگزار و 
ضمــن ارائه گــزارش دســتگاه های مختلف از 
فرآیند پیشــبرد اهداف تعیین شده در جلسات 
گذشته، درخصوص ســاختار، جایگاه و فعالیت 
دستگاه متولی توسعه ســواحل مکران بحث و 
گفت وگو شــد. رئیس جمهور با اشــاره به اینکه 
اقتصاد دریامحور در توسعه کشورهای برخوردار 
از این موهبت نقشــی اساسی دارد، گفت: یکی 

از اولویت هــای اصلی ما در دولــت چهاردهم، 
ضرورت پیگیری و توســعه اقتصــاد دریا، برای 

رونق و توسعه اقتصادی در کشور است.
پزشــکیان با تأکید بر اینکه بایــد دغدغه های 
مقــام معظم رهبری را در ســند چشــم انداز، 
سیاســت های کلی و برنامه های توسعه مدنظر 
داشته باشــیم، افزود: ضروری است برنامه های 
توســعه ای ما با نگاهی وسیع، اما واقعی طراحی 
شــود تا بتوانیم در اقتصاد و تکنولوژی به مقام 

برتر در منطقه تبدیل بشویم.
رئیس جمهور در ادامه با اشــاره بــه اینکه نگاه 
دولت، توســعه پایــدار در سراســر جغرافیای 
کشور اســت، گفت: ما باید پراکندگی طرح های 
توسعه ای را مدنظر قرار داده و توزیع پروژه های 
عمرانی را در همه نواحی کشور، از جنوب شرق 

تا شمال غرب ایران در اولویت خود قرار دهیم.
پزشــکیان ضمن دســتور به رئیس ســازمان 
برنامــه و بودجه بــرای نظارت دقیــق بر نحوه 
بهره بــرداری از مجوزهــای صــادره در زمینه 
طرح های توســعه ای اظهار داشت: شرکت هایی 
که متولی طرح های توســعه ای شده اند، باید با 
یک برنامه ریزی مشخص به سرعت روند اجرایی 
را آغــاز کنند و نباید مجوزهــای صادره معطل 
بمانند. دولت نیز در این زمینه مکلف به نظارت 

دقیق می باشد.
همچنیــن در این جلســه با پیشــنهاد معاون 
اول و دســتور رئیس جمهور مقرر شــد مصوبه 
اصاح ســاختار و جایگاه شورای مکران تهیه و 
 برای بررســی و تصویب بــه هیئت دولت آماده 

ارائه شود.

وزیردفاعوپشتیبانینیروهایمسلح:
از هر لحاظ آماده پشتيبانی از سوریه هستيم

ایســنا-عزیز نصیرزاده، وزیــر دفاع و 
پشــتیبانی نیروهای مســلح گفت: بنا به 
توصیــه رهبــری از همه لحــاظ آمادگی 
پشــتیبانی از ســوریه را داریم و راه های 
مختلف توسعه و گسترش روابط را با آنان 

بررسی خواهیم کرد.
نصیرزاده اظهار کرد: کشور جمهوری عربی 
سوریه نقش بســیار پررنگ و راهبردی در 
سیاســت خارجی جمهوری اسامی ایران 

دارد. به همین مناســبت به دعوت وزیر دفاع ســوریه به دمشــق سفر 
کردیم و دیدارهایی را با مقامات سیاســی و نظامی خواهیم داشــت تا 
جنبه های مختلف روابط دو کشــور به ویژه در حــوزه دفاعی و امنیتی 

بررسی کنیم و ببینیم به چه شکلی می توان توسعه و تقویت کرد. 
وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح تأکید کرد: امیداست روابط رو به 
توسعه باشــد و به امید خدا در این شرایط حساس، بتوانیم همدیگر را 
پشــتیبانی کنیم. ما هم بنا به توصیه مقام معظم رهبری از همه لحاظ 
آمادگی پشــتیبانی از این کشور دوســت و شریک راهبردی را داریم و 
با هم راه های مختلف توسعه و گسترش روابط را بررسی خواهیم کرد.

معاونسیاسیوزیركشور:
نگاه امنيتی درباره اقوام اشتباه است

ایسنا- علی زینی وند، معاون سیاســی وزیر کشور با اشاره به اهمیت 
فعالیت جوانان در تشکل ها گفت: باید جوانان را به فعالیت های تشکلی 

ترغیب کنیم.
زینی وند در مراســم تکریم و معارفه مدیرکل دفتر امور سیاسی وزارت 
کشــور افزود: اداره کل سیاسی حوزه معاونت سیاسی وزارت کشور در 

حوزه تقسیمات کشوری، انتخابات و اقوام نقش بسیار مهمی دارد.
وی با اشــاره به اهمیت ارتقای ســرمایه اجتماعی کشور گفت: حفظ و 
ارتقای سرمایه اجتماعی با سیاستگذاری درست و عملکرد صحیح امکان 
پذیر اســت. وی در ادامه با اشــاره به رویکرد وزارت کشور درخصوص 
اقوام ادامه داد: نگاه امنیتی در این باره اشتباه است باید رویکرد استفاده 
از فرصت ها را داشته باشــیم و دیدید در انتخاب استانداران این اتفاق 
افتاد. معاون وزیر کشور در خصوص هویت ملی گفت: نباید اجازه دهیم 
هویت ملی تضعیف شــود، بلکه باید با بالابردن احســاس تعلق، هویت 

ملی تقویت شود.
در ادامه این مراســم کوثری، مدیرکل جدید دفتر امور سیاســی گفت: 
اولویت اصلی ما افزایش سرمایه اجتماعی در چارچوب وفاق ملی خواهد 

بود و از همه اقوام، مذاهب و گروه ها در این راستا کمک می گیریم.

عضوكمیسیونامنیتملیوسیاستخارجی
مجلسشورایاسلامی:

پاسخ قاطعی به موضع خصمانه اتحادیه اروپا 
عليه جزایر سه گانه ایرانی داده شود

ایســنا- علی خضریان، عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس شورای اسامی  گفت: موضع خصمانه اخیر اتحادیه اروپا در قبال 
جزایر سه گانه ایرانی نشان می دهد که اروپا در پی ریزی سیاست های ضد 
ایرانی خود وارد فضای جدید و بی سابقه ای شده که نیازمند پاسخ قاطع 

از سوی جمهوری اسامی ایران است.
 خضریــان با بیان اینکه درباره عدم واکنش موثر در قبال موضع اروپا در 
موضوع جزایر ســه گانه سوالی را از وزیر امورخارجه مطرح کرده ام، گفت: 
طبق ماده ۲۰۷ آئین نامه داخلی مجلــس، نمایندگان می توانند از ابزار 
نظارتی سوال از وزرا استفاده کنند؛ در همین راستا بنده به همراه تعدادی 
از نمایندگان این ســوال را از وزیر خارجــه مطرح کردیم که چرا وزارت 
خارجه در قبال موضع خصمانه اخیر اتحادیه اروپا در قبال جزایر سه گانه 

ایرانی خلیج فارس واکنش موثر و قاطعی نداشته است. 
این موضوع برای بررسی در کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی به 

هئیت رئیسه مجلس تقدیم شد.
وی توضیــح داد: برخی دولت های اروپایی در ســال های پس از پیروزی 
انقاب اســامی عمدتاً با تبعیت از سیاست های خصمانه آمریکا، درصدد 
تضعیف نظام جمهوری اسامی ایران  بوده و در مقاطع مختلف از جمله در 
دوران جنگ تحمیلی و پس از آن، به دشــمنی با ملت ایران پرداخته اند. 
حجــم عداوت های آنهــا علیه ملت ایران در ســال های اخیــر به طور 

چشم گیری افزایش پیدا کرده است. 
نماینــده تهــران در مجلس شــورای اســامی ادامه داد: در تازه ترین و 
بی ســابقه ترین نمونه از این سیاســت های خصمانه، اتحادیــه اروپا در 
اقدامی گســتاخانه که ناقض تمامیت ارضی ایران اســت، طی بیانیه ای 
مداخله جویانه با زیرسوال بردن حاکمیت کشورمان بر جزایر بوموسی، تنب 
 بزرگ و تنب کوچک از لفظ »اشــغالگر« علیه ایران استفاده کرده است.
وی اضافه کرد: این موضع نشان می دهد که اروپا در پی ریزی سیاست های 
ضدایرانی خود وارد فضای جدید و بی ســابقه ای شــده که نیازمند پاسخ 
قاطع از ســوی جمهوری اسامی ایران است منتها به نظر می رسد وزارت 
امور خارجه واکنش متناسبی نســبت به این رفتار گستاخانه اروپایی ها 
نداشته اســت؛ به دلیل ضعف در موضع گیری قاطع، سوالی از وزیر امور 
خارجه ثبت و تقدیم هیأت رئیســه شده تا موضوع در کمیسیون امنیت 

ملی و سیاست خارجی مجلس مورد بررسی و رسیدگی قرار گیرد.
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آدرسشیرازبولوارزینبیهابتدایخیابانآستانهدبیرخانهشهرداریمنطقه

هشتتحویلنمایند.
-تاریخومحلبازگشــاییپاكات:روزســهشنبهســاعت13:00مورخ

1403/09/13درمحلچهارراهخلدبرین،ســالناجتماعاتشهرداریمنطقه
یك،طبقهسوممیباشد.

-مدتاعتبارپیشنهادسهماهازتاریخارائهپیشنهادقیمتمیباشد.
-هیچگونهوجهیبابتپیشپرداختدادهنخواهدشد.

-بدیهياستهزینهآگهيبهعهدهبرندهمناقصهخواهدبود.
-شــهرداريدرردیكیاتمامپیشنهادهامختارميباشددراینصورت

سپردههامستردمیگردد.
-شــركتدرمناقصهودادنپیشــنهادبهمنزلهقبولشــروطوتکالیف

شهرداریموضوعماده10آئیننامهمعاملاتشهرداریمیباشد.
-سایراطلاعاتوجزئیاتمربوطبهمناقصهدراسنادمناقصهمندرجاست.
ســایت طریــق از مناقصــه بــه مربــوط اطلاعــات و آگهــی - 

https://shaffaf.shiraz.irقابلمشاهدهمیباشد.
-برندهمناقصهموظفبهثبتنامدرسایتvendor.shiraz.irمیباشند.

-اطلاعاتتماسسامانهستادجهتانجاممراحلعضویتدرسامانه:مركز
تماس:1456

شناسهآگهی:1828206

-1/م الف-اداره کل ارتباطات و امور بين الملل شهرداري شيراز

        آگهي تجدید مناقصه عمومي 1403-1118

ابعاد هر وجه تعدادنوع سازهآدرسردیف
)متر(

مساحت تابلو 
)متر مربع(

قيمت اجاره 
ماهيانه )ریال(

مبلغ اجاره چهار سال 
)ریال(

مبلغ سپرده شرکت در 
مزایده )ریال(

1050500/000/000*15بيلبوردميدان قصردشت1

333/352/800/00018/000/000/000

1050500/000/000*15بيلبوردميدان نمازی2

1050500/000/000*15بيلبوردبلوار شریعتی3

1050500/000/000*15بيلبوردبلوار شریعتی4

1575500/000/000*15بيلبوردبلوار شاهد5

1575500/000/000*15بيلبوردبلوار شاهد6

1050450/000/000*15بيلبوردابتدای خيابان آوینی7

1040650/000/000*14بيلبوردميدان احسان8

325/000/000------65کتيبهواگن های مترو9

250/000/000------500دستگيرهواگن های مترو10

ایستگاه آوینی                    11
) درون ایستگاه(

26250/000/000*13تابلو تبليغاتی

ایستگاه نمازی                    12
) درون ایستگاه(

26250/000/000*13تابلو تبليغاتی
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عضو شورای شهر شیراز: 
کنسولگری قطر مانند سابق 
در شیراز راه اندازی می شود

گروه خبر-لیلا غضنفری
 محمدرضا هاجری، عضو شــورای اسلامی شهر شیراز با اشاره به اینکه به 
گفته وزیر کشــور با کمک مجلس، انتخاب شــهردارها از شورا گرفته و 
مســتقلًا انتخاباتی کنند و عزل و نصب شهردار یک جا با وزارت کشور و 
زیرمجموعه هایش باشد، گفت: این موضوع تمامیت خواهی در روز روشن 
است و طرح چند باره این موضوع قبل از تصویب نهایی و تبدیل شدن به 

قانون می تواند از مصادیق تشویش اذهان عمومی  باشد. 
هاجری در جلسه علنی شورای اسلامی شهر شیراز در نطق پیش از دستور 
خود اظهار کرد: خوشــبختانه درتمامی  نظرســنجی های شهری و محلی، 
شورا و شهرداری در تمامی  عرصه های خدمت رسانی به مردم عزیز جلودار 
بوده و در رضایتمندی مردم در میان دیگر دستگاه ها حرف اول را می زند 
و مردم شــریف ادامه و اســتمرار خدمت را طلب می کنند که در راستای 
حفظ منافع و مصلحت شــهر همه باید کمک کننــد تا ادامه خدمت در 
 شــهر در دوره بعد آن هم از مسیر قانونی و شرعی و رأی مستقیم مردم 

ادامه و استمرار یابد. 
وی افزود: بدون شک احیا، بازســازی و نوسازی بافت تاریخی و فرسوده 
شــیراز ضروری و لازم اســت و شورا و شــهرداری و اداره کل مسکن و 
شهرســازی، همدل و همــراه با همتــی مضاعف برای ایــن کار بزرگ 
می بایســت قیام کننــد و در عمل، حــلاوت و شــیرینی کار را به کام 
دوســتداران میراث فرهنگی شهر بچشــانند.  هاجری با اشاره به اینکه با 
اقداماتی همچون تهیه بســته های کاربردی ویژه تشــویقی و تسهیلات 
ارزان، خود صاحبان منازل بافت های تاریخی و فرسوده می توانند جلودار 
عمران و بازآفرینی باشــند، خاطر نشــان کرد: بهتر است عزیزان میراث، 
اوقاف، محیط زیســت، منابع طبیعی اســیر جوســازان و غوغاســالاران 
 نشده و با شــورا و شهرداری، مسکن و شهرسازی همراه، همدل، هم افزا
 و هماهنگ شــده تــا آرمان هــا و ارزش های انســانی و میراثی شــهر

حفظ و صیانت گردد. 
هاجــری ادامه داد: انتقال زندان مرکزی در کمیســیون ماده ۵ اســتان 
خراســان رضوی به خارج از شــهر مشــهد اخیراً تصویب و ابلاغ شــده 
اســت و با همت مسئولان فارس و شیراز باید کمک و یاری داد تا زندان 
مرکزی شــیراز )عادل آباد( به خارج از شــهر انتقال یابــد و پس از آن 
باید کاری ملــی برای انتقال پادگان های نظامی داخل شــهر به خارج از 
شــهر انجام داد. عضو شــورای اسلامی شهر شــیراز افزود: شهرداری از 
بودجه دولتی اســتفاده نمی کند و ۹۹درصد بودجه شهرداری ها از منابع 
 مردمی  اســت نه دولتی که اگر چنین نبــود، خبری از عمران و آبادی در 
کلان شــهرها نبود و به جای تقویت مدیریت شهری و افزایش اختیارات 
شــوراها، آن را تبدیل به گوشــت قربانی کردند و میان دولت و مجلس 

تقسیم کردند. 
این در حالی اســت که چیزی جز بی هویتی و استحاله به شوراهای موفق 
و کارآمد مردمی  به دنبال ندارد و می خواهند مردم سالاری دینی از پائین 
به بالا را بر عکس نموده و از بالا به پائین تحمیل کنند. از سوی دیگر باید 

دید چه مطالبه ای مطرح بود و ۷ ساله شدن شوراها چه شد.
 هاجری تأکید کرد: دولــت و مجلس با اینگونه افاضات از جبهه رفاقت و 
دستگیری به جبهه رقابت و مچ گیری کوچ کردند که برای مردم سالاری 

دینی واقعی خطرناک و تمامیت خواهی را نشان می دهد.
 وی همچنیــن اضافــه کــرد: در دیدار معــاون اول ریاســت جمهوری 
و ســفیر قطــر در تهــران، توافق شــد تــا کنســولگری قطــر مانند 
 ســابق در شــیراز راه انــدازی شــود و چنانچــه نماینــدگان مجلــس 
روی عمان و کویت هم کار کنند، می تواند بستر سرمایه گذاری در شیراز 

را ارتقاء بخشد.
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گروه خبر- لیلا غضنفری 
محمدحســن اسدی، شهردار شــیراز از تلاش 
برای ارتقــاء جایگاه شــهر راز در آوردگاه های 

بین المللی خبر داد.
اســدی در صحن علنی شورای شــهر شیراز با 
ارائه گزارشی از حضور در مجمع کلان شهرهای 
جهان عنوان کرد: شیراز در کنار شهرهایی نظیر 
کیوتو، رئیس و بنیانگذار اتحادیه، قونیه ترکیه، 
شــیان چین و کراکوف لهستان یکی از اعضای 
مهم  و تاثیرگذار و تنها عضو ایرانی هئیت مدیره 

است.
 او با اشــاره به اینکه کنفرانس جهانی اتحادیه 
شهرهای تاریخی، رویدادی است که هر دو سال 
یک بار در یکی از شهرهای عضو اتحادیه برگزار 
می شود، تصریح کرد: شهرداری شیراز به عنوان 
یکی از اعضای هئیت مدیره در اجلاس اخیر در 

پایتخت اسلوونی حاضر بود.
این مقام مســئول افزود: عنــوان و محور اصلی 
 همایش، »ایجاد مرکز شهر پرنشاط و  پیاده محور« 

بــود که البته خود میزبان به عنوان یک شــهر 
پیشــرو در این عرصه مطرح اســت و در واقع، 
میزبانــی اســلوونی فرصتی فراهم کــرد که با 
اقدامات این شــهر که در حوزه پایداری، ایجاد 
زیرساخت های حمل و نقل پاک، مناسب سازی 

و دســترس پذیری عملکرد چشمگیری داشته، 
آشنا شویم.

شــهردار شــیراز با اشــاره به اینکه این شهر 
بــه عنــوان یکــی از مقاصد برتر گردشــگری 
 براساس شاخص های پایداری، اقدامات خلاق و

جســورانه ای در بافــت تاریخی انجــام داده، 
خاطرنشــان کرد: عــلاوه بر افزایــش کیفیت 
زندگــی شــهروندان، گام هــای بزرگــی برای 
آلودگی های و کاهــش   توســعه گردشــگری 

زیســت محیطی برداشته و عناوینی نظیر جایزه 
پایتخت سبز اروپا را کسب کرده است.

به گفته اســدی، لیوبلیانا از ســال ۲۰۰۸ تردد 
خودروها را در هســته مرکزی و تاریخی شهر 
ممنوع کرده و طی ســالیان متمادی پروژه های 
زیــادی را بــرای بازآفرینی میــراث تاریخی و 
فرهنگی و ایجاد یک هسته مرکزی پیاده محور 
و دســترس پذیر که به نحو فوق العاده ای برای 
استفاده توان خواهان مناسب سازی شده، اجرا 

کرده است.
شهردار شــیراز با اشــاره به اینکه ذیل عنوان 
اصلــی، ســه نشســت تخصصی برگزار شــد، 
خاطرنشــان کرد: علاوه بر شــیراز، شهرهایی 
نظیــر کیوتو، وین، کلن آلمان، شــانلی اورفا و 
قونیه ترکیه، شــیان چین، آندونگ و  گیونگجو 

کره و... تجربیات و اقدامات خود را به اشــتراک 
گذاشتند.

اســدی بیان کرد: معاون اســبق شهرســازی 
لیوبلیانــا که معماری به نام و صاحب ســبک و 
طراح اصلی پروژه بازآفرینی بافت تاریخی شهر 
بوده، در قالــب نطق کلیدی رویــداد، به طور 

مفصل این پروژه را تشریح کرد.
وی اضافه کرد: ارائه ما هم درخصوص بازآفرینی 
محــور زندیه بــود که در خلال ایــن گزارش، 
علاوه بــر معرفی ظرفیت های بی بدیل شــیراز 
در حوزه های مختلف، چشــم انداز، سیاست ها، 
 اهــداف و برنامه هــای مدنظر پروژه تشــریح 

شد.
به گفته اســدی علاوه بر نشســت های عمومی 
و تخصصی که با اســتقبال خوبی مواجه شــد 
و ۱۲۰ مهمان خارجی از ۲۷ شــهر را گردهم 
آورده بــود، هئیت مدیره به عنــوان مهمترین 
 رکن سیاســت گذاری و  تصمیم گیری اتحادیه،

تشکیل جلسه داد.

گروه خبر-لیلا غضنفری 
محمدتقی تذروی، عضو شــورای اسلامی  شهر 
شــیراز از وضعیت فضا و زمین های رها شــده 
متعلق بــه اوقاف در محلات مختلف شــهری 
گلایــه کرد و گفت: متاســفانه کلیــه فضاها و 
زمین هــای رها شــده باز متعلق بــه اوقاف در 
محلات مختلف شهری، تبدیل به مکانی جهت 
انباشــت زباله و پسماند های ســاختمانی شده 
است که این امر موجبات نارضایتی شهروندان 

را فراهم آورده است. 
تذروی در جلســه علنی شــورای اسلامی  شهر 
شــیراز در نطــق پیش از دســتور خــود در 
خطاب به شهردار شــیراز، اظهار کرد: شهردار 
کلان شهر شــیراز همانگونه که مستحضرید بنا 
به پیش بینی های اداره هواشناسی در خصوص 
اعلام بارش باران رحمت الهی در هفته های آتی 
خواهشمند است دستورات لازم را جهت انجام 
تمهیــدات و اقدامات پیشــگیرانه در محلات و 
 مناطقی که سابقه آبگرفتگی و سیلاب داشته اند 
را بــه عمل آورید و هیچ عذری در برابر حوادث 

احتمالی قابل قبول نیست. 
وی همچنین افزود: مدیریت اداره اوقاف و امور 
خیریه به اســتحضار می رســاند متاسفانه کلیه 
فضاها و زمین های رها شده باز متعلق به اوقاف 

در محلات مختلف شــهری، تبدیل به مکانی 
جهت انباشــت زباله و پسماند های ساختمانی 
شده که این امر موجبات نارضایتی شهروندان 
را فراهم آورده است. بنابراین پیشنهاد می شود 
 اینگونه فضاها جهت امور ورزشی در قالب یک

تفاهم نامه در اختیار شهرداری قرار گیرد تا مردم 
 محلات ضمن نگهداری از آن استفاده مناسب 

را به عمل آورند. 
عضو و نائب رئیس شــورای اسلامی شهر شیراز 
تصریح کرد: نمایندگان مردم شــریف شیراز و 
زرقان در مجلس شــورای اسلامی  به استحضار 

می رســاند جهت حل مشــکلات مربــوط به 
فاضلاب شــهری در محلات مختلــف به ویژه 
بلوار اتحاد نیازمند بــه تأمین بودجه مورد نیاز 
اضافه به بودجه برنامه ای اداره آبفا است که این 
مورد پس از مســئله درخواســت انجام روکش 
آسفالت در محلات، بیشترین مراجعات توسط 

شهروندان به اعضای شورا را دارا است. 
بنابراین خواهشــمند اســت پیگیری های لازم 
جهــت بودجه قابل توجــه از وزارتخانه صورت 
گرفته و گــزارش اقدامات خــود را در اختیار 

رسانه ها قرار دهید. 
تــذروی در پایان ســخنان خــود در خطاب 
به اصحــاب محتــرم رســانه و روزنامه نگاران 

خاطرنشان کرد: اینجانب در سه دوره متوالی با 
اصحاب رسانه در ارتباط می باشم که تعدادی از 
این عزیزان نیز در این جلسه نیز حضور دارند و 
برخی از این افراد می توانند به عنوان کارشناس 
و مشــاوران قدرتمند در مســائل و مشــکلات 
شهری پیشنهادات اثرگذار خود را ارائه نمایند. 
چراکه اعضای شــورا منتخب مــردم بوده که 
بــا اتمام دوران خدمت ایــن جایگاه را به دیگر 
منتخبین در ادوار بعدی بایســتی تحویل داده، 
لیکن خبرنگاران به عنوان حافظان رســانه در 
تمامی ادوار از گذشــته تا کنون مشغول فعالیت 
بــوده و هســتند و باید قــدردان زحمات این 

عزیزان باشیم.

عضو شورای شهر شیراز: 

زمین های رهاشده تبدیل به مکانی جهت انباشت زباله 
و پسماند های ساختمانی شده است

 گروه خبر-لیلا غضنفری 
 علیرضا اسکندری، عضو شــورای اسلامی  شهر 
شــیراز با اشــاره به اینکــه حمله به شــورا و 
شــهرداری حاشیه می سازد و کارنامه نمی سازد، 
گفت: نباید فراموش کنیم صحن علنی شــورای 
شهر مکانی برای رفع مشــکلات شهر، مردمان 
و نه حاشــیه های بی هدف است.  اسکندری در 
جلســه علنی شورای اسلامی  شــهر شیراز و در 
نطق پیش از دســتور با اشــاره به حاشیه های 
پیش آمده جلسه صحن شورا در هفته گذشته، 
اظهار کرد: حمله به شــورا و شهرداری حاشیه 
می ســازد و کارنامه نمی ســازد و ایجاد این دو 
قطبی ســازی های عجیــب در ماه هــای پایانی 
شــورا با چه هدفی انجام می شــود. وی افزود: 
نباید فرامــوش کنیم که صحن علنی شــورای 
شــهر مکانی برای رفع مشکلات شهر و مردمان 
و نه حاشــیه های بی هدف اســت. عضو شورای 
اسلامی  شهر شیراز با طرح این پرسش که آیا باز 
هم باید یادآوری کنیم که یکسال طلایی اول عمر 
شورا با همین حاشیه ها و انتخاب های اشتباه جز 
ضرر چیزی برای مردم و شیراز نداشت، تصریح 
کرد: باز هم باید بگوییم که در دو ســال فعالیت 
و برنامه ریــزی بیش از حدود ۵۵۰ پروژه افتتاح 
و بــه بهره برداری رســید و در ســال جاری نیز 

شــاهد اتفاقات زیادی در حوزه مدیریت شهری 
هستیم.  اسکندری خاطرنشان کرد: وقتی با نگاه 
به رســانه ها و فضای مجازی حاشیه های هفته 
گذشته شورای شــهر را می نگرم جز حسرت و 
خســارتی که به این دو نهاد مردمی و شهر وارد 
می شــود، چیزی نمی بینــم. وی اضافه کرد: در 
گفت وگو با دوســتانی که شــورا و شهرداری را 
دنبال می کنند و به این حاشیه ها نقد داشتند از 
همین تریبون از آنها به عنوان عضوی از شورای 

شهر شیراز عذر خواهی می کنم.
عضو شورای اسلامی شهر شیراز ادامه داد: از شما 
پرسنل شهرداری که یک دیپلماسی جانانه رقم 
زدید و بــا حضور در اجلاســیه جهانی اتحادیه 
شهرهای تاریخی، شیراز و پروژه هایش را مطرح 
کردید صمیمانه تشــکر می کنم و این اقدامات 
ارزشــمند شما را قابل ســتایش می دانم و باید 
در همین لحظه یک خداقــوت جانانه بگویم به 
شما اهالی رسانه که زبان گفت وگوی مردم شهر 
هستید و اگر شما نباشــید و شما نظاره نکنید، 
اگر نقدهای جانانه نکنید، صدای نارضایتی ها از 
همه بلندتر می شــود! اسکندری در پایان تأکید 
کرد: رسالت شماست که نقد کنید، تحلیل کنید 
و برای شهر و مردمانش قلم بزنید و با تضمین تا 

آخرین لحظه کنار شما هستیم.

عضو هئیت رئیسه شورای شهر شیراز: 

شورای شهر مکانی برای رفع مشکلات شهر 
و مردم است، نه حاشیه های بی هدف

شهردار در ارائه گزارش حضور خود در مجمع کلان شهرها عنوان کرد:

 پیشروی شیراز در آوردگاه بین المللی
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گروه خبر- لیلا غضنفری 

 عملکرد دوســاله شهرداری شــیراز طی بازه 
 زمانی مهرماه سال ۱4۰۱ تا مهرماه سال ۱4۰3

اســدی،  محمدحســن  صحبت های  موضوع 
شــهردار شــیراز در صحن علنی شــورا بود.

گزارشــی که به گواه آمار ارائه شــده شــاهد 
سربلندی شهرداری در عمران و آبادانی شهر 

شیراز بودیم.
 شــهردار کلان شهر شــیراز در صحن علنی 
شورای اسلامی  شهر شــیراز در ابتدا با تشکر 
از تلاش های نیروهای شــهرداری در مســیر 
توســعه همه جانبه شــهر طی دو سال اخیر 
گفت: اعتراف می کنم که این گزارش عملکرد 
نمی تواند حــق مطلب درخصــوص ظرفیت  
شهرداری در مسیر توسعه و پیشرفت را بیان 
کند و بعضاً آمــار نمی تواند بازگوکننده صرف 
زحمت های شــورا و شــهرداری طی دو سال 

اخیر باشد.
اســدی با ارائه گزارش عملکرد شهرداری در 
حوزه عمران و توسعه طی دو سال اخیر اظهار 
داشــت: تعداد مصوبات ابلاغ شــده شورا به 
شــهرداری ۹۵۰مصوبه است که از این تعداد 
 ۸۲4 مصوبه بطور کامل اجرا شده و ۱۲6 مصوبه 

در حال اجرا است.
 او با بیان اینکه در ســال اول شورا 34درصد 
مصوبات اجرا شده اســت، عنوان کرد: تعداد 
مصوبات اجرا شده در ســال دوم 6۸درصد و 
 تا مهرماه ســال ســوم درصد اجرای مصوبات

۸۷ درصد است. 
 شــهردار کلان شــهر شــیراز بــا قدردانی از 
تلاش هــای نیروهای خدوم مدیریت شــهری 
پیرامــون وضعیت پروژه های عمرانی طی مهر 
۱4۰۱ تا مدت مشابه سال ۱4۰3 افزود: تعداد 
6۱3 پروژه با اعتباری بیش از 3۸ هزار میلیارد 
تومان افتتاح و به بهره برداری رسیده که تعداد 
 پروژه هــای کلنگ زنی شــده بــا ۵4۵ طرح

عمرانی طی این دو سال اخیر بوده است.
به گفته این مقام مسئول، این آمار در مقایسه 
با مهر ۱3۹۹تا مهرماه۱4۰۱ رشد چشمگیری 
را نشــان می دهد؛ بطوری کــه در این مدت 
تعداد ۱۲۹پروژه افتتاح و ۱۵پروژه کلنگ زنی 

شده است. 
 4 میلیون مترمربع آسفالت در سطح معابر 

 اســدی پیرامون اجرای نهضت آســفالت در 
کلان شهر شــیراز نیز گفت: اجرای یازدهمین 
جهش عمرانی در کلان شــهر شیراز با موضوع 
آسفالت طی دو ســال اخیر بالغ بر 46۰هزار 
تن آســفالت برابر 4میلیون مترمربع تا پایان 
شهریورماه سال جاری با اعتبار ۱۰4۷میلیارد 
 تومــان صــورت گرفتــه کــه ایــن آمــار 
در مدت مشــابه دو سال قبل، یعنی سال های 
۹۹ تــا ۱4۰۱ بالغ بر ۱۵۷هزار تن آســفالت 

بوده است. 
 شهردار شیراز همچنین به بازدیدهای شبانه 
و فعال بودن پروژه ها با حضور مسئولان کشور 
 که تبدیل به یک الگو در کشــور شــده است،

پرداخت. 
 پرداخت بدهی 24 هزار میلیارد تومانی 

او پیرامــون گزارش عملکرد حــوزه مالی نیز 
افزود: طی دو سال اخیر بالغ بر ۲4هزار ۷۰۰ 
میلیارد تومان بدهی های شــهرداری پرداخت 
شده که در همین بازه زمانی دریافت مطالبات 
شهرداری از دستگاه هامعادل 4۱ هزار میلیارد 

و۵۰۰میلیون تومان بوده است.
 اســدی تصریح کرد: تعــداد کل قراردادهای 
منعقد شده در حوزه عمران و خدمات شهری 
366۰ قــرارداد با مبلغ 4۵ هزار میلیارد 4۲۸ 

میلیون تومان است.
 تملک 65 هکتار ملک مورد مسیر 

شهردار شیراز به تملک ملک های مورد مسیر 
پروژه های عمرانی در دو سال اخیر اشاره کرد 
و گفت: 6۵ هکتار ملک در این دو سال تملک 
شده است که اعتبار آن ۲هزار و ۱4۰میلیارد 
 تومان اســت. ایــن آمار در ســال های قبل تر

۲۱هکتــار ملک بــا اعتبار4۰۷میلیارد تومان 
بوده است. 

 روسفید در حوزه سرمایه گذاری
اسدی در حوزه سرمایه گذاری  و آمار چشمگیر 
 شــهرداری در این حــوزه نیز گفــت: تعداد

۱۹قرارداد ســرمایه گذاری در این دو سال با 
اعتبار 3۵ هزار میلیارد تومان منعقد شده که  
نسبت به دو سال قبل آن رشد چشمگیری نشان 

 داده است. بطوری که در سال های ۹۹ تا ۱4۰۱ 
ایــن آمار ۲ قرارداد با اعتبار۱3 میلیارد تومان 

بوده است. 
برگزاری همایش ملی توسعه سرمایه گذاری 

در ســال ۱4۰۱ و برگزاری ۵ دوره از سلسله 
نشست های تخصصی ســرمایه گذاری از دیگر 
موارد گزارش شده توسط شهردار شیراز طی 

مهر ماه سال ۱4۰۱ تا ۱4۰3 است. 
 او در حوزه فرهنگی و اجتماعی نیز با اشاره به 
 3۱ پروژه به بهره برداری رسیده و کلنگ زنی

شده گفت: این پروژه ها در حوزه های فرهنگی، 
اجتماعی و ورزشــی با محوریت فرهنگسراها، 
خانــه محله و باغ بانوان و... اســت. همچنین 
برنامه های فرهنگی نیز دبیرخانه شــهرجهانی 
صنایع دستی، نمایشگاه بزرگ میدانی اربعین، 
نگوداشــت روز شــیراز و مجموعه جشن های 
دهــه کرامت از جمله اقدامــات در این حوزه 

بوده است. 
  اعتبار بخشی به ایمنی شهر و شهروندان 

اســدی در بخش دیگری از گزارش شهرداری 
به  اقدامات عملکرد محیط زیســت و خدمات 
شهری نیز پرداخت و گفت: طی مهرماه سال 
۱4۰۱ تا ۱4۰3تعداد ۲ ایســتگاه آتش نشانی 

افتتــاح، 3 ایســتگاه کلنگ زنی، 3 ایســتگاه 
تجدیدبنا و ۱6 ایســتگاه تجهیز و بهســازی 
شــده اســت. وی افزود: همچنین قــرارداد 
خریــد نردبان ۵6 متــری با اعتبــار ۲هزارو 
 ۱۰۰میلیون یورو منعقد شــده است و بزودی

  ایــن نردبــان بــه تجهیــزات آتش نشــانی 
اضافه می شود.

ایســتگاه های آتش نشــانی  تعداد  افزود:  وی 
نوســازی شده طی ۲ ســال اخیر به عدد ۱6 
رســیده که این آمار در مدت مشــابه دوسال 

قبل ۸ ایستگاه بوده است.
اســدی همچنیــن عنــوان کــرد: در زمینه 
تجهیزات آتش نشــانی طی ۲ سال اخیر 3۲۵ 
میلیارد تومان تجهیزات خریداری شده که در 
مدت مشابه دوسال قبل این عدد 34 میلیارد 
 تومان بوده و این رشــد چشــمگیر نشــان از 
ورود شــهرداری بــه حــوزه ایمنی شــهر و 

شهروندان است.
 نشاط شهروندی با احداث پارک ها و بوستان ها 

شهردار شیراز دربخش دیگری از گزارش خود 
به بهره برداری ۲3بوســتان و پارک از مهرماه 
۱4۰۱ تا کنون اشــاره و افــزود: در این مدت 
در بخش نورپردازی شــهری تعداد ۵۰ پروژه، 

۱۵۱ المان حجمی، ۲هزارو ۱۱4بهسازی تابلو 
شهدا، ۷۲ هزار و ۷6۵ مترمربع جداره سازی و 
نقاشی دیوار سطح شهر در حوزه سیما و منظر 

شهری اقدام شده است.
اسدی با اشاره به سایر اقدامات شاخص حوزه 
خدمات شــهری نیــز افزود: افتتــاح آبنمای 
هوشــمند، مطالعات جامع و تهیه شناسنامه  
قنــوات شــیراز، تکمیــل و احــداث موکب 
 احمدبن موسی)ع(، احداث و استقرار سیستم

افتتاح سیســتم  فاضلاب،  محلی  تصفیه خانه 
اطفای حریق بــازار وکیل، برگــزرای پویش 
نجات طبیعت و چهارشنبه ســوری بخشی از 

این اقدامات است.
راه اندازی  دو مرحله ای پروانه های ساختمانی 

وی با اشــاره بــه اقدامات شــهری در حوزه 
معماری و شهرســازی در دوسال اخیر گفت: 
راه اندازی پروانه دومرحله ای، تصویب ضوابط 
بافت های فرسوده، اجرای مصوبه پنجره واحد 
ســرمایه گذاری، صدور پروانــه 4۲۵ واحد در 
بافت فرســوده در این حوزه انجام شده است.

وی افــزود: خبر خوش در ایــن حوزه مربوط 
بــه صــدور پروانه هــای فــوری درخصوص 
ساختمان هایی با حداکثر زیربنای هزار و۵۰۰ 

مترمربع و ۵ طبقه است.
حمل و نقل عمومی   پاک، پیشــتاز در اقدامات 

2ساله 
شهردار شیراز در حوزه حمل و نقل و ترافیک 
نیز به گزارش عملکرد دوســال اخیر پرداخت 
و افزود: تعداد ایســتگاه مترو افتتاح شده در 
 دوسال اخیر 6 ایستگاه، ۷ ایستگاه کلنگ زنی 
افتتاح  متــرو  شــده و۸/۵کیلومتر خطــوط 
 و۱۵/۲کیلومتــر خطــوط متــرو کلنگ زنی 

شده است.
اســدی افزود: در دوســال قبل این آمار بجز 

ایستگاه افتتاح شده، صفر بوده است.
وی خاطرنشــان کرد: 3۰۰ دســتگاه اتوبوس 
در قالب نوســازی ناوگان حمل ونقل عمومی 
 طــی این دوســال وارد نــاوگان حمل و نقل 
عمومی  شــده اســت و همچنین4۵ دستگاه 
ون و ۷۵ دســتگاه میدل باس و ۱36۰تاکسی 
درون شــهری نوســازی شــده که این آمار 

 طی ســال های مهــر۹۹ تا مهــر ۱4۰۱صفر 
بوده است.

نصب و راه اندازی ســامانه های هوشمند ثبت 
تخلف خودرو با تعداد ۵ســامانه، 6۱ ســامانه 
هوشــمند محدوده کم آلاینده و ۱6۲سامانه 
هوشــمند ثبــت تخلــف و 34ســامانه ثبت 
تخلف ســرعت و همچنین هوشمندســازی 
 3 پارکینــگ طبقاتــی از جملــه اقدامات در 
حوزه سامانه های هوشمند ترافیک طی دوسال 
اخیر اســت که در بخشی از این آمار عملکرد 
شهرداری در مقایسه با مهر۹۹ تا ۱4۰۱ رشد 

صعودی نشان می دهد.
  اجرای بیش از 171 پروژه با اعتبار هزار میلیارد 

تومان در راستای محرومیت زدایی
شهردار شــیراز درباره گزارش عملکرد حوزه 
 برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی طی ۲ سال 
اخیر گفت: راه اندازی سامانه مدیریت اطلاعات 
پروژه PMIS، بازنگری برنامه ۲۰ ســاله شهر 
و شــهرداری، تدوین ســند محرومیت زدایی 
جهــت  4۰ محله هدف شــهر در فــاز اول و 
تدوین ســند جهــت تعــداد ۱۱۲ محله در 
فاز دوم و تشــکیل قــرارگاه محرومیت زدایی 
شهرستان شــیراز، اجرای بیش از ۱۷۱ پروژه 
 با اعتبــار هزار میلیــارد تومان در راســتای 
محرومیت زدایی از ســطح شهر در این حوزه 

انجام شده است.
و  لوح  دریافت  تا  دنبال خدمتگزاری هستم  به   

جوایز 
اسدی در حوزه کسب رتبه ها و جوایز کشوری 
توسط شــهرداری شــیراز طی ۲ سال اخیر 
عنوان کــرد: تعداد لوایح و جوایز شــهرداری 
 شــیراز به اندازه یک کتابچه اســت و شخصاً 
بــرای دریافــت هیچ لــوح تقدیــری حضور 
نداشتم و معتقدم که شهرداری باید به دنبال 

خدمتگزاری باشد. 
برنامــه  تهیــه  کــرد:  خاطرنشــان  وی 
راهبردی عملیاتی ۱4۰4شــهرداری شــیراز 
 و تصویــب 3۹۹ بنــد مصوبــه بــه منظــور 
رفع مشــکلات موجود و تســریع در اجرای 
پروژه هــا بخشــی از ایــن گــزارش عملکرد 

دوسالانه است.

شهردار کلان شهر شیراز با آمار و ارقام به گزارش عملکرد 2ساله خود پرداخت؛

سربلند و پیشتاز در آبادانی شیراز
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آسیایشرقی

فرامنطقهای

رئیسجمهورچین:
آمریکاحقمداخلهدرمناقشاتدریایجنوبیچین

راندارد
مهر- به نقل از تاس، شــیء جین پینگ، رئیس جمهور چین در 
دیدار با جو بایدن، رئیس جمهور آمریکا در حاشــیه سی ویکمین 
اجلاس ســازمان همــکاری اقتصادی آسیا-پاســیفیک در لیما، 
پایتخت پرو تأکید کرد که آمریکا نباید در مناقشات ارضی در دریای جنوبی چین 

مداخله کرده یا در این منطقه دست به اقدامات تحریک آمیز بزند.
شینهوا به نقل از جین پینگ نوشت: چین قاطعانه بر حاکمیت ارضی، حقوق دریایی 
و منافعــش در دریای جنوبی چین تأکید دارد. گفتمان و مذاکره بین کشــورهای 
دخیل همواره بهترین راه برای مدیریت اختلافات در دریای جنوبی چین اســت و 
آمریکا نباید در مناقشــات دوجانبه بر ســر »جزایر نانشا« مداخله کند و هم چنین 

نباید به تنش آفرینی دامن زده و به اقدامات تحریک آمیز دست بزند.
وی تأکید کرد که فعالیت های جدایی طلبان در شــبه جزیره تایوان با صلح و ثبات 
در تنگــه تایوان منافات دارد. رئیس جمهور چین اضافه کــرد: اگر آمریکا به دنبال 
حفظ صلح در تنگه تایوان است، باید به مسئله تایوان با رویکرد احتیاط و ملاحظه 
بنگرد و آشــکارا با اســتقلال این جزیره مخالفت و از اتحــاد صلح آمیز آن با چین 

حمایت کند.
جین پینــگ هم چنین تأکید کرد که پکن هرگز اجازه هرج و مرج در شــبه جزیره 
کره را نیز نخواهد داد و افزود: چین اجازه جنگ یا آشــوب در شــبه جزیره کره را 
نخواهــد داد و در صورتــی که امنیت راهبردی و منافــع اصلی پکن در خطر قرار 

بگیرد، بی تفاوت نخواهد ماند.

سفیرآلماندرروسیه:
هنوززمانمذاکراتصلحدربارهاوکراین

فرانرسیدهاست

فارس- الکســاندر گراف لامبزدورف، سفیر آلمان در روسیه در مصاحبه با گروه 
رسانه ای فونک بیان کرد که هنوز زمان آغاز مذاکرات صلح میان کی یف و مسکو 

فرا نرسیده است. 
به گزارش خبرگزاری تاس؛ دیپلمات آلمانی اظهار داشت: »من نمی خواهم اینجا 
بحــث کنم که آیا باید طریق تعامل و آتش بس و یا منطقه حائلی وجود داشــته 
باشــد یا نه، هم چنیــن نمی خواهم بحث کنم که آیا باید ناظران حضور داشــته 

باشند یا خیر. تمامی این ها در گفت و گوهای آینده تشریح خواهند شد.«
ســفیر آلمان در ادامه افزود:  »متأســفانه، ما به لحظه ای نرسیده ایم که بتوان در 
مورد این مســائل صحبت کرد«. با این حال وی تأکید کرد که »اروپا نقش خود 

را برای حل و فصل درگیری ایفا خواهد کرد.«
گفت وگــوی اولاف شــولتز، صدراعظم آلمان با ولادیمیــر پوتین، رئیس جمهور 
روســیه به تیتر یک رسانه های جهان تبدیل شد. این تماس تلفنی اولین ارتباط 
مســتقیم سران دو کشور در حدود دو سال اخیر محسوب می شود. تلاش برخی 
از ســران اروپایی برای برقراری آتش بس در اوکراین تشــدید شده است. کی یف 
نیــز به دلیل نگرانی از کاهش کمک های ایالات متحده آمریکا در دولت آینده در 
تلاش اســت تا صلحی مبنی بر پیش شرط های خود را به مسکو تحمیل کند که 

تاکنون موفق به انجام آن نشده است.

معاونشورایامنیتملیروسیه:
ادامهمناقشهاوکراینبهنفعآمریکااست

ایرنا-دیمیتری مدودف، معاون شــورای امنیت ملی روســیه در کانال تلگرامی 
خود نوشت که در نتیجه تحریم های ضد روسی، آمریکا توانسته عرضه و صادرات 
گاز طبیعی مایع )LNG( خود به اروپا را افزایش دهد، بنابراین ادامه درگیری ها 

در اوکراین به نفع واشنگتن است.
این سیاســت مدار ارشد روسی هم چنین خاطرنشــان کرد که آمریکا با اشتیاق 
فــراوان در حــال ســرمایه گذاری در جنگ روســیه و اوکراین اســت و آمارها 
نشــان می دهند که صــادرات نفت آمریکا بــه اروپا امســال ۳۷/۳ میلیون تن 
 افزایش داشــته، به این معنی که در مقایســه با ســال گذشــته دو برابر بیشتر 

شده است.
مدودف افزود: صادرات گاز طبیعی مایع از واشــنگتن به کشــورهای اروپایی نیز 

۱۸/۵ میلیون تن یعنی در حدود ۲۰۰ درصد افزایش داشته است.
معاون شــورای امنیت ملی روســیه تصریح کرد که بنابراین پایان درگیری ها در 
اوکراین که شــرط اولیه آن لغو تمامی تحریم های ضد روسی است، موقعیت گاز 

طبیعی مایع آمریکا در اروپا را تضعیف خواهد کرد.
وی هم چنین ضمن تأیید حملات نیروهای مسلح روسیه به زیرساخت های انرژی 
در اوکراین تأکید کرد که در صورت ادامه جنگ، همین سرنوشت در انتظار نتایج 

سرمایه گذاری های واشنگتن در این منطقه است.
گزارش ها حاکی از آن اســت که صبح روزگذشــته، مســکو حملات موشــکی 

گسترده ای را علیه زیر ساخت های برق و انرژی اوکراین انجام داده است.
مقامات اوکراینی مدت ها بود که نگران حملات موشــکی روسیه در فصل سرما 
به شــبکه های برق و زیرســاخت های انرژی این کشور بودند، چرا که در پی این 

حملات مناطق زیادی با قطعی برق مواجه خواهند شد.

دیپلماتغربی:

پاسخاولیهلبنانبهپیشنهادآتشبسآمریکاارسالشد
ایسنا- رســانه های لبنانی به نقل از 
یــک دیپلمات غربی گزارش دادند که 
اصلاحات لبنان بر پیشنهاد ارائه شده از 
سوی آمریکا درباره آتش بس مستقیم 
به واشنگتن رسیده و واشنگتن منتظر 
پاســخ مکتوبی از لبنان نیســت؛ این 
بــه منزله پاســخ اولیه ای اســت که 
نبیه بری، رئیس پارلمــان لبنان فوراً 
ارائه و مبنای مذاکره براســاس اجرای 

قطعنامه ۱۷۰۱ را ایجاد کرد.
به نوشــته روزنامه »عربــی۲۱«، این 
منبع غربی گفت: اســاس پاسخ لبنان 
حول محور مخالفت با مداخله نظامی 
اســرائیل در صورت لــزوم و کنترل 
هوایی می چرخد. نبیه بری بر اســاس 
تجربــه توافق ماه آوریــل، راه حلی را 
بــرای معضل کمیته ناظــر بر اجرای 
قطعنامــه بین المللی یاد شــده ارائه 
کرد که قابل مناقشه بوده و اکنون در 
دست بررسی اســت و مشکل اساسی 

در خصوص این بند وجود ندارد.
این دیپلمات غربی تأکید کرد: فضای 
محافل مردمی، دولتی و نظامی کنونی 
اسرائیل بر خلاف تعاملی که در زمان 

جنگ غزه وجود داشــت، خواســتار 
راه حل دیپلماتیک با لبنان است.

او در ادامــه نیز درباره تأخیر در ایجاد 
راه حل هایی برای این تنش هشدار داد 
و گفت: این امر می تواند ۲ ملت لبنان 
و اسرائیل را با خسارات و ویرانی های 

بیشتری مواجه کند.
به گزارش شــبکه خبری اسکای نیوز 
عربــی، عبدا... بوحبیــب وزیر خارجه 
لبنــان نیز در این رابطــه تأکید کرد: 
برای حل اختلاف  هرگونه پیشنهادی 
بایــد بر احترام به حاکمیت و تمامیت 

ارضــی لبنان و مرزهای به رســمیت 
شــناخته شــده بین المللی آن و نیز 

قطعنامه ۱۷۰۱ مبتنی باشد.
به گزارش خبرگزاری رســمی لبنان، 
نبیــه بــری روز جمعــه اعــلام کرد 
آتش بس،  بــرای  آمریــکا  پیشــنهاد 
بر تشــکیل کمیته ای شــامل برخی 
کشــورهای غربی به منظور نظارت بر 
اجرای قطعنامه شماره ۱۷۰۱ سازمان 
ملل دلالــت دارد که این از نظر لبنان 

قابل قبول نیست.
رئیس پارلمان لبنــان در ادامه تأکید 

کرد: پیشــنهاد  آتش بس ضامن هیچ  
بندی نیست که اجازه فعالیت آزادانه 
بــه ارتش رژیم اشــغالگر اســرائیلی 
در لبنــان را در صــورت وجود خطر 
مشکوک بدهد و تضمین چنین بندی 
مسئله ای غیر قابل قبول بوده که حتی 
امکان آغاز بحث و گفت وگو درباره آن 
وجود ندارد چراکه به حاکمیت لبنان 

آسیب می زند.
پنج شنبه ۲ منبع سیاسی در گفت وگو 
با خبرگــزاری رویترز اعــلام کردند، 
ســفیر آمریکا در لبنــان پیش نویس 
پیشــنهاد آتش بــس با هــدف توقف 
درگیری هــا میــان حــزب ا... و رژیم 
صهیونیســتی را به نبیه بری، رئیس 

پارلمان لبنان تقدیم کرد.
رژیــم  تلویزیــون  و  رادیــو  مرکــز 
صهیونیســتی افشــا کرد که بندهای 
پیش نویس توافق میــان لبنان و این 
رژیم شــامل تأکید ۲ طرف بر اهمیت 
قطعنامه شــماره ۱۷۰۱ سازمان ملل 
اســت و این پیش نویــس به ۲ طرف 
حــق دفاع از خود در صــورت لزوم را 

می دهد. 

توافقچینوآمریکابرعدماستفادهازهوشمصنوعیدر
سلاحهستهای

باشــگاهخبرنگاران-جــو بایــدن، رئیس جمهــور آمریکا و 
شی جینگ پینگ، رئیس جمهور چین در حاشیه اجلاس همکاری 
اقتصادی آسیا و اقیانوســیه )APEC( در پایتخت پرو با یکدیگر 

دیدار کردند.
جو بایدن اعلام کرد که ایالات متحده و چین باید تمام تلاش خود را برای جلوگیری 

از تبدیل رقابت بین دو کشور به »درگیری« به کار گیرند.
به نوشــته رویترز، بایدن گفت: هیچ یک از دو کشــور ما نمی تواند اجازه دهد این 
رقابت به درگیری تبدیل شــود. این مســئولیت ماست و من فکر می کنم در چهار 

سال گذشته ثابت کرده ایم که می توان این رابطه را حفظ کرد.
وی گفت: به پیشــرفتی که در جهت ثبات روابط واشنگتن و پکن داشته ایم افتخار 
می کند. فکر می کنم این ضروری اســت. این گفت وگو ها به جلوگیری از محاسبات 

اشتباه و تضمین عدم تبدیل رقابت بین دو کشورمان به درگیری کمک می کند.
شــی جین پینگ، رئیس جمهور چیــن نیز گفت: چین »تمام تــلاش خود را برای 
تضمیــن انتقال آرام« در روابط خود بــا ایالات متحده به کار خواهد گرفت و آماده  

همکاری با دولت جدید ترامپ است.
وی تأکید کرد: دو کشــور باید »به کاوش راه درســت« برای تفاهم و »دســتیابی 
به هم زیســتی مســالمت آمیز در درازمــدت« ادامه دهند. چین آماده اســت تا با 
دولت جدید آمریکا برای حفظ ارتباطات، گســترش همکاری و مدیریت اختلافات 

همکاری کند تا انتقال آرامی در روابط چین و آمریکا تضمین شود.
در این راســتا جیک سالیوان، مشــاور امنیت ملی کاخ سفید گفت: رهبران آمریکا 
و چیــن در این دیدار توافق کردند که کنترل ســلاح های هســته ای تنها باید به 
دســت انسان باشد نه هوش مصنوعی. نیاز به تفکر بیشتری در خصوص استفاده از 

تکنولوژی هوش مصنوعی در صنایع نظامی وجود دارد.

اخبار کوتاه جهان

ایسنا- زمانی که بنیامین نتانیاهو دولت ششم خود 
را در دســامبر ۲۰۲۲ تشکیل داد، اعلام کرد یکی از 
اهداف سیاست خارجی آن امضای توافق عادی سازی 
روابط با عربستان خواهد بود. در آن زمان خوش بینی 
خود را نســبت به اجرایی شدن این توافق در زمانی 
کوتاه اعــلام کرد امــا حوادثی کــه در واقعیت رخ 
داد افــکار نتانیاهو را از بین برد و حتی بســیاری از 
تحلیلگران، متخصصان و کارشناســان اسرائیلی ادعا 
کردنــد که حمله غافلگیرانه حمــاس در هفت اکتبر 
۲۰۲۳ بــا هدف ممانعت از روند عادی ســازی روابط 

بین ریاض و تل آویو بود.
در ماه میلادی گذشته زمانی که عباس عراقچی، وزیر 
خارجه ایران وارد عربســتان شد، یک نشست ویژه با 

محمد بن سلمان، ولیعهد عربستان داشت. 
این دیدار در حالی انجام شــد که در ســال گذشته 
میــلادی روابط بین تهران و ریــاض با میانجی گری 

پکن از سر گرفته شد.
سمدار بری، شرق شناس اسرائیلی در مقاله ای برای 
روزنامه یدیعوت آحارونوت نوشت: چین میانجیگری 
خود را متوقف نکرد و بر ۲ کشور فشار آورد تا اینکه 
فیاض الرویلی، رئیس ستاد ارتش عربستان به تهران 

سفر کرد.
وی بــه نقــل از منابــع سیاســی و امنیتــی رژیم 
صهیونیستی مدعی شد: روابطی که بعد از هفت سال 
احیای آن آغاز شده اســت در حال حاضر بر مقدمه 
چینی برای مانورهای نظامی مشترک در دریای سرخ 
و همکاری اقتصادی با عربستان متمرکز است و قرار 
است ریاض تولیدات اصلی که آمریکا مانع فروش آن 

می شود را به ایران تحویل دهد.
این کارشناس صهیونیست گفت: نشست سران ریاض 
با حضور تمام روســای عربی و اسلامی به جز مسعود 

پزشکیان، رئیس جمهور ایران برگزار شد. 

وی به دلایل امور داخلی اعــلام کرده بود نمی تواند 
در این نشســت شرکت کند اما کرسی ایران را خالی 
نگذاشت و محمدرضا عارف، معاون اول خود را همراه 

با یک پیام عذرخواهی به ریاض فرستاد.
این شرق شناس اسرائیلی تأکید کرد: اظهارات محمد 
بن سلمان در افتتاحیه این نشست برای اسرائیلی ها 
دشــوار و غیر عادی بود. بن سلمان اسرائیل را مورد 
انتقاد قرار داد و خواهان عقب نشــینی کامل از غزه و 
کرانه باختری و توقف کامل فعالیت ارتش اســرائیل 

در لبنان شد. 
اظهارات صریح بن ســلمان به صورت مســتقیم به 
اقدامات اســرائیل در غــزه، کرانه باختــری، لبنان، 
ســوریه، ایــران و حتی بخشــی از عــراق پرداخت. 
حوثی هــا )انصارا...( در یمن در نشســت ریاض ذکر 
نشــد و این تصادفی نبود بلکه به خاطر مسائل خود 

عربستان بود.

کارشناسانصهیونیست:

تل آویو از نزدیکی روابط عربستان و ایران خشمگین است

آسیایغربی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظربهاینکههیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضی
وساختمانهایفاقدســندرسمیمستقردرادارهثبتاسنادواملاک
شهرستانخرمبیدوتصرفاتمالکانهبلامعارضبهشرحرایشماره
140360311024000676-1403/06/17آقایســیدحیدرحسینی
فرزندسیدایرجششــدانگیکبابخانهبهمساحت27۹.76مترمربع
تحتپلاک11۹/1084واقعدرقطعهیکبخش14فارسشهرســتان
خرمبیدشهرصفاشــهرناحیهیک،انتقالملکازمالکرسمیورثه
ملکمنصورخســرویمحرزگردیدهاستلذابهمنظوراطلاععموم
مراتبدردونوبتبهفاصله1۵روزطبقاوقاتتعیینشدهذیلآگهی
میشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضی
اعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیمذکوربه
مدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتســلیموپسازاخذرسید
اعتراضمذکوردرمدتیکماهازتاریختسلیم،اعتراضدادخواست
خودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایدبدیهیاســتدرصورتانقضای
مدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتســندمالکیتصادر
خواهدشــد.درهرحالصدورسندمالکیتبناممتقاضیاننامبرده

مانعمراجعهمتضرربهدادگاهنخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1403/08/12
تاریخانتشارنوبتدوم:1403/08/28

54412/م الف
علیرضا رضایی 

رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آئین نامه قانون تعیین و 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابررایشماره14036031102400047۵-مورخ1403/04/27صادره
ازسویهیاتقانونتعیینوتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهای
فاقدســندرسمیمســتقردرواحدثبتیحوزهثبتملکخرمبید
تصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیپروندهبنامخانمپریساساریخانی
خرمیفرزندوجیهالهششدانگیکبابخانهوباغچهمتصلبهآنبه
مســاحت1321/68مترمربعتحتپلاک32/127متخذهازپلاک32
اصلیواقعدرقطعهیکبخش14فارسشهرستانخرمبیدصفاشهر
روستایقصریعقوبازملکیمالکرسمیصفدراکبریمحرزگردیده
استلذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله1۵روزطبق
اوقاتتعیینشدهذیلآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبه
صدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخ
انتشاراولینآگهیمذکوربهمدتدوماهاعتراضخودرابهایناداره
تسلیموپسازاخذرسیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیم،اعتراض
دادخواســتخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایدبدیهیاســتدر
صورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتسند
مالکیتصادرخواهدشد.درهرحالصدورسندمالکیتمانعمراجعه

متضرربهدادگاهنخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1403/08/12
تاریخانتشارنوبتدوم:1403/08/28

55409/ م الف 
علیرضا رضایی 

رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آئین نامه قانون تعیین و 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابررایشماره140360311024000730مورخ1403/07/08صادرهاز
سویهیاتقانونتعیینوتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهای
فاقدســندرسمیمســتقردرواحدثبتیحوزهثبتملکخرمبید
تصرفــاتمالکانهبلامعارضمتقاضیپرونــدهبنامآقایعلیمحمد
رنجبرفرزندبهزادششدانگیکبابخانهبهمساحت200مترمربع
تحتپلاک۹3/2888متخــذهازپلاک۹3اصلیواقعدرقطعهیک
بخش14فارسشهرستانخرمبیدصفاشهرناحیهیکازملکیمالک
رسمیکریمرنجبرمحرزگردیدهاستلذابهمنظوراطلاععموممراتب
دردونوبتبهفاصله1۵روزطبقاوقاتتعیینشدهذیلآگهیمیشود
درصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضی
داشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیمذکوربهمدتدو
ماهاعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذرسیدظرفمدت
یکماهازتاریختسلیماعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضایی
تقدیمنمایدبدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصول
اعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.درهرحالصدور

سندمالکیتمانعمراجعهمتضرربهدادگاهنخواهدشد
تاریخانتشارنوبتاول:1403/08/12

تاریخانتشارنوبتدوم:1403/08/28
54408/م الف
 علیرضا رضائی

رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابررایشــماره1402603111۹80018۹6-1402/12/02هیات
موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهای
فاقدسندرسمیمســتقردرواحدثبتیحوزهثبتملکزرقان
تصرفــاتمالکانهبلامعارضمتقاضیآقایســیدکمالابوطالبی
فرزندســیدجوادبشمارهشناســنامه1صادرهاززرقاندریک
قطعهزمیــنمزروعیبهمســاحت۵۹488/2۹مترمربعپلاک
فرعــیاز163اصلیواقعدربخش۵زرقــانبندامیرکهجهت
انپلاکفرعی1036منظورگردیدوازسندبیعشرط۹83۵0-
134۹/11/21دفتر8شیرازوسند88840-134۹/11/30دفتر8
شیرازازسهامآقایسیدجوادابوطالبیکسرمیگرددونزدبانک
کشاورزیدررهنمیباشد.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردو
نوبتبهفاصله1۵روزآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبت
بهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانند
ازتاریخانتشــاراولینآگهیبهمــدتدوماهاعتراضخودرابه
اینادارهتســلیموپسازاخذرسیدظرفمدتیکماهازتاریخ
تسلیماعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.
بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراض

طبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1403/08/12
تاریخانتشارنوبتدوم:1403/08/28

4745/م الف
حشمت مردانه -رئیس ثبت اسناد و املاک زرقان

نوبتاول:1403/08/28سبحان
نوبتدوم:1403/08/2۹خبرجنوب

سازمانعمرانوبازآفرینیفضاهایشهریشهرداریشیرازدرنظر
داردنسبتبهفروشمقدارتقریبی10000لیترانواعروغنسوختهماشینآلات
درمخزنزیرزمینیمربوطبهتعمیرگاهواحدموتوریازطریقحراجحضوری
اقدامنماید.لذاازکلیهاشخاصحقیقییاحقوقیدعوتبعملميآیدباتوجهبه
مواردذیلجهتاخذاسنادحراجبهآدرس:بلوارعدالتجنوبی-ابتدایبلوار
دولتغربی-جنبدرمانگاهآزادگان–ســازمانعمرانوبازآفرینیفضاهای
شهریشهرداریشیراز-واحدقراردادهامراجعهنمایند.ضمنا"درصورتنیاز

بهاطلاعاتبیشترشمارهتلفن383۵072۹آمادهپاسخگویيميباشد.
-متقاضیانیکهمایلبهشــرکتدرحراجمذکورمیباشند،میتوانندبعداز
تاریخنشــراولینآگهیجهتبازدیدازساعت7:30الی1۵:00روزهایکاری
بهآدرس:شیراز–بلوارعدالتجنوبی–نبشپاسارگادشرقی-واحدموتوری
سازمانعمرانمراجعهنمایند.عدممراجعهجهتبازدیدموضوعحراجبهمنزله
رویتمحسوبگردیدهوچنانچهبرندهحراجبعدااظهاربهجهلنمایدپذیرفته

نخواهدشد.
-پیشــنهاددهندهمیبایستسپردهشرکتدرحراجرابهمیزان170/000/000
ریالبهیکيازصورتهايمشــروحهزیربهدستگاهبرگزارکنندهحراجتسلیم

کند.
الف-ضمانتنامهبانکيبهنفعشهرداریشیرازب–فیشواریزشدهبهحساب

سپرده10080۵۵04742بانکشهربنامشهرداریشیرازباکدمرجع101768
-مدتاعتبارضمانتنامهبانکیفوقبایــدحداقل3ماهازتاریخصدوربودهو
برايسهماهدیگرقابلتمدیدباشدوعلاوهبرآنضمانتنامههايبانکيبایدطبق

فرمهايموردقبولتنظیمشود.
-شرکتکنندگاندرحراجمیبایستسپردهفوقراحداکثرتاساعت1۵:00
روزشنبهمورخ1403/0۹/10اخذویاواریزوهمراهبااسنادممهورشدهبهمهر
وامضاءمتقاضیانتحویلواحدقراردادهایسازمانعمراننمایند.شایانذکر

استشــرکتکنندگانیکهبعدازتاریخوســاعتمذکوراقدامبهواریزوجه
سپردهشرکتدرحراجنمایند،مجازبهشرکتدرحراجنمیباشندوبهسپرده

هایبعدازتاریخمذکورترتیباثردادهنخواهدشد.
-متقاضیانجهتاخذاسنادحراج،شخصاًویاازطریقمعرفینمایندهبهآدرس
شــیرازبلوارعدالتجنوبی-ابتدایبلواردولت-جنبدرمانگاهآزادگان–
سازمانعمرانوبازآفرینیفضاهایشهریشهرداریشیراز–واحدقراردادها

مراجعهنمایند.
-حراجروزیکشنبهمورخ1403/0۹/11راسساعت14:00بهنشانیشیراز–
درمحلســالنجلساتمنطقههفتشهرداری،واقعدربلوارفرصتشیرازی

ابتدایخیابانساحلیجنبایستگاهشماره7آتشنشانیبرگزارمیگردد.
-ارائهکارتشناساییدرروزحراجالزامیاست.

-اتباعبیگانهدرصورتیکهدارایکارتاقامتمعتبرباشندمیتواننددرحراج
شرکتنمایند.

-هزینهآگهيوحقالزحمهکارشناســیاقلامموردحراجوسایرهزینههای
مربوطبهحراجعلاوهبربهایحراجبعهدهبرندهخواهدبود.

-پرداختکلیههزینههااعمازپرسنل،عوارضقانونیومالیاتبرارزشافزوده
بهمبلغ10%وهرگونهعوارضدولتیدیگرو.....بعهدهبرندهمزایدهخواهدبود.
-شهرداريدرردیکیاتمامپیشنهادهامختارمیباشددراینصورتسپردهها

مستردمیگردد.
-سپردهشرکتدرحراجبرندهپسازواریزنقدی100درصدمبلغپیشنهادیو

بارگیریوحملموضوعحراج،آزادميگردد.
-کلیهشــرکتکنندگانمیبایســتمدارکثبتنامدرسامانهدادگستری

)ثنا(راارائهنمایند.
-آگهیواســنادازطریقســامانهشــفافیتشهرداریشــیرازبهآدرس
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تسنیم- علی بابایــی کارنامی،  رئیس کمیسیون اجتماعی 
مجلس شــورای اســامی در گفت وگویی  به صورت کامل 

دیدگاه های خود درباره دستمزد را بیان کرده است.
 بابایــی دربــاره  آخرین وضعیــت طرح اصاح مــاده 41 
می گویــد: ایــن بحــث واقعاً یکــی از موضوعــات مهم و 
چالش برانگیز است. ماده 41 قانون کار به دو بخش اساسی 
اشاره دارد که اول تناســب افزایش مزد با تورم که به نوعی 
بایــد برای تعیین حداقل دســتمزد کارگران در نظر گرفته 
شــود و مسئله دومی که مورد تأکید قرار داده این است که 
مصوبه شــورای عالی کار پس از تصویب باید به تأیید وزیر 
کار برســد. وی افزود: در رابطه با پیشــنهاد آقای ظهوریان 
بایــد بدانید که هنــوز فرآیند اداری آن طی نشــده تا به 
کمیسیون اجتماعی برســد و تا این پیشنهاد به کمیسیون 
نرسد، قانوناً ما مســئولیتی در قبال این طرح نداریم. البته 
نظر ما این اســت که این پیشنهاد هم نمی تواند مشکل مزد 
کارگران را حل کند چرا که حتی اگر میزان افزایش حقوق 
کارگران بر اســاس تورم اعامی از سوی مراجع رسمی هم 
تعیین شــود، مســئله ترکیب اعضای شورای عالی کار یک 

چالش بزرگ در این مسیر است. 
کارگر سرمایه است

بابایی گفت:  ما معتقدیم اکثــر کارفرمایان بزرگ و اقتصاد 
حال کشور مشکلی با افزایش مزد ندارند، چرا که معتقدند 
اگــر یک ریال به حقوق کارگــر اضافه کنند، در حقیقت به 
خودشــان خدمــت کرده اند و از باب ترحم بــه کارگر نگاه 
نمی کنند بلکه نگاه شان به رشد و گسترش تولید در کشور 
است. رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس معتقد است، باید 
به طور جــدی نگاهی عقانی و منطقی بــه موضوع حقوق 
و دســتمزد داشــته باشــیم. به نظر من، دولت ها باید نگاه 
خــود را تغییر دهند. اگر ما می خواهیم به رشــد اقتصادی 
و رفاه مردم کمک کنیم، باید به کارگران به عنوان ســرمایه 
انســانی نگاه کنیم، نه بــه عنوان افرادی کــه باید فقط از 
 آن هــا حمایت شــود. این تفکــر که کارگــر به عنوان یک 
»مستحق ترحم«است، اشــتباه است. کارگر سرمایه است، 
ســرمایه ای که کشــور می تواند از آن برای رشد اقتصادی 
بهره بــرداری کند. وی افزود: اگر کارگران حقوق مناســبی 
داشــته باشند، این به خودی خود باعث افزایش بهره وری و 
تولید می شــود. به همین دلیل بایــد این نگاه تغییر کند تا 
کشــور در مسیر توسعه قرار گیرد. متأسفانه، این تغییر نگاه 
هنــوز به طور کامل در دســتگاه های اجرایی و نهادها دیده 

نمی شود.
بابایی در پاســخ به اینکه راهکار شــما برای حل ریشه ای 
مسئله مزد کارگران چیست؟ می گوید: اولاً، مجلس باید با 

توجه به واقعیت های اقتصادی و شرایط موجود، از اصاحات 
اساسی در این زمینه حمایت کند. به ویژه در مسائل مرتبط 
با اقتصاد حال و جلوگیری از دخالت های اقتصاد حرام که 
توسط برخی از افراد و گروه ها انجام می شود. به طور خاص، 
برخی از سفته بازان و افرادی که به طور غیرقانونی در اقتصاد 
کشــور دخالت می کنند، باید تحــت نظارت دقیق تری قرار 
گیرنــد. وی اضافه کرد: در عین حال، باید از شــورای عالی 
کار خواسته شود که در تصمیم گیری ها آزادانه عمل کند و 
پیشنهادات خود را به طور منطقی و در جهت منافع کارگران 
و تولید کشــور ارائه دهد. وقتی صحبت از تورم می شــود، 
دولت و مجلــس باید با هم هماهنگ عمــل کنند تا تورم 
واقعی در کشــور بررسی و در تعیین حداقل دستمزد لحاظ 

شود.
قیمت تمام شده مزد به نسبت قیمت تمام شده کالاها بسیار 

پایین است
بابایی گفت: بحث اصلی این اســت که باید تفکر اقتصادی 
کشــور تغییر کند. تا زمانی که نگاه دولت ها و دستگاه های 
اجرایی نسبت به کارگران و اقتصاد تغییر نکند، هیچ اصاح 
جدی در این زمینه ها انجام نخواهد شــد. در زمان حاضر، 
شــاهدیم کــه برخــی از وزرا و مســئولین در دولت حتی 
جرأت تصمیم گیری ندارنــد و به دلیل ترس از مخالفت ها، 
تصمیمات لازم را نمی گیرند. چالش های موجود در خصوص 
اقتصاد حال و اقتصاد حرام نیز باید حل شــود. بســیاری 
از کارفرمایان در واقع خودِ دولت هســتند، ولی متأســفانه 

برخی از آن ها در پی منافع شخصی خود هستند و نه منافع 
جمعی. در همین راســتا، باید تاش کنیم تا همگان به این 
نتیجه برسند که افزایش دستمزد کارگران تنها به نفع آن ها 
نیســت، بلکه در افزایش تولید و رونــق اقتصادی نیز تأثیر 
دارد. وی معتقد است: در نهایت، مجلس باید در این زمینه 
با دولت همگام شــود و طرح های اصاحی را پیگیری کند. 
اگر این نــگاه تغییر کند، نه تنها وضعیــت کارگران بهبود 
می یابد، بلکه اقتصاد کشــور نیز تقویت خواهد شد. چالش 
دیگری که در مســیر تعییــن مزد وجود دارد این اســت 
کــه وزیر کار باید مصوبه شــورای عالــی کار را تأیید کند. 
خب کدام وزیر در این کشــور عرضه دارد بدون نظر دولت 
تصمیمی اتخاذ کند. به گفته وی، در ابتدا باید اشاره کرد که 
در ســطح کان اقتصادی سه شاخص اصلی رشد اقتصادی 
مطرح اســت: زمین، ســرمایه و نیروی کار که البته در این 
ســال ها، فناوری نیز به این عوامل افزوده شده است. نکته 
مهم در اینجا این اســت که در ایران، قیمت تمام شده مزد 
به نسبت قیمت تمام شــده کالاها در ایران به نسبت سایر 
کشورها بسیار پایین است. بابایی افزود: یکی از اقداماتی که 
به منظور افزایش بهره وری نیروی کار انجام شــده، تصویب 
قانون پاداش بهره وری در ســطح تولید است. در این قانون، 
پاداش هایی برای تولید بالاتر از ظرفیت اســمی واحدهای 
تولیدی در نظر گرفته شده است. این پاداش ها که به عنوان 
یک مشوق برای افزایش بهره وری طراحی شده اند، می توانند 

به بهبود شرایط اقتصادی کمک کنند. 

طرح جدید دستمزد کارگران در کمیسیون اجتماعی کلید خورد

 حجم آب موجود در سدهای کشور به 
بیش از ۲۲ میلیارد متر مکعب رسید

 ایرنا- حجم آب ســدهای کشــور درآخریــن روزهای دومین ماه ســال آبی 
 جاری به بیش از ۲۲ میلیارد متر مکعب رســید. سدها به عنوان یکی از تأمین 
کننده های منابع آب سطحی نقش مهمی در پایداری تأمین آب کشور بر عهده 
دارند. هر میزان آب در ســدها ذخیره ســازی شود، برداشــت آب از سفره های 
زیرزمینی کاهش خواهد یافت. براســاس تازه ترین آمار منتشره دفتر اطاعات و 
داده های آب کشور، از ابتدای سال آبی جاری تا ۲۶ آبان ماه ۲۲ میلیارد و ۶4۰ 

میلیون متر مکعب آب در سدها ذخیره شده است.
 این میزان در هم ســنجی با مدت مشــابه سال گذشــته که ۲۰ میلیارد و ۷۰ 
میلیون متر مکعب حجم آب موجود در ســدها بوده اســت، رشد 1۳ درصد را 
نشــان می دهد. با وجود رشد 1۳ درصدی حجم آب موجود در سدها، اما میزان 
آب ورودی بــه آنها از ابتدای ســال آبی جاری )ابتدای مهرماه( با کاهش ســه 
درصدی نسبت به مدت مشــابه سال گذشته همراه شده است. بر این اساس و 
از ابتدای ســال آبی جاری تا ۲۶ آبان ماه، ۲ میلیارد و 4۰۰ میلیون متر مکعب 
آب وارد سدهای کشور شده که نسبت به مدت مشابه سال گذشته با ورودی ۲ 
میلیارد و 4۸۰ میلیون متر مکعبی سه درصد کاهش یافته است. از ابتدای سال 
آبی جاری میزان خروجی آب از ســدهای کشــور چهار میلیارد و ۳۲۰ میلیون 
متر مکعب بوده است و این در حالی است که سال گذشته در همین بازه زمانی 
میزان خروجی آب از سدها چهار میلیارد و ۵۷۰ میلیون متر مکعب بوده است. 
امسال میزان برداشــت از سدها ۶ درصد کاهش یافته تا بتوان مدیریت لازم را 

اعمال کرد.

بدترین روز ها برای طلای جهانی رقم خورد!
 باشــگاه خبرنگاران- قیمت طا با توجه به تحت فشــار قرار گرفتن سود، 
تقویت دلار آمریکا و کاســته شــدن امید ها به کاهش نرخ بهره پس از پیروزی 
دونالد ترامپ در انتخابات آمریکا در مسیر بدترین کاهش هفتگی خود در بیش 
از ســه ســال گذشــته قرار دارد. قیمت طا به رکورد های منتهی به انتخابات 
ریاســت جمهوری رســید، اما از آن زمان تاکنون کاهش یافته و معامات را با 
بزرگتریــن کاهش هفتگی قیمت از زمان قرنطینــه کووید در مارس ۲۰۲۰ به 
پایان رساند. معامات آتی طا در هفته گذشته بیش از ۵ درصد کاهش یافته و 
به ۲۵۶۸ دلار و ۲۰ سنت در هر اونس رسیده است و از بالاترین رکورد ۲۸۰1 
دلار و ۸۰ ســنت در ۳۰ اکتبر ۸/۳ درصد کاهش یافته است. این کاهش حدود 
دو ماه ســودی را که ســرمایه گذاران از نتیجه انتخابات ریاست جمهوری نگران 

بودند و پول ها را در دارایی امن قرارداده بودند، از بین برد.
تحلیلگران ســیتی در گزارشــی اخیر گفتند که قیمت طا اغلب بافاصله پس 
از انتخابات ریاســت جمهوری کاهش می یابد و در جهت مخالف سهام حرکت 
می کند. هر چه سهام در این دوره ها افزایش یابد، طا تمایل بیشتری به کاهش 
پیدا می کند، زیرا ســرمایه گذاران پول را به ســرمایه گذاری های پرریسک تر بر 
می گردانند. تحلیلگران ســیتی که انتظار دارند رالی طا در نهایت از سر گرفته 
شود و در ۶ ماه آینده به ۳۰۰۰ دلار در هر اونس برسد. آنها به مشتریان توصیه 

کردند قیمت های زیر ۲۷۰۰ دلار را خریداری کنند.
کاهش نرخ بهره باعث جذابیت طا نســبت به اوراق قرضه می شــود. بانک های 
مرکزی احتمالاً به احتکار این فلز گرانبها ادامه می دهند. چشــم انداز سیاســت 
تعرفــه ای ترامپ که تورم را تقویت می کنــد، می تواند تقاضا برای محافظت در 

برابر افزایش قیمت ها را ایجاد کند.

گاز در اروپا برای ذخیره سازی مجدد گران تر شد
ایســنا- اروپا ســریع تر از حد انتظار، در حال اســتفاده از ذخایر گازی خود 
برای فصل گرمایش جاری اســت و گران تر شدن معامات گاز برای تحویل در 
تابستان، پر کردن مجدد این ذخایر برای فصل گرمایش بعدی را دشوار می کند.
اختاف قیمت میان قراردادها برای تابســتان آینده و زمســتان ۲۰۲۵-۲۰۲۶، 
افزایش پیدا کرده و خرید گاز برای تقویت ذخایر را غیرسودآور کرده است. این 
نــرخ اضافی در ابتدای ماه میادی جاری، بــه بالاترین حد از زمان اوج بحران 

انرژی دو سال قبل صعود کرده است.
داده های »زیرســاخت گاز اروپا« نشان داد برداشت ذخایر گاز در سراسر اروپا، 
هفته گذشته شــتاب گرفت و به ســطحی صعود کرد که آخرین بار در ژانویه 
مشــاهده شــده بود؛ ماهی که معمولاً اوج تقاضای ایــن منطقه برای گرمایش 
است. آب و هوای سردتر به همراه افت تولید نیروی بادی، تقاضا برای گاز را در 

سراسر اروپا افزایش داد.
معامله گــران از حالا به زمســتان آینده و هدف اجبــاری اتحادیه اروپا برای پر 
شــدن حداکثر ۹۰ درصد ظرفیــت ذخایر گاز تا نوامبر، چشــم دوخته اند. اگر 
هزینه های بالا باعث شود شرکت های بازرگانی و نیرو نتوانند به موقع این ذخایر 
را تکمیل کنند، دولت ها ممکن است دخالت کنند و به ابهامات در بازار پرنوسان 
اضافه شود.گروه ذخیره سازی گاز INES آلمان، اوایل هفته گذشته هشدار داد 
که مقرون به صرفه بودن ســطح بازســازی اجباری ذخایــر گاز، باید بازبینی و 
تأیید شــود. سباســتین هاینرمان، مدیرکل این گروه در بیانیه ای گفت: تفاوت 
 قیمت میان تابستان و زمستان، این نگرانی را برانگیخته که سیگنال های قیمت، 

مشوق های کافی فراهم نمی کنند تا این ذخایر بازسازی شوند.

آگهی ثبتی و دادگستری

اقتصاد بین الملل

حقوق و دستمزد

اقتصاد بین الملل

انرژی

 آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 1403۶0311001001۲4۷ مورخ 1403/0۵/04 هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رســمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شیراز - ناحیه 1 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای فرهاد ناظمی فر فرزند امان 
اله بشماره شناســنامه و کد ملی ۲۵3۹44۵44۶ صادره از اقلید در 
ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۲03/۶۸ متر مربع پلاک ۷3۸۵3 
فرعی از 1۶۵۲ اصلی مفروز و مجری شده از پلاک ۵0۹ فرعی از 1۶۵۲ 
اصلی واقع در فارس بخش چهار حوزه ثبت ملک شــیراز ناحیه یک 
خریداری از مالک ســهم قربانعلی پاکباز مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشــند می کشتی محرز گردیده اســت لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی میشــود در صورتی 
که اشــخاص نسبت به صدور سند توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم ،اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/0۸/۲۸
 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/0۹/13

920/م الف 
محسن مظفری نیا -رئیس ثبت اسناد و املاک ناحیه یک شیراز

آگهی فقدان سند مالکیت ) بخش 22 شهرستان بختگان (

آقای حاجی احمد راستگو با تســلیم برگ استشهادیه تنظیمی 
شماره ۲41۲۷-1403/0۸/۲۶ دفتر خانه ۲۲۷ آباده طشک مدعی 

است که : 
سند مالکیت ششدانگ یک باب خانه تحت پلاک ۷301/۶30 واقع 
در بخش ۲۲ اســتان فارس شهرستان بختگان به نام آقای حاجی 
احمد راســتگو به شــماره ملی ۲۵۵۹۷۷3۸4۸ به شماره چاپی 
1۹۸۶4۵ د-۹۷ صادر و تســلیم گردیده است که به علت اسباب 
کشــی و جابه جایی مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت 
المثنی نموده اســت لذا برابر ماده 1۲0 آئین نامه اصلاحی قانون 
ثبت مراتب یک نوبت آگهی تا چنانچه کسی نسبت به ملک مورد 
آگهی معامله ای کرده باشــد و یا مدعی وجود سند مالکیت نزد 
خود باشد از تاریخ انتشار این آگهی تا ده روز به این اداره مراجعه 
و اعتراض خود را ضمن ارائه اصل ســند مالکیت یا سند معامله 
تسلیم نماید در غیر این صورت اگر در مهلت مقرر اعتراضی نرسد 
و یا در صورتی که اعتراض بدون اصل ســند مالکیت باشد سند 

مالکیت طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد . 
تاریخ انتشار : 1403/0۸/۲۸

92۱/م الف 
سید محی الدین صادقی 

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بختگان

آگهی مزایده فروش زمین نوبت سوم
مرحله اول چاپ : 1403/0۸/۲۸                                                                                   مرحله دوم چاپ : 1403/0۹/0۵   

شــهرداري ارسنجان درنظردارد براســاس مجوزهای شــماره ۸۸ مورخ  1403/0۲/1۹ و 1۶۸ مورخ 1403/03/0۹  شوراي اسلامي شهر 
ارسنجان نسبت به فروش ۲ قطعه زمین ملکی خود طبق مشخصات ذیل از طریق آگهی مزایده  اقدام نماید ، لذا از متقاضیان درخواست  
مي شــود طبق شرایط اعلام شده، تقاضاي کتبي خود را حداکثر تا روز شنبه مورخ 1403/0۹/1۷ به دبیرخانه شهرداري تحویل و رسید 

دریافت نمایند :

شرایط شرکت در مزایده
1ـ واریز مبلغ  اعلام شده به عنوان ســپرده شرکت در مزایده به حساب شماره 010۵۹۲۸3۷۶00۹ نزد بانک ملي شعبه ارسنجان و ارائه فیش واریزي یا تسلیم 
ضمانتنامه بانکی با اعتبار حداقل ســه ماهه معادل مبلغ ســپرده اعلامی برای هر زمین، که می بایســتی درموقع ثبت نام در پاکت شماره »الف« به همراه فرم 

پیشنهاد قیمت که در پاکت شماره »ب« قرارداده شده، به شهرداري تحویل گردد.
۲ ـ شهرداري در رد یا قبول کلیه پیشنهادها مجاز و مختار مي باشد .  

3 ـ درصورتي که نفرات اول، دوم و سوم برنده مزایده نسبت به انجام معامله با شهرداري اقدام ننمایند سپرده آنان به نفع شهرداري  ضبط مي گردد .
4 ـ برنده مزایده مي بایست مبلغ کل بهای زمین  را حد اکثر پس از یک هفته به حساب شهرداري واریز نماید .

۵ ـ کلیه هزینه هاي نقل و انتقال به عهده برنده مزایده است . 
۶ ـ به پیشنهادهایی که مخدوش یا مشروط بوده و یا خارج از موعد مقرر واصل شود ترتیب اثر داده نخواهد شد .

۷- کمیسیون عالي معاملات روز یکشــنبه مورخ 1403/0۹/1۸ رأس ساعت 10 صبح در محل شهرداري تشکیل مي گردد و حضور پیشنهاد دهندگان در جلسه 
آزاد مي باشد .

۸ – متقاضیان مي بایست جهت کسب اطلاعات بیشتر دریافت اسناد مزایده و بازدید از زمین های مربوطه به شهرداري مراجعه نمایند . 
۹- هزینه درج آگهی روزنامه به عهده برنده مزایده  می باشد ./شماره تماس: 0۷143۵۲۲134 

شناسه آگهی:1۸۲۶۷۹3
-۱/م الف- سجاد رحیمی شهردار ارسنجان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابــر رای شــماره 1403۶03111۹۸0003۶۹ - 1403/0۲/31 هیات 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک زرقان تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای عبدالقفار جعفری فرزند عبدالرشید بشماره 
شناســنامه 1334 صادره از لیوئی در یک قطعــه زمین مزروعی به 
مساحت 3۲۸۷/۹۲متر مربع پلاک فرعی از 111۸ اصلی واقع در بخش 
ســه زرقان لیونی که جهت آن پلاک فرعی 4۷3۸ منظور گردید از 
سند شماره 1۲4۲۹۸ –13۵1/11/۲۹دفتر ۸ شیراز از سهام آقای سید 
حسن جعفری فرزند شاوردی کسر میگردد که توسط کوکب جعفری 
به آقــای عبدالقفار جعفری انتقال یافته اســت. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی میشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی : به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تســلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تســلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/0۸/۲۸
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/0۹/14

4987/م الف
حشمت مردانه -رئیس ثبت اسناد و املاک زرقان 

آگهی دعوت 
به اطلاع کلیه صاحبان سهام شــرکت راوک راه شیراز سهامی خاص به 
شماره ثبت ۸۸۸۵ و شناســه ملی 10۵30۲140۸۹ می رساند که جلسه 
مجمع عمومی بطور فوق العاده در تاریخ 1403/0۹/0۹  راس ســاعت 10 
صبح در محل دفتر قانونی شرکت تشکیل می گردد لذا از کلیه سهامداران 

یا نمایندگان قانونی آنان جهت حضور در جلسه دعوت به عمل می آید. 
دستور جلسه : انتخاب اعضای هیات مدیره 

  از طرف هیات مدیره شرکت

مفقودی 
 برگ ســبز و ســند کمپانــی و کارت خــودرو ســواری پراید
 SE 131 به شــماره شاســی:NAS411100L3۶11۸۲۶و شــماره 
موتــور M13/۶4۷۲۷۸3و رنــگ ســفید روغنی، بــه مالکیت 
 حمــزه  خضری با شــماره ملــی  ۵1۵۹1304۲1و شــماره پلاک 
ایران ۷3-۵4۹ م ۸۲مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

مفقودی
 

 بــرگ ســبز  و کارت خــودرو ســواری تویوتــا کمری 
مدل  ۲00۷  به شماره شاسیTIBE4۲K0۷X44۲۸۲۷ ۶ و 
شماره موتورAZA 43۸۷۷۸ ۲ به رنگ مشکی ، به مالکیت  
موســی زارعی و شماره پلاک ایران ۵۸ -۲۶۷ د ۸۷ مفقود 

گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

5 سال سی ویکم  شماره ۶4۲۸ اقتصادد وشنبه 1403/0۸/۲۸    

ایرنا- سید محمد هادی سبحانیان، رئیس کل 
سازمان امور مالیاتی کشور با بیان اینکه امروز 
تکیــه عمده درآمدهای دولــت بر درآمدهای 
مالیاتی اســت، گفت: نباید اقتصاد کشور را به 

نفت گره زد.
سید محمد هادی سبحانیان در آیین رونمایی 
از سند راهبردی فرهنگ سازی مالیاتی افزود: 
شــرایطی بر ما تحمیل شــد و ما را به تکاپو 
انداخت تا به ســمت درآمدهای پایدار برویم 
و امــروز تکیه عمــده درآمدهــای دولت بر 

درآمدهای مالیاتی است.
بازنشســتگی،  بحران صندوق های  وی گفت: 
محیط زیســت و خیلی های دیگــر به اتکای 
دولت به پول نفت باز می گردد و هر وقت شیر 
نفت شل و سفت شده، آثار زیانباری به کشور 
وارد کرده است؛ بنابراین نباید اقتصاد کشور را 

به نفت گره بزنیم.
ســبحانیان ادامه  داد: شــعار خود را صحبت 
با مردم قرار داده ایم و امروز ســؤال بســیاری 
 از مــردم این اســت کــه چرا نفــت و گاز را 

نمی فروشــید و مالیات می گیریــد تا از پس 
مخارج بربیایید؟ باید مردم را توجیه کنیم که 

ثروت کشور را نباید بفروشیم.
وی بیان داشــت: مالیات ستانی عادلانه، توزیع 
مناسب منابع مالیاتی در بخش هزینه کرد، از 
دیگر ســوالات مردم پس از توجیه شــدن در 

خصوص پرداخت مالیات است.

این مقام مســئول خاطرنشــان کرد: بازخورد 
خوبــی از رصــد هزینه کرد مالیــات دریافت 
کردیم؛ به طوری که رضایت خاطر بیشــتری 
حاصل شــده و تمکین به مالیات نیز بیشــتر 
شــده اســت و نزدیک به 4۰۰ هزار نفر محل 

مصرف مالیات خود را مشخص کرده اند.
وی اظهار داشــت: در حال بررســی طرحی 

هستیم تا بر اســاس آن مردم ببینند مالیاتی 
که پرداخــت می کنند، صرف عمران و آبادانی 
شهر و روستای خودشان می شود، این موضوع 
در دستور کار ما است و آن را دنبال می کنیم 

که البته به همکاری دیگر نهادها نیاز است.
رئیس ســازمان امور مالیاتی بیان  داشت: زبان 
تیز حاکمیت نباید مالیات باشد و مالیات ابزار 
تنظیم گیری نیز هســت، اما بایــد مبتنی بر 
اطاعات درست باشــد و مالیات از هر طرف 

زیر سؤال نرود.
ســبحانیان خاطرنشــان  کرد: وقتی اطاعات 
 غلــط از دیگــر نهادها می رســد و مــا اقدام 
 می کنیــم، مالیات ســتانی نادرســت بوجود

می آید از طــرف دیگر در خصــوص دریافت 
آمارهــا با مشــکل روبــه رو هســتیم به طور 
مثــال نمی دانیم باید به کــدام ارگان دیگری 
نامــه بزنیم تا آمار خانه هــای لوکس و خالی 
را بدســت آوریم. رئیس سازمان امور مالیاتی 
اظهــار داشــت: رئیس جمهور بــر حکمرانی 
مبتنــی بر داده و اجرای مــواد قانونی 1۶۹ و 

1۶۹ مکرر اصرار دارند و وزیر اقتصاد نیز روی 
این موضوعات وقت می گذارد و ما به ســرعت 
در این مســیر پیش می رویم، اما باید بپذیریم 
که همه مســایل کشــور را نمی توان از طریق 

مالیات ستانی اجرا کرد.
وی با بیان اینکه سنگر نخست مواجهه مردم 
با حاکمیت، ســازمان مالیاتی اســت و تصویر 
کارآمدی و ناکارآمدی نظام را در این سازمان 
می توان دید، گفت: باید مردم را تکریم کنیم و 
به آنها احترام بگذاریم برهمین اساس همواره 
به همکاران خــود تأکید کرده ام که با کرامت 
بــا مردم گفت وگو کنند و تمام تاش خود را 
برای جلب رضایتمندی مردم به کار بگیریم تا 

آنان براساس رضایت مالیات بدهند.
سبحانیان ادامه داد: سخنان و نقدهای مؤدیان 
مالیاتی نیز باید شــنیده شــود و بخشــی از 
 این موارد از طریق هوشمندســازی و مالیات 
ســتانی عادلانــه در دســتور کار اســت و 
 امیدواریم بتوانیم مســیر را با قدرت بیشتری 

ادامه دهیم.

رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور اعلام کرد: 

افزایش تمکین به مالیات در کشور
انرژی

شهرداری ارسنجان

مساحت زمینمشخصات زمینردیف
)مترمربع(

قیمت پایه
)هر مترمربع ـریال(

مبلغ سپرده )ریال(

قطعه زمین شماره 1 تحت پلاک  10/10۲0واقع در خیابان شهید 1
اصغر ابراهیمی )کشتارگاه(

۲00/73۲1.000.0004۲0.000.000

قطعه زمین شماره 1 تحت پلاک 10/1۲95 و 10/1306 واقع در ۲
بلوار دانشگاه

۲8935.000.0001.000.000.000

تسنیم- حمیــد پورمحمدی رئیس سازمان برنامه و 
بودجه مصوبات جلســه ۲4 ابان ماه شورای اقتصاد را 

اباغ کرد.
شورای اقتصاد در جلسه مورخ 14۰۳/۰۸/14 گزارش 
سازمان برنامه و بودجه کشور در خصوص راهکارهای 
اضطراری و کوتــاه مدت برای رفع ناتــرازی تولید و 
مصرف گاز طبیعی در ماههای ســرد ســال 14۰۳ را 
بررسی و دستورالعمل آن به شرح زیر را تصویب کرد.

1 -وزارت نفــت با همکاری ســازمان برنامه و بودجه 
کشور، وزارت امور اقتصادی و دارایی و وزارت صنعت، 
معدن و تجارت مکلف اســت در اسرع وقت تعرفه های 
جدیــد گاز بخش خانگــی را با برخــورداری از آثار 
بازدارنده مشــهود برای مصارف نامتعارف و غیر ضرور 

طراحی و جهت تصویب به هیئت وزیران ارائه نماید.
۲- وزارت نفــت از طریــق شــرکت ملــی گاز ایران 

مکلف اســت ظرف مــدت 1۵ روز از اباغ این مصوبه 
دســتورالعمل و قــرارداد تیــپ با موضوع توســعه 
شــرکت های کارور با هدف صرفه جویی در مصرف گاز 
را تهیه و اباغ نماید ضروری است در این دستورالعمل 
ساز و کارهای ارائه گواهی سپرده گاز با ویژگی قابلیت 
معاملــه در بورس یا واگذاری طــی توافق دو جانبه و 
تضمین قراردادی عدم قطع در شرایط مدیریت مصرف 
در ازای تحقــق صرفه جویی در مصــرف گاز با اعمال 
ضرایب تصحیح ،دمایی پیش بینی شــود شرکت ملی 
گاز موظف اســت تا یک ماه پس از اباغ دستورالعمل 
فوق نســبت به انعقاد قرارداد با شرکتهای کارور اقدام 

نماید.
۳- صدا و ســیمای جمهوری اســامی ایران موظف 
اســت با همکاری وزارت نفــت و وزارت نیرو اقدامات 
لازم را برای فرهنگ سازی در زمینه کاهش مصرف گاز 

طبیعی و برق در بخش های مختلف در ماه های ســرد 
سال 14۰۳ به انجام رساند.

4- دســتگاه های اجرایی با اباغ معــاون اول رئیس 
جمهور مکلف بــه تعیین دمای آســایش و محدوده 
زمانی مصرف برای تجهیزات گرمایشی در ساختمانها 

و تأسیسات مربوطه در ماههای سرد سال میباشند.
۵- اباغ کاهش ساعات کاری واحدهای تجاری بزرگ 
و تعطیلی و یا کاهش ساعت کاری واحدهای آموزشی 
و اداری در شــرایط اوج مصــرف بر اســاس مصوبه 
کارگروه تأمین پایدار ســوخت زمستانی سال 14۰۳ 

انجام می پذیرد.
۶- اســتانداری های سراســر کشــور بــا همــکاری 
دادستان های مراکز استان همکاری لازم جهت مصرف 
نفت کوره در نیروگاهها و صنایع توسط وزارت نفت را 

به عمل آورند.

دستور تسریع در تعیین تعرفه جدید گاز ابلاغ شد



انتشار آلبوم »احسان خواجه امیری« و چند اتفاق خوب دیگر
خبر خوب این روزهای بازار موسیقی کشور، انتشار آلبوم جدید 
احسان خواجه امیری است. این انتشار از چند زاویه قابل بررسی 

است که در ادامه به آنها خواهیم پرداخت.
احســان خواجه امیری از معدود خوانندگان باقی مانده از نسل 
سوم موسیقی پاپ کشــور است که گمان برده می شد وی نیز 
 به مانند هم دوره ای های خود و پس از انتشار آلبوم »شهر دیوونه«
در ســال ۹۷، به حاشــیه رفته و دیگر در آن حد و اندازه ها در 

بازار موسیقی کشور حاضر نمی شود. 
حالا اما خبر رســیده که این خواننده پس از ۶ ســال دوری با 
یک آلبوم پروپیمان که متشــکل از آهنگسازان و ترانه سرایان 
بنامی چون علیرضا افکاری، هومن نامداری، امیربهادر دهقان، 
حســین غیاثی و اهورا ایمان است، به بازار بازمی گردد. اگرچه 

این آلبوم در ادامه رســم این خواننده جوان که انتشار آلبوم در 
هر ۲ ســال بود، تعریف نمی شــود اما یک خبر خوب است که 
نشان از خاستگاه هنری وی دارد و در روزگاری که خوانندگان 
نسل دوم و سوم پاپ کشور، در گوشه انزوا به سر می برند، یک 

بازگشت شکوهمند محسوب می شود. 
نکته قابل تامل دیگر، »انتشار آلبوم« است که در روزگار کنونی، 
به یک خاطره تبدیل شده. هم اکنون چندسالی است که بخش 
اعظمی از خوانندگان، در طول ســال، چند تک آهنگ منتشر 
کرده و بر همین مبنا، اقدام به انتشــار موزیک ویدئو و برگزاری 
کنسرت می کنند. انتشار آلبوم توســط خواجه امیری در زمان 
فعلی، یک اتفاق حرفه ای به حســاب می آید که »شاید« توازن 
خوبی را در بازار برقرار کرده و کفه را به ســمت انتشــار آلبوم 

توسط خوانندگان ســوق دهد. فارغ از تمام فواید حرفه ای که 
انتشــار آلبوم در مقایسه با تک آهنگ دارد، اینکه خواجه امیری 
مترصد اســت که تور کنســرت های خود را پس از انتشار این 
آلبــوم برگزار کنــد. اتفاقی که در حال حاضر، پس از انتشــار 
تک آهنگ ها رخ داده و یک خواننده، پس از انتشــار تک آهنگ، 
تا مدت ها رپرتوار خود را بر مبنای همان تک آهنگ و به شکلی 
تقریبا ثابت در طــول چند ماه به روی صحنه برده و نمی تواند 

مخاطبان خود را اقناع کند. 
بنابرایــن انتشــار آلبوم و برگزاری تور کنســرت ها پس از این 
حرکت، یک اتفاق حرفه ای و شایســته به حســاب می آید که 
می تواند به عنوان الگو توســط خوانندگان دیگر، تکرار شــود. 
الگویی که تا نیمه ها و با کمی اغماض، تا انتهای دهه ۸۰ برقرار 

بود اما در دهه ۹۰ تا امروز که دوران امپراطوری تک آهنگ های 
غیرآکوستیک است، این رسم به غیر از معدود موارد دیده شده، 

تقریباً به دست فراموشی سپرده شد. 
با جمیع این موارد، انتشــار آلبوم احســان خواجه امیری، یک 
حرکت مثبت شمرده می شود. بی انصافی است که در این میان، 
به همراهی کمپانی آوای فروهر اشــاره نکنیم که چنین امکانی 
را برای یک خواننده به جامانده از نســل ســوم موســیقی پاپ 

کشور فراهم کرد. 
این حرکت ماندگارتر خواهد شد اگر به یک جریان سازی درست 
منجر شــود. در چنین اتمسفری، دیگر هیچ خواننده شایسته و 
کاردرستی، به انزوا نمی رود و بخش گسترده ای از فعالان حوزه 

موسیقی کشور، فعالیت مستمری را تجربه می کنند. 
اقتصاد موســیقی چابک تر خواهد شــد و مخاطــب، کیفیت 
بیشتری را در کنسرت ها تجربه می کند. در حوزه موسیقی این 

سال ها، برخی چشم وهم چشمی ها اجتناب ناپذیر می نماید. 

عبــاس رافعی، کارگردان ســینما 
ادغام جشــنواره  یا  تفکیک  درباره 
بین المللــی فیلم فجر گفت: 
وقتی یک جشــنواره بومی 
و دولتی به اســم جشنواره 
دیگر  داریــم  فجــر  فیلــم 
از  جشــنواره جهانی نمی تواند 
همان سیاســت گذاری های جشنواره 
بومی و دولتی فجر تبعیت کند. جشنواره جهانی 
باید سیاســت گذاری داشته باشد اما 
پیش  دولت  لوای  تحت  نمی تواند 

برود و به جهان معرفی شود.
وی ادامه داد: ما به دلیل محدودیت 
نمی توانیــم  فیلم هــا،  نمایــش  در 
جهانی  مســتقل  جشــنواره  یــک 
باشــیم؛ چراکه در همه  داشــته 
یا  فیلم هــای آســیایی، هنــدی 
اروپایــی صحنه هایــی اســت که 
مغایــر با ارزش های ماســت و به ممیزی 
منجر می شود. جشــنواره ای که بخواهد با 
سانســور فیلمــی را بــه نمایش 
بگذارد، جشــنواره خوبی نیست و 
ســینماگران نیز حاضر نیســتند 

به فیلم  را  چنین جشــنواره ای بدهند که فیلم خــود 
را  سانسور می کند.آنهــا 

این فیلمســاز با تأکید بر لزوم موضوعی بخشی به جشنواره بین المللی فیلم 
فجر افزود: این جشنواره باید سیاست گذاری خود را مشخص کند و موضوع 
را نیز محدود کند؛ مثلًا فســتیوال فیلم های معناگرا باشــد. در این صورت 

فیلمســازی که در اروپا فیلم می سازد می داند که اگر فیلم او معناگرا و پاک 
است و صحنه ای مغایر با قوانین و عرف ما ندارد، می تواند در تهران نمایش 

داده شود.
رافعــی به قواعد نانوشــته جشــنواره ها اشــاره کرد و گفــت: در قواعد و 
دســتورالعمل های جشــنواره های بین المللــی، هیــچ بندی ذکر نشــده 
کــه نبایــد صحنه هایی خاص در فیلم وجود داشــته باشــد امــا وقتی ما 
فیلم هایی نمایش می دهیم که از قضا نباید صحنه هایی داشــته باشد، پس 
جشــنواره فیلم در تهران باید فیلم هایی از عراق و ســوریه و فلســطین و 
 دیگر کشــورهای اســلامی انتخاب کند که با شــئونات خودش سازگاری 

داشته باشد.
وی بیان کرد: این جشنواره می تواند جدا از جشنواره ملی باشد، جشنواره ای 
کــه هئیت انتخــاب آن به دنبــال فیلم هایی می گردد کــه کمتر ممیزی 
می خواهد و همان فیلم ها نیز انتخاب می شوند و جایزه می گیرند؛ به همین 
خاطر جشــنواره بین الملل فجر از ابتدا تا الان چه جدا و چه مستقل، موفق 

نبوده است.
کارگردان »تولدی دیگر« به موضع گیری جشــنواره های مطرح دنیا اشــاره 
کرد و گفت: همه جهان می دانند در جشــنواره برلین، فیلم های انتقادی یا 
اعتراضی بیشــتر خریدار دارد، همان طور که در سیاست گذاری مفهومی آن 
نیز می بینیم، چنین ســویه هایی را طلب می کند یا جشنواره کن، نگاهی به 
فیلم هایی با مفاهیم همنجس گرایی دارد. این اعلام موضع، نفهته است و در 

اهدای جوایز خود را نشان می دهد.
رافعی با بیان اینکه برخی فیلم ها به صورت سفارشی برای حضور جشنواره 
جهانی فیلم فجر تولیده شده اند، ادامه داد: اما متولیان جشنواره جهانی فیلم 
فجر، هنوز تکلیف شان با خودشان روشن نیست و نمی دانند باید چکار کنند، 
چه فیلم هایی را باید بپذیریند یا چه فیلم هایی باید در جشــنواره باشــد. تا 
حدی که مجبورند خودشان نامه نگاری کنند و از کارگردانی خاص بخواهند 
که فیلمش را به جشــنواره بفرســتد. در دبیرخانه هم ۱۰۰۰ فیلم از همه 

کشورها نمی آید تا آنها را انتخاب کنند.

کارگردان »آفتاب بر همه یکسان می تابد«، افزود: سال ۸۲ بود که فیلم من 
به نام »آفتاب بر همه یکســان می تابد« در جشــنواره فیلم فجر اکران شد. 
خاطرم اســت پس از اکران اول، متوجه شدم صدایی در اواسط فیلم مشکل 
دارد و می خواســتم آن حاشــیه صدا را حذف کنم؛ به بنیاد فارابی رفتم تا 
فیلم را اصلاح کنم. در بخش مونتاژ فارابی، عده ای داشتند صحنه هایی را از 

فیلم های خارجی بخش بین الملل جدا می کردند.
این فیلمســاز با بیان سانسور فیلم های این بخش توسط جشنواره، به رفتار 
دوگانه آن اشاره کرد و گفت: اینگونه بود که نمایش بدون سانسور فیلم های 
بین الملل در ســینما عصر جدید و با حضور فیلمساز انجام می شد و پس از 
آن، صحنه ها جدا می شــد و فیلم در سینماهای مردمی اکران می شد. این 
نشان از رفتاری دوگانه  داشت که فیلم، جدا برای فیلمساز و عوامل نمایش 
داده می شد و بعد با سانسور به کاخ جشنواره و سینماهای مردمی می رفت.
کارگــردان »کیمیا و خــاک« تأکید کرد: بــه جای آنکه بر ســر ادغام یا 
تفکیک جشــنواره بین الملــل فجر بحث کنیم، باید بگوییم این جشــنواره 
چه دستاوردهایی برای ســینمای ایران داشته، چه کمکی به تماشاگران و 
مخاطبان کرده و در جهت رشد و ارتقای سینمای ایران چه گامی برداشته 

است؟
وی درباره شــرایط حضور برخی فیلم ها در جشــنواره جهانی فجر در ادوار 
گذشته، گفت: هیچ کدام از فیلم های بین الملل به اکران عمومی نرسیده اند؛ 
تاســف بارتر این است که فیلمی در بخش بین الملل نمایش داده می شد که 
دی وی دی آن در پیاده روها فروخته می شــد، فیلمی که قابل دانلود هم بود. 

این نشان از آن دارد که جشنواره، جشنواره به روزی نیست.
رافعــی در پایان توضیح داد: جشــنواره بین المللی فیلم فجر باید مســتقل 
برگزار شود اما بهتر آن است که یکی دو سال تعطیل شود و با هدف گذاری 
مشــخص دوباره برگردد و به عنوان یک جشــنواره مستقل فراخوان بدهد؛ 
وگرنه اگر بخواهیم تنها برای آنکه جشــنواره بین الملل داشته باشیم آن را 
باری به هر جهت برگزار کنیم، همین اتفاقات در سال های آینده نیز دوباره 

تکرار خواهند شد.
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کارگردانسینما:

پخش یک سریال کره ای از تلویزیونسانسور نمی گذارد جشنواره جهانی مستقل داشته باشیم

»ســایمدانگ«  تلویزیونی  مجموعــه 
که ســریالی تاریخی است، هرشب از 

تلویزیون پخش می شود.
»ســایمدانگ«  تلویزیونی  مجموعــه 
بــه کارگردانــی یــون ســانگ هو و 
تهیه کنندگــی لــی یونگ ســوک هر 
شب ساعت ۲۳ از شبکه تهران پخش 

می شود. 
این مجموعه تلویزیونی در ژانر تاریخی 
محصول ۲۰۱۷ کره جنوبی اســت که 

دو زمان حال و گذشــته را با هم به نمایش درمی آورد. ســریال »سایمدانگ« به مدیریت 
دوبــلاژ زهره شــکوفنده و حضور گویندگانــی همچون مینو غزنوی )دوبلــور یانگوم در 
جواهری در قصر( و منوچهر والی زاده )دوبلور افســر مین جانگو در جواهری در قصر( در 

دو نقش اصلی این سریال یعنی بانو سایمدانگ و لی گیوم دوبله شده است.
 این سریال با حضور لی یونگ آئه که بینندگان با ایفای نقش یانگوم در سریال »جواهری در قصر« 
وی را بــه خاطــر دارند در دو زمان حال و گذشــته جریان دارد و لــی یونگ آئه در دو 

شخصیت ایفای نقش می کند. 
داســتان به این شــکل آغاز می شــود که پروفســور هنر، ســو جی یون کــه دفترچه 
 خاطــرات ســایمدانگ را در ایتالیــا پیدا می کند، بــا خاطرات دفترچه همراه می شــود

و به دل تاریخ می رود.

یلدای مادرانه شبکه ۳ سیما با »جشنواره انتخاب مادر سال«

شــبکه سه سیما هم زمان با میلاد مبارک حضرت فاطمه زهرا )سلام الله علیها( و روز مادر، 
ویژه برنامه ای را با محوریت جشنواره معرفی مادر نمونه سال، به روی آنتن می برد.

این برنامه به تهیه کنندگی ســید پوریا ملک آبادی، هم اکنون در مرحله پیش تولید است و 
در ایام ولادت حضرت زهرا )س( باهدف پاسداشــت مقام مادر و ترویج ارزش های خانواده، 

از شبکه سه پخش می شود.
فراخوان عمومی و اطلاعات تکمیلی جشــنواره انتخاب مادر سال با دبیری حبیبه یوسفی، 

به زودی منتشر می شود.

سینما

ورزش

ایسنا- انتظار مــی رود وزنه برداری تا پیش 
از المپیک ۲۰۲۸ یک استعداد بزرگش را از 
دست بدهد. به راستی پس از لاشا تالاخازده 
گرجســتانی تاج و تخت دسته فوق سنگین 

وزنه برداری جهان به چه کسی می رسد؟
 احتمال بازنشستگی لاشا تالاخادزه، قهرمان 
المپیــک و جهــان و قوی ترین مــرد دنیا 
گمانه زنی هــا درباره جانشــینان احتمالی او 
را در پی داشــته است. وزنه بردار گرجستانی 
بدون شــک قوی ترین وزنه بردار دنیاســت. 
او قهرمان المپیک ۲۰۲۴ شــد و ســومین 
مــدال طلایــش را در بازی هــای المپیک 
به دســت آورد و رکورد بیــش از یک دهه 
وزنه برداری حفظ  در  را  شکست ناپذیری اش 
کرد. او ممکن اســت نوامبــر ۲۰۲۴ اعلام 
بازنشستگی کند. اکنون و در پی قوت گرفتن 
این احتمال این پرســش درگرفته است که 
چه کســی جای تالاخادزه را خواهد گرفت 

و آیا این جانشــین می تواند تالاخادزه را از 
کتاب رکوردها حذف کند؟

  وارازدات لالایان از ارمنستان
لالایان با ۲۵ سال سن، جوان ترین ورزشکار 

دســته فوق  سنگین اســت که در سال های 
 اخیــر تهدیــدی واقعــی بــرای تالاخادزه  
۳۱ ســاله به شــمار می رفت. این ورزشکار 
ارمنســتانی از ســال ۲۰۱۸ ســکوی فوق 

ســنگین وزنه بــرداری را از دســت نداده و 
تقریباً همیشــه پس از گرجستان در سکوی 
دوم ایســتاده است. نکته مهم درباره لالایان 
برای آنکه تاج و تخت فوق  ســنگین را از آن 
خود کند این اســت رکورد مجموع لالایان 

سیر صعودی داشته  است.
  علیرضا یوسفی از ایران

وزنه بــردار ایرانی اکتبر امســال وزنه ۲۷۰ 
کیلوگرم را بالای ســر برد. یوسفی ۲۱ساله 
است. بهترین رکورد تالاخادزه در ۲۱سالگی، 
۲۴۰ تا ۲۵۰ کیلوگرم بود. )تالاخادزه ســال 
۲۰۱۴ در حــال گذراندن دوره تعلیقش بود 
و به دلیل مصرف دارو در مســابقه شــرکت 
نکرد.( یوســفی در حرکــت یک ضرب هیچ 
مســابقه ای نتوانسته است بیشــتر از ۱۹۰ 
کیلوگرم را بزند. تالاخادزه تقریبا سال ۲۰۱۵ 
در همان ســن و سال وزنه ۲۰۷ را کیلوگرم 
را زد. زمانی که لالایان ۲۱ ســاله بود، وزنه 

۲۰۵ کیلوگرم را بالا سر برد. یوسفی در حال 
حاضر در این مورد از رقیبانش عقب است.

  سیمون مارتیروسیان از ارمنستان
ســیمون مارتیروسیان در پایان سال ۲۰۲۳ 
وزنــه  ۲۷۰ کیلوگرم را بالای ســر برد. این 
ارمنی ۲۷ساله دارنده دو مدال نقره المپیک 
اســت و رکورد مجموع دسته ۱۰۹ کیلوگرم 
جهان )۴۳۵ کیلوگرم( را که او در سال ۲۰۱۸ 
ثبت کرد، هنوز پابرجاســت. مارتیروســیان 
پس از اینکه دسته ۱۰۹ کیلوگرم از المپیک 
پاریس ۲۰۲۴ کنار گذاشته شد، ترجیح داد 
به جای کاهش وزن و رقابت در دسته ۱۰۲ 
کیلوگرم در دســته فوق سنگین باشد. او در 
مسابقات وزنه برداری قهرمانی جهان در سال 
۲۰۲۳ موفق شد در مجموع، ۴۵۰ کیلوگرم 
را ثبت کند اما به احتمال زیاد برای رساندن 
مارتیروســیان به ســکوی ۱۰۹+ کیلوگرم 

کافی نیست.

ایرنا- تیم ملــی فوتبال با کســب ۱۳ امتیاز از
۵ بازی در انتخابی جام جهانی ۲۰۲۶ در آســتانه 
صعود قرار دارد. در فیفادی ماه نوامبر، شــاگردان 
امیــر قلعه نویی هفته گذشــته در شــهر وینتیان 
لائوس توانســتند کره شــمالی را شکست دهند و 
عصر سه شنبه و در هفته ششم انتخابی جام جهانی 

برابر قرقیزستان به میدان خواهند رفت.
یکــی از مهم تریــن نقدهایی که بــه قلعه نویی و 
شاگردانش می شود، افزایش کارت های زرد و قرمز 
بازیکنان تیم ملی در بازی های اخیر است که سبب 
شده تیم به دردسر بیفتد و حتی تا آستانه از دست 
دادن برد هم پیش بــرود. آخرین نمونه آن دیدار 
کره شمالی و ایران در پنجشنبه گذشته بود که کارت 
 قرمز شــجاع خلیل زاده، می رفت که برد ۳ بر صفر

ایران را به تساوی و یا حتی شکست تبدیل کند. با 
این حال تیم ملی در آن مســابقه توانست با وجود 
 دریافت ۲ گل پس از ۱۰ نفره شدن در نهایت ۳ بر ۲ 

برنده شود و با ۳ امتیاز از وینتیان به تهران برگردد.
مروری بر روند بازی های تیم ایران به خصوص در 
مرحله ســوم و نهایی انتخابی جام جهانی ۲۰۲۶، 
گویای ایــن واقعیت اســت که بازیکنــان بدون 
سنجش مخاطرات سبک بازی شان، علاوه بر اینکه 
دست به خطاهای بی مورد در نقاط بی خطر زمین 
مســابقه می زنند، آمار دریافت کارت هایشــان هم 
افزایش پیدا کــرده و تیم با بحرانی که در بازی با 

کره شمالی آشکارتر از قبل شد، روبرو است.
بررســی آمــار کارت های زرد و قرمــز در ۵ هفته 
گذشته از مرحله سوم و نهایی انتخابی جام جهانی، 
 نشــان می دهــد که تیــم کشــورمان در ۵ بازی
۹کارت زرد که معــادل۱/۸کارت زرد در هر بازی 
است، دریافت کرده اســت. تیم ملی همچنین در 
۵ بــازی اخیر، ۲ کارت قرمز هــم دریافت کرده و 
در مجموع ۱۱ کارت به نــام بازیکنان ایران ثبت 

شده است.
مقایســه آمار کارت های تیم کشــورمان با ســایر 
تیم هــای گروه A، هم نشــان می دهــد تیم ملی 
همچنان که در صدر این گروه با کسب ۱۳ امتیاز 
قــرار دارد، از نظر دریافت کارت هم با کســب ۹ 
کارت زرد و ۲ کارت قرمــز و در مجموع ۱۱ کارت 

صدرنشین است.
این در حالی اســت که بررســی آمــار کارت های 
دیگر تیم های گروه نشــان می دهد که کره شمالی 
با دریافت ۹ کارت زرد و یک کارت قرمز و مجموع 
۱۰ کارت در رده دوم اســت، آن هم تیمی که در 

جدول گروه A با کسب تنها ۲ امتیاز از ۵ مسابقه 
قعرنشین است و در رده ششم و آخر قرار دارد.

قطر بــا ۸ کارت زرد، امارات با ۶ کارت زرد و یک 
کارت قرمز، ازبکستان با ۷ کارت زرد و قرقیزستان 
بــا ۳کارت زرد، در رده های بعــدی دریافت تعداد 
کارت های زرد و قرمز تا پایان هفته پنجم انتخابی 

جام جهانی در گروه ایران قرار دارند.
در حالی تیم کشــورمان آمار بیشــترین دریافت 
کارت را به خودش اختصاص داده اســت که تیم 
ملــی در این ۵ هفته، با تیم هــای پایین تر از خود 
در رنکینگ بازی کرده است و این می تواند هشدار 
دهنده باشــد، به خصــوص که در بــازی مقابل 
تیم های قوی تر و بزرگ تر شاید با اغماض با توجه 
به فشــاری که روی تیم هســت بازی با خشونت 
 بیشــتر و خطاهــای بی مورد کمتــر نگران کننده

باشد.
حــال در چنین شــرایطی تیم ملــی، عصر فردا 
در ورزشــگاه شــهر بیشکک در ششــمین دیدار 
برابر قرقیزســتان قرار می گیرد که ضروری اســت 
کادرفنــی با تمرکــز روی کارت های بی شــمار و 
خطاهای بی مورد بازیکنان برای کاهش آن تدبیری 
بیندیشد؛ ضعفی که تکرار آن در بازی های بزرگ تر 
می توانــد ضربات جبران ناپذیری بــه تیم بزند؛ به 
خصــوص این که همــه تیم ها مانند کره شــمالی 
نخواهند بود که پس از ده نفره شدن تیم کشورمان 
و دریافت کارت قرمز توسط خلیل زاده، مهاجمانش 

مقابل دروازه ایران تمرین گل نزنی راه بیندازند.

پادشاه جدید دسته فوق  سنگین جهان کیست؟
صعود تیم دوچرخه سواری کورسی فارس به لیگ برتر کشور

به گزارش باشــگاه خبرنگاران- تیم 
دوچرخه سواری کورسی فارس در مرحله 
دوم رقابت های لیگ دسته یک کشور با 
قرار گرفتن در رتبه سوم برای نخستین 
بار در تاریخ دوچرخه ســواری این استان 

به لیگ برتر صعود کرد. 
 مجتبی زینعلــی، مربی تیم فارس بیان 
کــرد: در این رقابت ها کــه در مازندران 
برگزار شــد ۱۵ دوچرخه سوار از سراسر 

کشور شرکت داشتند.
زینعلی ادامه داد:  در این پیکارها که به مســافت ۷۰ کیلو متر و در ۲ مرحله بر گزار شــد 
تیم رعد پدافند هوایی ب عنوان نخســت کســب کرد،  تیم پدافنــد رعد هوایی الف نایب 
قهرمان شــد و تیم فارس هم مقام سوم را به خود اختصاص داد و هر سه تیم جواز حضور 
در لیگ برتر کورســی کشــور را به دســت آوردند. وی اضافه کرد:  پس از اینکه تیم های 
دوچرخه سواری کوهســتان فارس در بخش بانوان و آقایان قهرمان لیگ برتر ایران شدند 
هم اینک تیم کورسی فارس هم به لیگ برتر صعود کرد تا این استان سه تیم در لیگ برتر 
دوچرخه ســواری کشور داشته باشد که بیانگر وجود استعدادهای زیاد این رشته در فارس 
است.مربی تیم فارس افزود:  فرشید صلاحیان،  سهراب پیلتن و مجتبی زینعلی اعضای تیم 

دوچرخه سواری کورسی فارس را در مسابقات لیگ دسته یک تشکیل می دادند.

رقابت بیلیاردبازان فارس در مسابقات رنکینگ استان

به گزارش باشگاه خبرنگاران- چهارمین دوره مســابقات رنکینگ پاکت بیلیارد استان 
فارس در بخش آقایان با قهرمانی محمد امین زینلی از شیراز به پایان رسید.

 چهارمین دوره مسابقات رنکینگ پاکت بیلیارد فارس گرامیداشت روز قهرمان ملی فرزاد بادپا 
با حضور ۶۴ ورزشکار از سراسر استان فارس با برگزاری هئیت بولینگ و بیلیارد شهرستان 

داراب و به میزبانی باشگاه بیلیارد شهروند داراب برگزار شد.
محمد امین زینلی و ســپهر خادمی به مقام های اول و دوم این رقابت ها دســت یافتند و 

عنوان سومی مشترک به جمال مروت و فرشاد پیشاهنگ رسید.
در پایان به نفرات اول تا سوم به ترتیب جوایز نقدی ۱۵ ،۱۰ و ۳ میلیون تومانی اهدا شد.

قهرمانی ژیمناست های فارس در لیگ آکروژیم کشور

به گزارش باشــگاه خبرنگاران- مرحله اول لیگ آکروژیم باشگاه های کشور با قهرمانی 
ژیمناست های فارس در دو رده بزرگسالان و ۱۱ تا ۱۶ سال پایان یافت.

مرحله اول مسابقات لیگ آکروژیم باشــگاه های کشور به میزبانی تهران در سالن برادران 
آذرپی باحضور ۹۰ ورزشــکار در قالب تیم های دو و چهار نفره برگزار شد. تیم آکروباتیک 
ژیمناستیک اســتاد اعظمی شــیراز با ترکیب محمد امیر عزیزی و علی رضا درویش پور 
توانســت عنوان  قهرمانی رده بزرگسالان مســابقات را کسب نماید. در رده ۱۱ تا ۱۶ سال 
نیز تیم باشگاه استاد اعظمی شیراز خوش درخشیدند و دانیال اسلامی فر و محمد رضایی 

حائز مقام قهرمانی شدند. هدایت و سرپرستی این تیم برعهده حمید رضا پاپری بود.

درخشش نماینده فارس در لیگ برتر پومسه جام ستارگان

 به گزارش باشگاه خبرنگاران- هفته پنجم و ششم رقابت های لیگ برتر پومسه )جام ستارگان(
بانوان کشور برگزار شد و فرنیا مصلحی از فارس بر سکوی نخست این رقابت ها ایستاد.

هفته پنجم و ششــم رقابت های لیگ برتر پومسه )جام ســتارگان( بانوان کشور در خانه 
تکواندو برگزار شد و در پایان نفرات برتر هر رده تا پایان هفته ششم معرفی شدند.

در رده انفرادی ابداعی زیر ۱۴سال فرنیا مصلحی از فارس به مقام قهرمانی دست یافت.
گفتنــی اســت فرنیا مصلحی در مــاه جاری توانســت دو مدال ارزنده نقــره در المپیک 

۲۰۲۴دانش آموزی بحرین را از آن خود کند.

معرفی برترین های مسابقات آمار بالای کارت زرد و قرمز تیم ملی در انتخابی جام جهانی 
مچ اندازی قهرمانی استان فارس

به گــزارش باشــگاه 
محمدعلی  خبرنگاران- 
فرهنگ مهر رئیس هئیت 
اندام  پرورش  و  بدنسازی 
مســابقات  گفت:  فارس 
مچ اندازی آقایان قهرمانی 
با  اســتان  باشــگاه های 
حضــور ۳۰۰ ورزشــکار 
برگــزار و در رده ســنی 

امید و بزرگسالان تیم های شیراز و استهبان قهرمان این رقابت ها شدند.
فرهنگ مهر با اعلام این خبر گفت: این رقابت ها در چهار رده سنی جوانان، 
امید، بزرگسالان و پیشکسوتان و در دو کلاس راست و چپ دست با حضور 
بیش از ۳۰۰ ورزشــکار از سراسر استان فارس در مجموعه ورزشی شهداء 

والفجر شیراز برگزار گردید.
وی ادامه داد: در پایان این رقابت ها در رده های ســنی امید و بزرگســالان 

این نتایج تیمی حاصل گردید.
  رده سنی امید

۱. فیزیک شیراز ۶۷ امتیاز
۲. اقلید ۶۱ امتیاز

۳. مرودشت ۵۸ امتیاز
رده سنی بزرگسالان

۱. استهبان ۱۱۲ امتیاز
۲. اقلید ۷۲ امتیاز

۳. هئیت شیراز ۵۱ امتیاز
وی بیان داشت : در ۲ رده سنی جوانان و پیشکسوتان به دلیل عدم به حد 

نصاب نرسیدن افراد تیم ها، نتایج تیمی مشخص نگردید.
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مدیرعامل آبفا شیراز اعلام کرد:
توسعه ۴۳ کیلومتر شبکه 

و خطوط انتقال فاضلاب در شیراز 
بهمن بهروزی، مدیرعامل آبفا شــیراز اعلام کرد: از ابتدای ســال جاری تا 
کنون43/5کیلومتر از شــبکه و خطوط انتقال فاضلاب در شیراز توسعه و 
بازسازی شده اســت. بهروزی افزود: این پروژه شامل بیش از 35 کیلومتر 
عملیات توسعه شبکه، 3 کیلومتر خط انتقال و5/5 کیلومتر بازسازی شبکه 

و خطوط انتقال فرسوده فاضلاب در کلانشهر شیراز است. 
وی همچنین بیان کرد: توسعه و تعویض شبکه و خطوط انتقال فاضلاب با 
استفاده از لوله های به قطر ۲5۰ تا ۸۰۰ میلیمتر از جنس پلی اتیلن )PE( و 
فایبرگلاس )GRP( صورت گرفته است. مدیرعامل آبفا شیراز تصریح کرد: 
با توجه به ابلاغ5 قرارداد فاینانس برای اجرای ۱۲۰ کیلومتر شبکه فاضلاب 
در سال جاری، پیش بینی می شود عملیات لوله گذاری شبکه های فاضلاب 

با سرعت بیشتری انجام شود.

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی شیراز تأکید کرد:
 اهمیت تأمین سلامت مردم با جلوگیری از 

فعالیت های غیر تخصصی و غیر قانونی درمانی
به گزارش سبحان-بصیر هاشــمی، سرپرست دانشــگاه علوم پزشکی و 
خدمات بهداشتی درمانی شیراز در ادامه دیدارهای خود، با اعضای هئیت 
مدیره انجمن متخصصان پوســت اســتان فارس در خصوص چالش ها و 
دغدغه های این حوزه، دیدار کرد.  هاشمی در این نشست بر اهمیت جایگاه 
دانش و ارائه خدمات تخصصی ســلامت محور به مردم تأکید کرد و گفت: 
تأمین سلامت مردم، جلوگیری از هرگونه فعالیت غیرتخصصی و غی قانونی 
درمانی و دخالت در امور پزشــکی، از اولویت های اصلی مسئولان دانشگاه 
اســت. مسئول ارشــد حوزه ســلامت فارس، تلاش برای توسعه خدمات 
آموزشی و درمانی در دانشگاه و رفع دغدغه های اساتید و دانشجویان را مهم 
ترین اولویت برنامه ریزی ها عنوان کــرد که در حوزه های مختلف، درحال 
انجام اســت. وی  با بیان اینکه یکی از چالش ها در حوزه ســلامت پوست، 
مراجعه مردم و بیماران به افراد ســودجو و غیرمتخصص است، افزود: برای 
مقابله با این چالش، پیگیری و برخورد قانونی با متخلفان، افراد ســودجو و 
 تهدیدکنندگان سلامت جامعه، در دستور کار مسئولان دانشگاه قرار دارد.
او بر آگاهی بخشی عمومی، نظارت جدی، همکاری و مشارکت دستگاه های 
اجرایی اســتان از جمله نظام پزشــکی و انجمن های تخصصی با مجموعه 
سلامت درخصوص برخورد قانونی با متخلفان و جلوگیری از هرگونه فعالیت 
 غیرتخصصی و غیرقانونی درمانی و دخالت در امور پزشکی نیز تأکید کرد.

 با هدف ایجاد تعامل بیشتر بین صنعت برق و 
شرکت های دانش بنیان انجام شد؛

بازدید کارکنان شرکت برق منطقه ای فارس
 از پارک علم و فناوری

به گزارش سبحان- 45 نفر از کارشناسان و مدیران شرکت برق منطقه ای 
فارس از پارک علم و فناوری استان فارس بازدید کردند. در این بازدید که با 
هدف ایجاد تعامل بیشتر بین صنعت برق و شرکت های دانش بنیان برگزار 
شــد، شــرکت کنندگان از نزدیک با فعالیت های مراکز رشد، شرکت های 
دانش بنیــان و دســتاوردهای فناورانه آنها در حوزه انرژی آشــنا شــدند. 
همچنین، نشست هایی تخصصی با حضور کارشناسان پارک و شرکت های 
دانش بنیان برگزار شد تا زمینه برای تبادل نظر و همکاری های آتی فراهم 
شــود. این بازدید فرصتی ارزشمند برای آشــنایی بیشتر کارکنان شرکت 
با آخرین دســتاوردهای فناورانه در حوزه انرژی و شناســایی فرصت های 
همکاری با شرکت های دانش بنیان است. امیدواریم با تقویت این ارتباطات، 

بتوانیم به نوآوری و بهبود عملکرد صنعت برق کمک کنیم.

گاز به یک قدمی  فاز نخست طرح نهضت ملی مسکن 
زرین دشت رسید 

به گزارش ســبحان- معاون فرمانــدار و رؤســای اداره گاز و راه و راه 
وشهرســازی شهرســتان زرین دشــت به همراه کاوه، مدیر بنیاد مسکن 
شهرستان از فاز یک پروژه نهضت ملی مسکن حاجی آباد شهرستان زرین 
دشت بازدید و چگونگی انتقال گاز به این طرح را مورد بررسی قرار دادند.
 کاوه در حاشــیه این بازدید با بیان اینکه شروع عملیات حفاری لوله کشی 
گاز نویدبخــش تأمیــن زیرســاخت های رفاهی در نهضت ملی مســکن 
شهرستان اســت، افزود: این اقدام بدون شــک موجب دلگرمی  و افزایش 
رضایت متقاضیان نهضت ملی مسکن در این شهرستان خواهد بود. کاوه در 
ادامه با ارائه گزارشی از اجرای طرح های نهضت ملی مسکن در شهرستان 
زرین دشــت افزود: اجرای این طرح ها زمینه ســاز خانه دار شدن جمعیت 
متقاضی و طیف وسیعی از افرادی است که سال ها در انتظار تأمین مسکن 
بوده اند. مدیر بنیاد مسکن شهرســتان زرین دشت ادامه داد: همکاری با 
اداره راه و شهرســازی در خصــوص تملک و تفکیــک اراضی نهضت ملی 
مســکن در شهر حاجی آباد به مســاحت ۱۰ و ۲۰ هکتار به تعداد ۱۰۲4 
واحد و در شــهر پیر سه قطعه ۸ و ۱۰ و 5 هکتاری به مجموع ۹34 واحد 
نیز از جمله اولویت های بنیاد مســکن بوده اســت. وی از ثبت نام و پایش 
نهضت ملی مســکن در این شهرستان خبر داد و گفت: این افراد به تعداد 
۱4 هزار و ۲45 نفر از متقاضیان پایش شــدند، در شهر حاجی آباد ۷ هزار 
و 43۹ نفر، در شــهرپیر ۲ هزار و ۸5۹ نفر در شــهر دبیران 3۹4۷ نفر از 
متقاضیان این طرح پایش شــدند.کاوه، اخذ صدور پروانه ساختمانی اقدام 
ملی در شــهر حاجی آباد به تعداد ۸۷۶ واحد در شــهرپیر ۶34 واحد را از 
جمله دیگر اقدامات دانست. معاون فرمانداری شهرستان زرین دشت نیز با 
تقدیر از خدمات بنیاد مسکن، تأمین گاز برای طرح های نهضت ملی مسکن 
دراین شهرســتان را آغازی بر توسعه زیر ساخت های رفاهی و نوید بخش 

اتمان طرح های ذکر شده دانست.

بازرس کل استان فارس: 
رفع موانع پیش روی واحدهای تولیدی 

در دستور کار بازرسی است 
به گزارش ســبحان- رئیس منطقه3 سازمان بازرســی و بازرس کل 
اســتان فارس از عزم جدی بازرســی برای نظارت بر حسن جریان امور 
در راستای تحقق شعار ســال خبرداد. یکی از راهبردهای اصلی سازمان 
بازرسی در سال جاری جهت دهی برنامه ها در راستای بررسی تحقق شعار 
سال و حمایت از سرمایه گذاری مشروع است بر همین اساس بازدیدهای 
میدانی از واحدهای تولیدی و رفع موانع پیش روی این واحدها در دستور 
کار بازرســی است. در این راستا کاظم اکرمی،  رئیس منطقه سه سازمان 
بازرسی و بازرس کل استان فارس از یک واحد تولیدی در ناحیه صنعتی 
آب باریک شــیراز بازدید کــرد و در جریان روند تولیدات این شــرکت 
قــرار گرفت. وی در جریان این بازدید یکی از وظایف مهم این ســازمان 
برای تحقق شــعار سال را نظارت بر حســن جریان امور دانست و تأکید 
کرد: باید با اســتفاده از ظرفیت های داخلی بســتر افزایش تولید و ایجاد 
اشتغال پایدار مهیا شود.  اکرمی تلاش مضاعف، هماهنگی و تعامل بیشتر 
دســتگاه های اجرایی، همدلی و همکاری حداکثــری را مهمترین عامل 
تحقق شعار ســال عنوان کرد. بازرس کل استان فارس از سرمایه گذاران 
به عنوان ســربازان خط مقدم مقابله با دشمن در جنگ ناجوانمردانه یاد 
کرد و افزود: مدیران دستگاه های اجرایی باید از سرمایه گذارانی که قصد 
رونق تولید و ایجاد اشتغال را دارند با تمام توان برای رفع موانع و تسهیل 
امورات حمایت کنند. وی گفت: مجموعه بازرســی تحقق شعار سال را به 
شــکل جدی دنبال کرده و عملکرد دستگاه ها را در راستای تحقق شعار 
سال را ارزیابی و رصد می کند. وی از واحدهای تولیدی و سرمایه گذاران 
خواست چنانچه در دستگاه های اجرایی پیرامون تولید با مشکل یا چالش 
مواجه هستند موضوع را به بازرسی استان گزارش دهند. گفتنی است در 
این بازدید که از شرکت طراحی، مهندسی، و تولیدی پتک شیراز )تولید 
کننده قطعات و قالب های فلــزی صنایع نفت و گاز به روش فورج گرم( 
 صورت گرفت، مدیر شرکت در رابطه با میزان تولیدات مطالبی عنوان کرد.

امیری،  حســین علی  ســبحان-  گزارش  به 
اســتاندار فارس در دیدار با علمای اهل ســنت 
استان فارس انتصابات دولت چهاردهم و استفاده 
از ظرفیت های اهل تسنن را مورد توجه قرار داد 
و نگاه مسئولان عالی رتبه نظام را وحدت بیش 
از پیش امت اسلامی معرفی کرد و گفت: بنده در 
استان فارس به سبب وکالتی که از رئیس جمهور 
دارم باید همین مسیری که رهبری ترسیم کرده 
و سیاست های رئیس جمهور نیز می باشد را ادامه 

دهم.
 در جهت تقریب مذاهب گام های بســیار 

بلندی برداشته شده
امیری در دیدار با علمای اهل سنت استان فارس 
ضمن خیر مقدم به بزرگان اهل تسنن استان به 
تاریخ مناســبات میان اهل ســنت و اهل تشیع 
اشــاره کرد و گفت: در دوران انقلاب اسلامی و با 
حضــور حضرت امام رضوان ا... تعالی علیه و قبل 
از آن نیز با تعاملات آیت ا... العظمی بروجردی با 
شیخ شلتوت و شیخ الازهر موضوع وحدت اهل 
سنت و اهل تشیع به عنوان یک موضوع مهم مد 

نظر بوده است. 
اســتاندار فارس افزود: امام خمینــی رضوان ا... 
زمانی که عهده دار حکومت اسلامی ایران شد به 
معنای واقعی در جهت وحدت امت اسلامی حقاً 
و انصافــاً کارهــای قابــل توجه و کــم نظیری 
انجام داد. برای ظهــور و بروز نگاه حضرت امام 
رضوان ا... تعالــی علیه در جهت تقریب مذاهب 
گام های بسیار بلندی برداشته شده و نگاه ها نیز 
بــه یکدیگر نزدیک شــده و اختلافاتی که بعضاً 
تاریخی هم بوده اند و مبنای فقهی و شرعی هم 

نداشته اند به مرور کنار گذاشته شده است.
 وی ادامــه داد: در دوره مقام معظم رهبری باز 
همین نگاه حضرت امام )ره( ادامه پیدا کرده است 
و با توجه به سال های زعامت مقام معظم رهبری 
این اقدامات در جهت تقریب مذاهب ســازمان 

یافته تر انجام می شــود؛ دانشکده تقریب مذاهب 
 تهران برای همین نگاه تاســیس شــده اســت.

 وحدت امت اسلامی یکی از مهم ترین مسائل 
دنیای اسلام

امیری با تأکید براینکه در فرمایشــات و سخنان 
مقام معظم رهبری جایی نشــان از شقاق و نقار 
مشــاهده نمی شــود: خاطرنشــان کرد: وحدت 
امت اســلامی به عنوان یکی از مهم ترین مسائل 
دنیای اسلام و حتی یکی از مهم ترین موضوعات 
استراتژیک جهان اسلام از طرف ایشان همیشه 

مدنظر بوده و تعقیب می شود.
وی با بیان اینکه موضوعات اسلامی اغلب تا قبل 
از سال 5۰ از نگاه عرفانی، فلسفی و کلامی دیده 
می شــد، نگاه های مقــام معظم رهبــری را بر 
اساس اندیشــه های قرآنی دانست و گفت: امت 
اسلامی، امت واحده اســت؛ امت اسلامی دارای 
دشمنانی  است و آن چیزی که می تواند دشمنان 
 را مرعــوب کند همیــن اتحــاد و وحدت امت 
اسلامی اســت. ظهور و بروز این فکر و اندیشــه 
در حمایــت از حماس، مردم فلســطین و مردم 
غزه بصورت کاملًا اعتقادی و عملیاتی مشــاهده 
می شــود کمااینکه در سیاست های رهبری هیچ 
فرق و تفاوتی بین حماس که برادران اهل سنت 
هستند با حزب ا... که برادران اهل تشیع هستند 

دیده نمی شود.
 امروز وفاق ملی یک انتخاب نیست بلکه وفاق 

ملی امروز یک ضرورت اجتناب ناپذیر است
نماینده عالی دولت در اســتان فارس در بخش 
دیگر ســخنان خود افــزود: در دولت چهاردهم 
رئیس جمهور گفتمان وفاق ملی را مطرح کردند 
و ما معتقدیم که امــروز وفاق ملی یک انتخاب 
نیست بلکه وفاق ملی امروز یک ضرورت اجتناب 
ناپذیر اســت چرا که تفکری غیــر از این باعث 
می شود تمامیت ارضی، نظام جمهوری اسلامی، 

توسعه کشور و حتی همه مردم کشور جدای از 
تفکر و فرهنگ و رســوم و دیدن و عقیده آسیب 

ببینند.
امیری با اشــاره به آیه ۷۰ سوره شریفه اسراء از 
اعتقاد شــخصی خود به معنای واقعی کلمه در 
خصوص عزت، کرامت، امت واحده و اســتفاده 
از همه ظرفیت های کشــور سخن گفت و افزود: 
در دورانی که در کردســتان حضور داشــتم از 

ظرفیت های اهل سنت استفاده کرده ام.
اســتاندار فارس در ادامه بر سه مقوله حاکمیت 
قانــون، احســاس ارزشــمندی و توجــه بــه 
فضلیت های انسانی نســبت به میانگین جامعه 
در انتصــاب مدیران  تأکید کرد و خاطر نشــان 
ساخت: حاکمیت قانون ورای اجرای قانون است. 
حاکمیت قانون که احســاس عمومی  است باید 
برای همه نهادینه شــود تا همه افراد مشابه هم 
دیده شــوند و همه از یک حقوق برابر برخوردار 
باشــند لذا اگر به دنبال توســعه و برداشتن فقر 
از کشور هســتیم در سایه حاکمیت قانون رشد 
سیاسی، توسعه اقتصادی، اجتماعی و سیاسی و 

توسعه در سایر ابعاد محقق می شود.
وی با تأکید براینکه جامعه ما اســلامی  اســت 
پس باید آموزه های اسلامی در جامعه اجرا شود، 
تصریح کرد: تدین باید در رفتارهای اجتماعی و 
مناسبات اجتماعی بروز کند در غیر این صورت 
نماز ورزش می شود و روزه یک رژیم غذایی؛ لذا 
عدل، احسان و قسط باید در جامعه حاکم شود؛ 
در جلســات مختلف تأکید کرده ام تدین اگر در 
رفتارهــای اجتماعی بروز نکنــد، به هدف خود 

نرسیده است.
  ما اجازه تحقیر هیچ فردی را نداریم چرا که 
بندگان خداوند متعال نزد خدا عزیز و محترم 

هستند
امیری در ادامه احســاس ارزشــمندی را مورد 
توجــه قرار داد و گفــت: در جامعه ای که مردم 
احساس ارزشمندی داشته باشند و دیده شوند، 
آن جامعه رشد می کند؛ در حکومت داری، تک 

تک افراد باید به حساب بیایند. 
ما اجــازه تحقیر هیچ فــردی را نداریم چرا که 
بندگان خداوند متعال نــزد خدا عزیز و محترم 

هســتند. اوج عرفان و دوســت داشتن بندگان 
خداونــد در مناجات هــای حضرت موســی با 
ابتدا  خداوند متعال مشاهده می شــود. مدیران 
باید احساس ارزشمندی بکنند و سپس آن را به 
جامعه تسری دهند چراکه احساس ارزشمندی 
بــه رضایتمندی مــردم، مودت،عشــق، عدل و 
علــم منجر می شــود که در نهایت به ســرمایه 
 اجتماعی که مهم ترین مولفه امنیت ملی اســت 

منجر می شود.
استاندار فارس با توجه به فضیلت های انسانی در 
انتصاب مدیران جامعــه نیز گفت: هر جامعه ای 
که حاکمان آن از منظر فضیلت های انســانی در 
سطوح بالایی باشــند، روی رستگاری می بینند.  
فضیلت های انســانی دامنــه ای از علم، دانش، 

تواضع، متانت، مردمداری و... است. 
 وی خاطرنشــان کــرد که اگر این ســه مقوله 
کــه همواره مــورد تأکیــد بنده بــوده نهادینه 
شــود، بســیاری از موضوعات اولیه حل و فصل 

خواهدشد.
  همه به معنای واقعی امت واحده هستیم

نماینده عالی دولت دچهاردهم در استان فارس 
از ارادت اهل سنت استان فارس به اهل بیت)ع( 
سخن گفت و دلیل به وجود آمدن برخی ذهنیات 
را، عدم شــناخت کافی دانست و گفت: همه به 

معنای واقعی امت واحده هستیم. 
علما و امامــان جمعه همواره پایــگاه و جایگاه 
مــردم بوده اند و هم اکنون عــلاوه بر حفظ این 
جایگاه به نوعی واســطه مردم بــا حکومت نیز 
محسوب می شوند لذا در اولین فرصت با حضور 
در مسجد رسول اکرم)ص( میزخدمت ویژه اهل 

تسنن برگزار خواهیم کرد. 
 وی در خصوص مطالبه برای ارتقای شهر گله دار
گفت: با اصل ارتقای شــهر گلــه دار موافقم اما  
الزاماتی دارد که باید احراز شــود؛ شرایط احراز 

را پیگیری می کنم. 

استاندار در دیدار با علمای اهل سنت استان فارس تصریح کرد: 

وفاق ملی ضرورت اجتناب ناپذیر

به گزارش ســبحان- حمیدرضا قانعی، مدیرکل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی  استان فارس در جریان برگزاری آئین کتابگردی 
به مناسبت هفته کتاب به همراه غلامرضا خوش اقبال، معاون 
فرهنگی اداره کل فرهنگ و ارشــاد اســلامی  استان فارس به 
کتابفروشی های ســرزمین معما با مدیریت بهادری جهرمی، 
کتابفروشی مرکزی با مدیریت ســعید درخشان، کتابفروشی 
قائم با مدیریت لیلا ســودبخش مراجعه کرده و از این قشــر 
زحمتکــش تقدیر کرد و گفت: کتاب حلقه پیوند جامعه امروز 

به گذشته و آینده است.
قانعی در حاشــیه این بازدید با تبریــک دوباره هفته کتاب و 
کتابخوانی، گفت: به بهانه روز ۲4 آبان که روز کتابگردی است 
فرصت غنیمت شــمردیم که به احوالپرسی چند کتابفروشی 

قدیمی شیراز برویم.
به گفتــه وی، این بازدیدها بهانه ای اســت برای قرار گرفتن 
در جریان مشکلات کتابفروشی ها و ایجاد فضای گپ و گفت.

وی افزود: طبیعتاً با فضای کنونی اقتصادی جامعه کتابفروشی 
شغل جذابی برای کار اقتصادی نیست.

دبیرشورای فرهنگ عمومی فارس خاطرنشان کرد: عزیزانی که 
در این حوزه فعالیت می کنند از یک عشق و محبت دیرینه به 

کتاب و کتابخوانی بهره مند هستند.
وی ادامــه داد: جا دارد این میزان دغدغــه و علاقه به حوزه 

فرهنگ و کتاب را ارج بنهیم و به آنان خداقوت بگوییم.
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی اســتان فارس با بیان اینکه 
کتاب مجرای تنفس جامعه است، عنوان کرد: چنانچه کتاب را 

از جامعه حذف کنیم فرهیختگی را از جامعه گرفتیم.
کتاب افزایش دهنده هوش اجتماعی است

وی کتاب را افزایش دهنده هوش اجتماعی یک جامعه ارزیابی 
کرد که اگر دچار خسران شود به آن جامعه آسیب جدی وارد 
خواهد شــد. به گفته قانعی، در پی حذف کتاب، آینده نگری و 
پرداختن به گذشــته از جامعه زدوده می شود زیرا کتاب حلقه 

پیوند جامعه امروز به گذشته و آینده است.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس با اشاره به اینکه 
کتاب توســعه دهنــده ارزش ها و فضیلت ها در بســتر جامعه 
است، افزود: گنجانده شــدن هفته کتاب در تقویم جمهوری 
اســلامی  این بهانــه را ایجاد می کند که مــا بیش از پیش به 
 مقوله کتاب بپردازیم و تلاش کنیم نسل جدید بیش از گذشته 

کتابخوان شود.
وی با این حــال کتاب را دارای رقبایی جــدی عنوان کرد و 
گفت: وقتی می بینیم فضای کتابفروشی ها همچنان پابرجاست 

امیدوار می شویم.
قانعی حضور کتابفروشــی های قدیمی  را موید امید به فضای 
فرهنگی، ادبی و هنری دانست و افزود: همیشه کتابفروشی ها 
بســتری برای ایجاد همنشینی ها و احوالپرسی اهالی فرهنگ، 

ادب و هنر بودند.
به گفته او، امروزه کتابفروشــی ها صرفاً محلی برای ارائه کتاب 
نیســتند و کتابفروشــی های نوین محلی برای نقد و گفت وگو 

درباره فرهنگ، ادب، اندیشه و هنر هستند.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس در پایان ابراز امیدواری 
کرد که بازدیدها و ســر زدن به کتابفروشــی ها و چاپخانه ها و 
 برگزاری جلسات مرتبط با آن در هفته کتاب موجب علاقه مندی

بیشتر نسل جوان به کتاب و کتابخوانی شود.
محمد درخشان، مدیر کتابفروشــی مرکزی شیراز نیز، گفت: 

خبرهای خوبی از کتاب در جریان است.
وی بــا این حال فروش کتــاب را همزمان بــا هفته کتاب و 
کتابخوانــی مثبــت ارزیابی کرد و افزود: ما به نســبت راضی 
هســتیم البته انتظار داریــم همواره توجه به کتاب باشــد و 

محدود به یک هفته نگردد.

محمد درخشــان، عضو هیئت مدیره اتحادیه کتابفروشــان و 
ناشران که از کتابفروش های با سابقه شیراز است، خاطرنشان 
کرد: صحبت مســئولان و آنچه رســانه ها درباره کتاب بازگو 
می کنند موجب یادآوری اهمیت این کالای فرهنگی می شود.

 تأمین اجتماعی 20 درصد معافیت را نمی پذیرد
وی عمده مشــکل کتابفروشــی های شــیراز را نبــود بیمه 
کتابفروشــان اعلام کرد و افزود: متاســفانه ســازمان تأمین 

اجتماعی عملًا موضوع ۲۰ درصد معافیت را نمی پذیرد.
به گفته درخشــان، آنچــه دولت در رابطه بــا مصرف انرژی 
در کتابفروشــی ها تعیین کرده متاســفانه از ســوی نهادها و 
دستگاه ها مورد محاســبه قرار نمی گیرد و شرکت های برق و 
گاز نمی پذیرند تعرفه کتابفروشی ها را فرهنگی در نظر بگیرند.

وی دیگر مشکل کتابفروشــی ها را تسهیلات ارزیابی کرد که 
در چند ســال اخیر که توان مالی کتابفروشی ها کاهش یافته 
می تواند تســهیلات بانکی کم بهره می تواند کمک شایانی در 

حل مشکلات باشد.
درخشان در ادامه گفت: بسیاری از کتابفروشی های شیراز در 
اماکن اســتیجاری قرار دارند که متاســفانه در سال های اخیر 
شــهرداری اقدام به صــدور مجوز در بخش مســکونی کرده 
اســت هزینه اجاره محل های مســکونی افزایش یافته و اکثر 

کتابفروشی ها دچار مشکل شدند.

 مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس بیان کرد: 

کتاب حلقه پیوند جامعه امروز به گذشته و آینده

رضایی،  حجــت ا...  ســبحان-  گزارش  به 
سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
استانداری فارس گفت: رسانه های داخلی نباید 
مرجعیت خود را در مقابل رسانه های بیگانه از 
دســت بدهند و برای حفظ این مرجعیت باید 
برنامه ریــزی کنیم. رضایی در دیدار با رئیس و 
خبرنگاران خبرگزاری جمهوری اسلامی  استان 
فارس افزود: اولین موضوع قابل طرح در حوزه 
رســانه، بحث مرجعیت است و به نظر می رسد 
آنچه که امروز به نوعی در حال تبدیل شدن به 
یک تهدید است اینکه میزان مرجعیت رسانه ها 
در نزد افکار عمومی  در حال کاسته شدن است.
وی ادامــه داد: امــروز اگر در جایــی اتفاق یا 
حادثــه ای روی دهــد، نباید بــه جای اطلاع 
رسانی ســریع و دقیق در خصوص آن حادثه، 
انتشــار ســریع را کند کنیــم، بلکــه اجازه 
 دهیم اخبار بــه موقع و صحیح انتشــار یابد.

وی اظهار کرد: انتشار به موقع و دقیق اخبار از 
سوی رسانه ها داخلی می تواند به هدایت افکار 
عمومــی  جامعه کمک کنــد و مانع از تحریف 

اخبار توسط رسانه های مغرض و بیگانه شود.
سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
اســتانداری فارس گفت: اگر انتشــار اخبار با 
ســرعت و دقت و صحت همراه نباشد، به ویژه 
در عصر امروز که در حال وارد شــدن به عصر 
هوش مصنوعی هســتیم، قطعــاً مرجعیت را 

رسانه های دیگر به دست خواهند گرفت.
رضایی افزود: لذا نباید در انتشار اخبار از سرعت 
و دقت غافل شــد چرا که در غفلت رسانه های 
داخلی، رسانه های مخالف وارد میدان می شوند 
 و اخبار را هر طور کــه بخواهند به مخاطب و 
مردم منتقل می کننــد.وی ادامه داد: اگر بعضا 
یــک کانال خبــری در فضای مجــازی موفق 
می شــود که تمــام عرصه اطلاع رســانی را از 

دســت ما خارج کند علتش این اســت که ما 
در انتشــار اخبار خطوط قرمــز را بیش از حد 
پررنگ می کنیم. او اظهار کرد: در شرایط امروز 
هنر رســانه باید این باشد که با هدف افزایش 
ســرمایه اجتماعی قلم بزند و به این ســمت 
حرکت کند.سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی 
و اجتماعی اســتانداری فارس گفت: تا آنجا که 
مسئله به امنیت کشور لطمه نمی زند مطالب را 
باید منعکس کنیــم، چراکه اگر خبر و مطلبی 
را رســانه های داخلی مطرح نکنند باید منتظر 
بمانیم تا رســانه های بیگانه با هزاران تحریف 
 همان خبر را منتشر کرده و فضای ذهنی افکار 

عمومی را مسموم می کند. 
رضایی افزود: رسانه نباید فقط از مدیر تعریف 
و تمجید داشته باشد، رسانه باید در کنار بیان 
دستاوردها و موفقیت ها، مشکلات، کمبودها و 

نقاط ضعف ها را نیز بیان نماید.

به گزارش ســبحان- محمدصادق حمیدیان، 
رئیس اتاق بازرگانی فارس در هشــتادوپنجمین 
جلســه شــورای گفت وگــوی دولــت و بخش 
خصوصی اســتان که با حضور اعضــای دولتی و 
خصوصی آن برگزار شــد، گفت: برای ســال های 
طولانی اصلی ترین ریســک بــرای صنعت معدن 
تأمین سوخت بوده که موضوع تعیین و تخصیص 
ســهمیه ســوخت معادن چندین مرحله دارد و 
بهره بردار و مســئول فنی معــادن باید اطلاعات 
و آمار تولید و ماشــین آلات معــادن را به صورت 

ماهیانه در ســامانه های مربوطه بارگذاری و درخوات ســوخت را ارائه نمایند که این درخواست باید توسط 
اداره کل صمت استان ها بررسی و تأیید شود. 

وی با تأکید بر اینکه امروز واحدهای معدنی ما با مشــکل سوخت مواجه هستند، افزود: ادارات صمت ثبت 
در ســامانه ســوخت را منوط به تسویه حساب حقوق دولت کرده است و مشــکل دیگر اینکه امکان ثبت 
درخواست سوخت در سامانه در یک الی۱۰روز ابتدایی ماه به دلیل ترافیک شبکه وجود ندارد و چنانچه به 
موقع ثبت نشود از سهمیه ماهانه کسر می شود.  حمیدیان با بیان اینکه تأمین سوخت معادن می تواند یکی 
از مهم ترین اقداماتی باشــد که نیاز است دولت توجه ویژه ای به آن داشته باشد، بیان کرد: کاهش سهمیه 
سوخت توسط شرکت پخش فرآورده های نفتی به دلیل عدم ثبت در سامانه توسط ادارات صمت، شاخص ها 
و معیارهای ناکافی در تعیین میزان سهمیه هر معدن از سوخت یارانه ای، به دلیل فرسوده شدن تجهیزات 
و ماشین آلات به مرور سطح مصرف سوخت بیشتر می شود و باید این مسایل را به هنگام تخصیص سوخت 

یارانه ای از سوی دولت در نظر گرفت. 
رئیس اتاق بازرگانی فارس اظهارداشــت: می بایست شــرکت پخش فرآورده های نفتی، با موافقت کارگروه 
کمیسیون مبارزه با قاچاق کالا سهمیه ماهانه سوخت معادن را بدون کسر کردن، بواسطه تاخیر پیش آمده 
در تأییدیه اداره کل صمت تأیید نمایند و همچنین معیار و شــاخص تخصیص سوخت براساس نوع معادن 

و ضریب استهلاک ماشین آلات و تجهیزات اصلاح و محاسبه گردد. 
وی اضافه کرد: معادن به ویژه کوچک مقیاس با وجود اینکه سهم چندانی در تأمین حقوق دولتی وصولی 
ندارند، نخســتین بنگاه هایی خواهد بود که از فشــارهای مالی ناشی از تقسیط نیافتن حقوق دولتی آسیب 
می بینند و همچنین فشــارهای ناشــی از پرداخت حقوق دولتی به صورت یکجا به معادن، موجب کاهش 

سرمایه درگردش، ناترازی مالی معادن و کاهش ظرفیت اشتغال در معادن شود. 
 حمیدیان ادامه داد: در این زمینه با توجه به اینکه قانونگذار مکلف نمودن معادن نسبت به ارائه ضمانت نامه 
پرداخت حقوق دولتی اقدام نموده و اثر این موضوع نســبت به آتیه می باشــد، مجوز تقسیط بدهی حقوق 
دولتــی معدن مجدداً برقــرار گردد و همچنین وزارت صمت برنامه ای تنظیــم کند که قیمت فروش مواد 
 معدنی که مبنای محاســبه حقوق دولتی قــرار می دهد، حداکثر تا پایان دیماه هر ســال به معادن اعلام 
نماید. در این جلسه نمایندگان بخش خصوصی پیرامون دیگر دستور جلسه صدور مجوز واحدهای کوچک 
مقیاس به متقاضیان صنایع تبدیلی در مجاورت زمین های کشاورزی با بهره گیری از تبصره ۱ ماده 3 آئین 
نامه نصاب اراضی قابل واگذاری به فعالیت های مختلف در خارج از حریم شهرها و روستاها به بیان مطالبات 

خود و راهکارهای حل موضوع پرداختند. 

 به گــزارش ســبحان- پژمان شــفیعی، 
رئیس ســازمان ساماندهی مشــاغل شهری و 
گفت:  شیراز  کشاورزی شهرداری  فرآورده های 
شــرکت پشم شیشــه با پیگیری ها و جلسات 
متوالــی کمیســیون بند ۲۰ مــاده 55 قانون 
شــهرداری ها و باهمت مدیران این شــرکت تا 
پایان نیمه نخست سال ۱4۰4 به خارج از این 

کلان شهر منتقل می شود . 
وی اضافه کرد: درروند پیگیری های ســازمان 
ساماندهی مشاغل شهری در رابطه با کارخانه ها 
و صنایع آلاینده، در طول یک ســاله گذشــته 
جلســات متعددی در خصوص انتقال شرکت 
پشم شیشه انجام شده که ثمره آن، برنامه ریزی 
و خــروج یک صنایع آلاینده به خارج از شــهر 
است. رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری 
و فرآورده های کشــاورزی شــهرداری شــیراز 
خاطرنشــان کرد: بر اساس برنامه و گام به گام با 
هم افزایــی، تلاش خواهیم کرد با رفع موانع در 
موعد مقرر، خروج شرکت پشم شیشه به خارج 

از شهر انجام شود. 
شــفیعی بابیــان اینکه پرونده ســایر صنایع و 
کارخانه های بزرگ آلاینده نیز در کمیســیون 
بند ۲۰ مطرح است و پیگیرها تا حصول نتیجه 

ادامه دارد، خاطرنشان کرد: پرونده کارخانه های 
سیمان، نشاسته سازی ها، روغن نباتی، لاستیک 
دنا و زمزم در دســت پیگیری و اقدام است که 
تاکنــون تکلیف کارخانه های ســیمان و روغن 
نباتی بر اســاس زمان بندی ارائه شده، مشخص 
و مابقــی نیز پــس از تعیین تکلیــف نهایی، 

اطلاع رسانی خواهد شد. 
جهانگیر باقری، مدیرعامل شــرکت پشم شیشه 
ایران نیز بابیان اینکه برای انتقال این شرکت از 
شهر شیراز علاوه بر اراده، اقدام هم وجود دارد، 
گفت: قطعاً شرکت پشم شیشه بر اساس برنامه 
زمان بندی اعلام شــده به کمیسیون بند ۲۰ از 
شهر شیراز خارج می شود. باقری افزود: فرآیند 
انتقال بر اســاس برنامــه و تأمین مالی صورت 
گرفته همراه با به روزرســانی تجهیزات تا پایان 

شهریورماه سال آینده، اجرایی خواهد شد. 

سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس:

رسانه های داخلی باید مرجعیت خود را حفظ کنند

رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی شهرداری شیراز خبر داد: 

انتقال شرکت پشم شیشه به خارج از شهر شیراز

رئیس اتاق بازرگانی فارس:

واحدهای معدنی با مشکل سوخت مواجه هستند



دانستنی

تغذیه مناسب برای مبتلایان به کم کاری تیروئید
کم کاری تیروئید یکی از اختلالات هورمونی اســت که در 
آن غــده تیروئید قادر به تولیــد هورمون های کافی برای 
تنظیم متابولیســم بدن نیســت. این بیماری می تواند به 
مجموعه ای از مشــکلات جدی مانند خســتگی، افزایش 
وزن، افسردگی و مشکلات پوستی منجر شود. در حالی که 
داروهای هورمونی درمان اصلی این بیماری هستند، رژیم 
غذایی مناســب نیز نقش بسیار مهمی در بهبود وضعیت 
بیماران و جلوگیری از تشــدید علائم دارد. در این مطلب 
بــه معرفی مواد غذایی و عــادات تغذیه ای می پردازیم که 
می توانند هم در مدیریت کم کاری تیروئید کمک کنند و 

هم به جلوگیری از اختلالات مرتبط با آن بپردازند.
  مواد غذایی حاوی سویا؛ مراقب باشید 

ســویا یکی از مواد غذایی اســت که به طور گسترده در 
غذاهــای مختلــف یافت می شــود و بســیاری از افراد 
به ویــژه در رژیم های گیاه خــواری و وگان آن را مصرف 
می کننــد. با این حال، برای افرادی که مبتلا به کم کاری 
تیروئید هســتند، ســویا ممکن است مشــکلاتی ایجاد 
کند. ایزوفلاون ها، ترکیباتی که به طور طبیعی در ســویا 
موجود هســتند، می توانند جذب یــد را کاهش دهند و 
 بــه همین دلیل ممکن اســت عملکرد غــده تیروئید را 

مختل کنند.
علاوه بر این، برخی مطالعات نشــان می دهند که ســویا 
می تواند بــر توانایی بدن در جــذب داروهای هورمونی 
تیروئیــد نیز تأثیر منفی بگــذارد. بنابراین، اگر داروهای 
تیروئیــد مصرف می کنید، بهتر اســت میــزان مصرف 
ســویا را محدود کرده و در صــورت امکان از محصولات 
 دیگــر ماننــد شــیرهای گیاهی بــا پایه بــادام یا جو

استفاده کنید.

   سبزیجات چلیپایی: مصرف متعادل ضروری است
سبزیجات چلیپایی مانند کلم بروکلی، گل کلم، کلم پیچ، 
کلم بروکسل و دیگر انواع این سبزیجات حاوی ترکیباتی 
به نام گواتروژن ها هســتند که می توانند با عملکرد غده 
تیروئید تداخل ایجاد کنند. این ترکیبات می توانند جذب 
ید را کاهش داده و در نتیجه تولید هورمون های تیروئید 
را مختل کنند. البته این تأثیرات بیشــتر در افرادی که 
دچار کمبود ید هستند دیده می شود. بنابراین، اگر مبتلا 
به کم کاری تیروئید هســتید و میزان ید بدن شما کافی 
است، مصرف سبزیجات چلیپایی در حد اعتدال مشکلی 
ایجاد نخواهد کرد. با این حال، بهتر اســت مصرف آنها را 

به مقادیر متعادل محدود کنید.
  غذاهای چرب: از سرخ کردنی ها دوری کنید

چربی هــا به ویــژه چربی هــای اشباع شــده )مانند کره، 
مارگارین، ســس مایونز و غذاهای سرخ شده( می توانند 
به چند طریق بر عملکرد تیروئیــد تأثیر منفی بگذارند. 
اول اینکه چربی هــا می توانند جذب داروهای تیروئید را 
کاهــش دهند و در نتیجه اثربخشــی درمــان را کاهش 
دهند. دوم، مصرف بیش از حد چربی های ناسالم می تواند 
به مشکلاتی مانند افزایش وزن دامن بزند که در مبتلایان 

به کم کاری تیروئید رایج است.
بهتر اســت به جای چربی های اشباع شده، از چربی های 
سالم مانند روغن زیتون، آووکادو، و دانه ها استفاده کنید. 
این چربی ها به بهبود سلامت عمومی بدن کمک کرده و 

تأثیری منفی بر عملکرد تیروئید ندارند.
 غذاهای فرآوری شــده و پر نمک: خطر فشار 

خون بالا
افراد مبتلا به کم کاری تیروئید بیشتر در معرض ابتلا به فشار 

خون بالا قرار دارند. غذاهای فرآوری شده به دلیل داشتن 
مقادیر زیاد ســدیم می توانند این خطر را افزایش دهند. 
این مواد غذایی معمولاً در قالب غذاهای آماده، کنسروها 
 و میان وعده های بسته بندی شــده در دســترس هستند.

مصرف بیش از حد ســدیم می تواند به فشار خون بالا و 
در نهایت به مشــکلات قلبی منجر شود. به همین دلیل، 
توصیه می شــود که افراد مبتلا به کــم کاری تیروئید از 
مصرف زیاد نمک و غذاهای فرآوری شده خودداری کنند 

و میزان مصرف سدیم خود را به حداقل برسانند.
 فیبر زیاد: مراقب تداخل ها با داروهای تیروئید 

باشید
فیبر یک ماده مغذی حیاتی اســت که به سلامت گوارش 
کمک می کند، اما مصرف بیش از حد آن می تواند مشکلاتی 
در جذب داروهای تیروئید ایجاد کند. در حالی که فیبر در 
رژیم غذایی ســالم ضروری است، مصرف بیش از حد آن 
ممکن اســت بر اثرگذاری داروهای تیروئید تأثیر بگذارد 
و رونــد درمان را پیچیده کنــد. طبق توصیه متخصصان، 
میزان فیبر مصرفی باید متناســب با نیــاز بدن و کالری 
مصرفی باشد. به طور کلی، برای هر ۱۰۰۰ کالری مصرفی 
باید حدود ۱۴ گرم فیبر مصرف شود. بنابراین، بهتر است 
میزان مصرف فیبر خود را تحت نظر پزشک تنظیم کنید.

  قهوه و نوشــیدنی های کافئیــن دار: فاصله با 
داروها ضروری است

کافئین موجود در قهوه و چای می تواند بر جذب داروهای 
هورمونی تیروئید تأثیر بگذارد. مطالعات نشان داده اند که 
مصرف کافئین در زمان مصرف داروهای تیروئید می تواند 
جذب این داروها را کاهش دهد و در نتیجه تأثیرگذاری 

آنها را مختل کند.
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طرح روزحدیث روز

فرمانده نیم خیز راه نمی رود

 بگوییم خیلی آدم حسابی بود؟ خب، 
قطعاً بود. خاطراتش، چه در زندگی 
شــخصی و چه در لبــاس نظامی، 
این را نشــان مان می دهد. می گویند 
عملیــات محرم بــود. تــوی نفربرِ 
بی سیم نشســته بودیم. آقا مهدی، 
دو سه شب بود نخوابده بود. داشتیم 
دیدم  یک مرتبــه  می زدیــم.  حرف 
نشسته،  همان طور  نمی دهد.  جواب 
خوابش برده بود. چیزی نگفتم. پنج 
شــش دقیقه بعد، از خــواب پرید. 
کلافه شــده بود، بدجوری. جعفری 
پرسید: »چی شــده؟« جواب نداد. 
ســرش را برگردانده بود طرف پنجره و بیرون را نگاه می کرد. زیر لب گفت: 
»اون بیرون بســیجی ها دارن می جنگن، زخمی می شــن، شهید می شن، 

گرفتم خوابیدم.« یک ساعتی، با کسی حرف نزد.
مهدی قربانــی در کتاب »تنها زیــر باران« زندگی این شــهید را با مرور 
خاطراتــش، روایت می کند. خاطراتی که از ســال های کودکی و تجربیات 
نوجوانی شروع می شود به روزهای انقلاب و سپس جنگ تحمیلی می رسد. 

روایتی از شهادت او هم در این کتاب وجود دارد. 
می خوانیــم: خــودش گفته بــود مجید بیایــد. او هم از مقرشــان با یک 
راننده می رود کرمانشــاه پیش مهدی؛ می خواســتند بروند سردشت. موقع 
حرکــت، مهدی به راننــده اش می گوید: »لازم نیســت تو بیایــی. من با 
مجید می رم. یــزدی هم می گوید: »این طور که نمی شــه. من هم محافظ 
تو هســتم، هم راننده ت، باید بیام.« انگار که به مهدی الهام شــده باشــد 
این راه برگشــتی ندارد، جواب می دهد: »اگه ما رفتیم و شــهید شــدیم، 
 من جــواب پدر خودم رو می تونم بــدم، اما جواب پدر تــو رو نمی تونم.« 
دوتایــی با مجیــد راه می افتند. ظهر می رســند ســپاه بانــه و آنجا نماز 
 می خوانند؛ حتی برای ناهار نمی مانند که زودتر برسند سردشت و به کمین 

ضدانقلاب نیفتند.
زمان شــهادت، یعنی 2۷ آبان ۱3۶3 بســیار جوان بود. 25 ســال بیشتر 
نداشت. زندگی مشترکش با همسرش نیز کوتاه بود و فقط حدود دو سال و 
چند ماه طول کشید. اما روایت همسرش، منیره ارمغان از شهید زین الدین 

بسیار غنی و خواندنی است. 
روایتی که بخشی از آن در پنجمین جلد از مجموعه کتاب های نیمه پنهان 
ماه )انتشــارات روایت فتح( مکتوب شده اســت. »زندگی با مهدی برای او 
یک خواب بود، خوابی کوتاه و شــیرین در بعداز ظهر بلند تابستان جنگ. 
فقط خاطره هایش، آن چیزهایی که آدم بعداً یادش می افتند و حســرتش 
را می خورند باقی مانده بود. شــاید هم همه این مدت خواب او را می دیده. 
از آن خواب هایی که وقتــی آدم می بیند، توی خواب هم می خندد. خوابی 

غیرمنتظره. خواب زندگی با یک فرشته.«

سیاستگذاری و روش ایالات متحده 
در سطح بین الملل در »آینده آمریکا«

کتــاب »آینده آمریکا« تالیف حمید مولانا از ســوی موسســه انتشــارات 
امیرکبیر به پیشخوان کتابفروشــی ها آمد. این کتاب به پاسخ این پرسش 
می پردازد که آیا مملکتی به  نام بهترین کشــور دنیا روی کره زمین وجود 

دارد؟.
کتــاب »آینده آمریکا« تالیف حمید مولانا از ســوی موسســه انتشــارات 

امیرکبیر به بازار کتاب آمد.
آیا مملکتی به نام بهترین کشــور دنیا روی کــره زمین وجود دارد؟ کتاب 
حاضر کوششی است برای پاسخ به این سؤال و دریچه ای است به برخی از 
مسائل و مشکلات کشــوری که بیشترین گمانه زنی درباره بهترین بودن را 

در جهان داراست: ایالات متحده آمریکا.
در ایــن کتــاب مراتــب، امتیــازات و نقــاط خــوب و بــدی کــه خود 
 آمریکایی هــا و دیگران دربــاره جامعه و نظــام آمریــکا می بینند به طور 
خلاصه ارائه شــده اســت، امــا تأکید اصلــی بر سیاســت گذاری و روش 
ایــالات متحــده در ســطح بین الملــل خواهــد بــود کــه در دوران ما 
بررســی و نقد شــده اســت. شــناخت هرچه بهتر جامعه و نظام امروزی 
 آمریــکا، می توانــد مــا را در درک چگونگــی تحولات آینده این کشــور

راهنمایی کند.
کتــاب »آینده آمریکا« تالیف حمید مولانا با ۱۶9 صفحه و بهای 23۶ هزار 

تومان از سوی موسسه انتشارات امیرکبیر به بازار کتاب آمد.

استرس می تواند خاطرات را تغییر دهد
فن آوری

عکس خبر

 کارخانه تولید ظروف آلومینیومی-  داکا بنگلادش

 تظاهرات فعالان محیط زیســتی در مخالفت با سوخت های فسیلی 
- رم ایتالیا
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پزشکی 

آیا ارزش غذایی سبزیجات با منجمد کردن کاهش می یابد؟
متخصصــان تغذیه می گویند ســبزیجات تــازه اگر در 
دســترس باشــند، مطمئناً بهترین گزینه برای مصرف 

روزمره هستند.
»باربارا اینترمیل«، متخصص تغذیه در این باره می گوید 
همچنین اگر ســبزیجات، مواد مغــذیِ خود را با پختن 
بیش از حد یا ماندن طولانی مدت در یخچال از دســت 

ندهند نیز برای مصرف توصیه می شوند.
در عین حال انواع منجمد و کنســرو شــده سبزیجات 
در اوجِ رســیده بــودن، چیــده می شــوند و بــه طور 
کلــی بلافاصله فــرآوری می شــوند که این شــیوه به 
حفــظ مــواد مغذی آنهــا کمــک می کند. بــه علاوه، 
دســتورالعمل های رژیــم غذایــی 2۰2۰-2۰25 برای 

آمریکایی ها مردم را تشــویق می کند از سبزیجات 
 مختلف از جمله »تازه، منجمد و کنسرو شده« 
اســتفاده کنند. در حالی که سبزیجات منجمد 
و کنسرو شده هر دو جای خود را دارند، ممکن 
است در مواقع اضطراری زمانی که غذای یخچالی 
 و تازه در دســترس نیست، نجات بخش باشند.

  سدیم چطور؟
با توجه بــه داده های اتحادیه غذای کنســرو 
شــده )mealtime.org(، نمک یا سدیم برای 
نگهداری مواد غذایی کنســرو شــده استفاده 

نمی شود بلکه این کار با گرما و سرمایش انجام می شود. 
با این حال اشــکالی ندارد که در صــورت نیاز به دنبال 
نســخه های کم ســدیم باشید. لوبیا و ســایر سبزیجات 
کنســرو شده را می توان آبکش کرد و شُست تا از شر ۴۰ 

درصد یا بیشتر سدیم افزوده خلاص شوید.
جالب توجه است که طبق اعلام مرکز کنترل و پیشگیری 
از بیماری های آمریکا )CDC(، منابع اصلی سدیم موجود 

گوشت در غــذای مــا در  پیتزا، 
شــده،  برگر پخته  نان، 
ســاندویچ  است.و 

  در مورد مواد مغذی و سایر مواد مفید چطور؟
 برخی از آنها مانند لیکوپن )رنگدانه قرمز مفید در گوجه فرنگی( 
و بتاکاروتن )که در بدن به ویتامین A تبدیل می شــود( 
 در ســبزیجات کنسرو شــده با حرارت افزایش می یابد.
 C به گزارش نشریه تخصصی »مدیکال اکسپرس«، ویتامین 
داستان دیگری دارد. این ویتامین کمترین پایداری را در 
بین تمــام ویتامین ها دارد و به راحتی بر اثر گرما و قرار 
گرفتن در معرض هــوا از بین می رود. با این حال، طبق 
بررسی سال 2۰2۱ در مجله »آنتی اکسیدان ها«، فناوری 
های جدید اکنون می تواننــد محتوای ویتامین C را در 

بسیاری از غذاهای کنسرو شده حفظ کنند.
به گفتــه متخصصان، حداقل یک وعده ســبزیجات در 
رژیــم غذایی خود بگنجانید تا مصرف غذاهای ســالم و 

فرآوری نشده را افزایش دهید. 
این کار می تواند به آســانی اضافه کردن 
اســفناج بــه تخم مرغ هــای همــزده، 
یک  به عنوان  بروکلــی  کلــم  تفت دادن 
غذای ســاده یا ریختن هویج یا گل کلم 
در سوپ  باشد. ســبزیجات بسیار مغذی 
و منابــع عالــی فیبر هســتند و مصرف 
آنها باعث می شود بین وعده های غذایی 

احساس سیری کنید.

به نظر می رسد که اســترس نه تنها بر خلق و خوی 
افــراد تاثیر می گــذارد، بلکه می تواند اساســاً نحوه 
پردازش و ذخیره خاطرات در مغز را تغییر دهد. برای 
 )PTSD(افرادی که با اختلال اضطراب پس از سانحه
سر و کار دارند، این تغییرات در حافظه، می تواند واقعاً 

تضعیف کننده باشد.
به نقل از اس اف، به بیان ساده، یک تجربه استرس زا 
فقط بــه عنوان یک خاطــره مجــزا در مغز ذخیره 
نمی شــود. در عوض، مجموعه ای از خاطرات مرتبط 
را برمی انگیزد و باعث می شــود مردم نسبت به انواع 
محرک های بی ضرر مانند آتش بازی یا آتش ســوزی 

ماشین واکنش های شدیدی نشان دهند.
دکتر شینا جوسلین)Sheena Josselyn(، دانشمند 

ارشــد در بیمارســتان کودکان ناخــوش می گوید: 
گیرنده های اندوکانابینوئید مانند یک طناب مخملی 
در یک باشگاه انحصاری عمل می کنند. وقتی استرس 
باعث آزاد شدن بسیاری از اندوکانابینوئیدها می شود، 
طناب مخملــی ســقوط می کند و باعث می شــود 

خاطرات ترسناک تری شکل بگیرد.
این مطالعه یک راه حل بالقوه نیز پیدا کرده اســت. 
با مســدود کردن گیرنده هــای اندوکانابینوئید روی 
نورون های دروازه بان، آنها توانســتند گســترش رد 
عصبــی خاطرات ناشــی از اســترس را در موش ها 
محــدود کنند. این ممکن اســت به یــک راه جدید 
امیــدوار کننده برای درمان خاطــرات مزاحم منجر 
شود که افراد مبتلا به اختلال اضطراب پس از سانحه 

را آزار می دهد.
جوســلین می گویــد: مــا می دانیم که افــراد مبتلا 
به اختــلال اضطراب پــس از ســانحه واکنش های 
شــدیدی به موقعیت هــا یا محیط های امن نشــان 
می دهند و راهی بــرای محدود کردن این واکنش ها 
بــه موقعیت های خاص پیــدا کرده ایم کــه به طور 
 بالقوه اثرات مضر اختلال اضطراب پس از ســانحه را 

کاهش می دهد.

  نمایشگاه صنایع دستی

   روستای تاریخی ابیانه - کاشان

گردشگری 

روستای »ازمیغان«، بهشت کویری طبس

ادبیات

 بومی جزیزه بوموسی

 کویرهــا از زیباترین پدیده هــای طبیعی محبوب 
گردشــگران هســتند. ویژگی بارز کویر، خشکی و 
بی آبی آن اســت. هیچ گردشــگری انتظار ندارد به 
یــک منطقه کویری ســفر کنــد و رودخانه یا یک 
شالیزار سرســبز را روبه روی خود مشاهده کند؛ اما 
این بار قضیه فرق دارد. روستای ازمیغان از جاهای 
دیدنی  خراســان جنوبی در منطقــه ای کویری به 
شــمار می رود که رودخانه های پــرآب و طبیعتی 
سرسبز دارد. ویژگی منحصربه فرد این روستای زیبا 
وجود شالیزارهای حاصل خیز در دل نخلستان های 

کویری است.
  روستای ازمیغان کجاست؟

روستای ازمیغان در شرق بخش مرکزی شهرستان 
طبس قرار گرفته است و با طبس ۴۰ کیلومتر فاصله 
دارد. این روســتای زیبا از ییلاقات طبس است که 

به دلیل آب وهوای بســیار خوب از بهترین 
مقاصد برای تفریح و گشت وگذار محسوب 
می شــود. در جــاده طبــس به مشــهد، 
 تابلــوی ازمیغان بعد از طــی 5۰کیلومتر

قابل مشاهده است.
روستای ازمیغان در ارتفاع ۱۰۰۰متری از 
سطح دریا قرار دارد و آب وهوای فوق العاده 
آن به دلیــل وجود همین ویژگی اســت. 
روســتای کوهپایه ای و کم عمق ازمیغان، 
رودخانه هــای خروشــان و پرآبی در دل 

طبیعــت کویری خــود دارد. این  روســتا با وجود 
رودخانه هایی پــرآب، از دو نــوع آب وهوای گرم و 

مرطوب و گرم و خشک برخوردار است.
خاک روســتای ازمیغان حاصل خیز اســت. وجود 
رودخانه هــا و حاصل خیزی خاک ســبب کشــت 
شــالیزارهای برنج و پرورش باغ های میوه در آب و 
هوای کویری و گرم روستا می شود. شاهکار طبیعت 
در روســتای زیبا و خوش آب و هوای ازمیغان کنار 
شالیزارهای برنج نمایان اســت. با سفر به روستای 
ازمیغان گویی از دو منطقه بــا ویژگی هایی متضاد 
بازدیــد می کنید که در دل هم قرار دارند. این برای 
گردشــگران بســیار هیجان انگیز اســت که از یک 
سو استشــمام بوی شــالیزارهای برنج، حس وحال 
طبیعت شــمال ایران را برای آنهــا تداعی کند و از 
ســوی دیگر، درختــان سربه فلک کشــیده نخل را 

 ببینند و حال وهوای جنوب کشور بر آنها غلبه کند.
روســتای ازمیغان، روستایی کویری است؛ اما آب و 
هوایی دوگانه آن، چهره روستا را نیز دوگانه می کند. 
این روستای کویری زیبا از ییلاقات خوش آب وهوای 
معروف طبس محسوب می شود و به دلیل قرارگیری 
آن در کوهپایه و وجود رودخانه های پرآب، منطقه ای 

معتدل و سرسبز محسوب می شود.
فصل های بهار و پاییز، بهترین زمان سفر به روستای 
ازمیغان اســت. ازمیغان در بهار و پاییز آب و هوایی 
معتدل و مطلــوب دارد. اگر علاقه مند هســتید تا 
علاوه بر اســتفاده از هوای معتدل، برداشــت برنج 
را در روستا مشــاهده کنید، مهرماه را برای سفر به 
ازمیغان انتخاب کنید. تابستان های ازمیغان زیبایی 
خاص خود را دارند. این فصل بسیار دوست داشتنی 
است و نمی توانید از طبیعت زیبای آن غافل بشوید. 
با وجود هوای گرم روســتا در فصل تابستان، 
گردشــگران زیادی در این فصل به تماشای 

زیبایی های ازمیغان می روند.
باغ هــای میــوه متنوعی در ازمیغــان وجود 
دارد که تماشای آنها برای گردشگران بسیار 
جذاب اســت. علاوه بر نخلســتان های زیبا، 
باغ های مرکبات متنوعی چون ســیب، نارنج، 
نارنگــی، آلو، زردآلو، هلــو، خرمالو، گلابی و 
شــلیل، چشم هر رهگذری را در هنگام عبور 

از کنار خود جلا می دهند. 


